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VSEBINA

Izdajatelj Planinska zveza Slovenije, Ob železnici 30 a, 1001 Ljubljana, urednik Matej Ogorevc, obvestila@pzs.si, oblikovanje in 
prelom Media Center, Marko Gorjup s.p., december 2021.
Spletna stran www.pzs.si, 
Facebook: http://www.facebook.com/PlaninskaZvezaSlovenije, Twitter: @planinskazveza, Instagram: @planinskazvezaslovenije
Za Planinsko zvezo Slovenije: Jože Rovan

Naslovnica: Zaradi koronavirusa več odličnih vzponov v Alpah. Foto: arhiv SMAR, Matija Volontar

Program informiranja o planinski dejavnosti sofinancirata Ministrstvo za izobraževanje, 
znanost in šport RS in Fundacija za šport. 

Strokovna služba PZS (faks: 01 43 45 691, info@pzs.si)
Uradne ure Strokovne službe PZS (tudi Planinske založbe): 
ponedeljek in četrtek: od 9. do 15. ure, 
sreda: od 9. do 17. ure, 
petek: od 9. do 13. ure.
Odmor za malico: od 10.30 do 11.00 ure.

Generalni sekretar: 01 43 45 680
generalni.sekretar@pzs.si

Tajništvo: 01 43 45 680
info@pzs.si

Planinska založba: 01 43 45 684
planinska.zalozba@pzs.si

Koledar PZS: 01 43 45 690
koledar@pzs.si

Računovodstvo: 01 43 45 687
ursa.mali@pzs.si

Planinski vestnik: 01 43 45 690
pv@pzs.si

MK, VK: 01 43 45 689
mladinska.komisija@pzs.si,
vodniska.komisija@pzs.si

KA, OUP, KTK: 01 43 45 686
alpinizem@pzs.si,
usposabljanje.preventiva@pzs.si,
turno.kolesarstvo@pzs.si

KŠP, KGŠ: 041 643 945
sportno.plezanje@pzs.si,
gorski.sporti@pzs.si

GK, KVGN: 01 43 45 683
gospodarska.komisija@pzs.si,
varstvo.narave@pzs.si

KPP: 01 32 09 461
poti@pzs.si

Odbor za članstvo, Odbor za pravne zadeve: 
01 43 45 692, damjan.omerzu@pzs.si

Spletna stran PZS, E-novice PZS:
spletne.strani@pzs.si, enovice@pzs.si

Predstavnica PZS za odnose z javnostmi: 
Manca Ogrin, 040 352 665, pr@pzs.si

Članarina: 01 43 45 688
clanarina@pzs.si

OBVESTILA PZS LE ŠE V ELEKTRONSKI OBLIKI
Vse prejemnike Obvestil PZS obveščamo, da bodo Obvestila PZS zaradi racionalizacije v prihodnje izhajala le v elektronski obliki.

Društva in klubi, člani PZS, in drugi planinski funkcionarji, kakor tudi drugi prejemniki, boste Obvestila PZS prejeli na elektronski naslov, 
zabeleženega v naših bazah podatkov.

Tiskano obliko Obvestil lahko še vedno naročite na elektronskem naslovu obvestila@pzs.si. Ob naročilu navedite število željenih tiskanih 
izvodov, naslovnika in naslov za pošiljanje. Stroške tiska in poštnine krije naročnik. Račun bo poslan skupaj z Obvestili.

Matej Ogorevc,                                                                                                                                                Jože Rovan,
urednik Obvestil PZS                                                                                                                                  predsednik PZS 

POMEMBNEJŠI DOGODKI PZS V LETU 2022
•	23. april: Skupščina Planinske zveze Slovenije (soorganizira PD Lisca Sevnica)
•	11. junij: Dan planincev (soorganizira PD Kamnik)
•	3. december: Svečana podelitev najvišjih priznanj PZS (soorganizira PD Slovenska Bistrica)

Našteti dogodki, kakor tudi zbori komisij PZS bodo potekali v skladu z ukrepi za zajezitev širjenja okužb z novim 
koronavirusom. 
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Skupščina PZS 2021
PRISOTNOSTPLANINSKA ZVEZA SLOVENIJE 

Ob železnici 30 a, p.p. 214, 1001 Ljubljana, Slovenija
Tel.: +386(0)1 43 45 680

SKUPŠČINA PZS 2020
VITANJE

PRILOGA I.
4. 9. 2020   

 ŠT. PLANINSKO DRUŠTVO
ŠT. 

GLASOV
IME IN PRIIMEK 

DELEGATA
PREDČAS. 
ODHOD PREDSEDNIK PRISOTNOST

1. Kolesarski klub Zagorska dolina 1 Andraž Grum Andraž Grum
2. ŠPORTNO DRUŠTVO FAKULTETE ZA ŠPORT 1 Blaž Jereb Blaž Jereb Blaž Jereb
3. AKADEMSKO PLANINSKO DRUŠTVO 1 Anton Gregorčič Anton Gregorčič Anton Gregorčič
4. Akademsko planinsko društvo Kozjak Maribor 1 Brin Kovačevid 1 Brin Kovačevid Brin Kovačevid
5. ALPINISTIČNI KLUB ČRNA NA KOROŠKEM 1 Andrej Jež Andrej Jež Andrej Jež
6. Alpinistični klub Impol Slovenska Bistrica 1 Tomislav Aurednik Tomislav Aurednik Tomislav Aurednik
7. ALPINISTIČNI KLUB RAVNE NA KOROŠKEM 1 Domen Petek Domen Petek Jan Špiler
8. ALPINISTIČNI KLUB SLOVENJ GRADEC 1 Maja Apat Maja Apat Sašo Prosenjak,Nejc Čuješ
9. ALPINISTIČNI KLUB VERTIKALA 1 Matjaž Ferjančič Matjaž Ferjančič Tadej Marolt
10. ALPSKI GORNIŠKI KLUB 1 Polona Juričinec Česen Polona Juričinec Česen Polona Juričinec Česen
11. Alpsko društvo za alternativne in rekreativne športe Stratus 1 Igor Oprešnik 1 Silvo Babič Silvo Babič
12. AMFIBIJA DRUŠTVO ZA ŠPORTE V NARAVI 1 Anže Kristan Anže Kristan Anže Kristan
13. Češko-slovensko planinsko društvo 1 Šimon Budsky Šimon Budsky
14. DRUŠTVO EKSTREMNIH ŠPORTOV - DEŠ 1 ANDREJ ČOTAR
15. DRUŠTVO GORSKA REŠEVALNA SLUŽBA KAMNIK 1 Srečo Podbevšek Srečo Podbevšek Srečko Podbevšek
16. DRUŠTVO GORSKA REŠEVALNA SLUŽBA KOROŠKE 1 Hubert Enci Hubert Enci Mirko Kaker
17. Društvo Gorska reševalna služba Maribor 1 Ljubo Hansel Ljubo Hansel Katja Črešnik Rac
18. DRUŠTVO GORSKE REŠEVALNE SLUŽBE BOHINJ 1 Janez Rozman Janez Rozman Mihael Arh
19. DRUŠTVO GORSKE REŠEVALNE SLUŽBE BOVEC 1 Tine Cuder Tine Cuder Tine Cuder
20. DRUŠTVO GORSKE REŠEVALNE SLUŽBE KRANJ 1 Andrej Kecman Andrej Kecman Andrej Kecman
21. DRUŠTVO GORSKE REŠEVALNE SLUŽBE RADOVLJICA 1 Toni Smolej Toni Smolej TONČEK SMOLEJ
22. DRUŠTVO PLEZALCEV KOPER 1 Bernard Jerman Bernard Jerman Tjaš Kozlovič
23. DRUŠTVO PROSTI ČAS ŠMARTNO 1 Jernej Peterlin Jernej Peterlin Jernej Peterlin
24. DRUŠTVO ŠALEŠKI ALPINISTIČNI ODSEK VELENJE 1 Tanja Ramšak 1 Tanja Ramšak Tanja Ramšak
25. DRUŠTVO ZA RAZVOJ PLEZALNE KULTURE 1 Matjaž Jeran Matjaž Jeran Matjaž Jeran
26. DRUŠTVO ZA RAZVOJ TURNEGA SMUČANJA 1 Nejc Kuhar Nejc Kuhar Nejc Kuhar
27. GORNIŠKO ŠPORTNO DRUŠTVO BRICALP ŠKOFJA LOKA 1 Kovačič Mitja Kovačič Mitja Mitja Kovačič
28. GORSKA REŠEVALNA SLUŽBA - DRUŠTVO LJUBLJANA 1 Brane Žorž Brane Žorž Branko Žorž
29. GORSKA REŠEVALNA SLUŽBA SLOVENIJE-POSTAJA CELJE-DRUŠTVO 1 Brane Povše Brane Povše Aleš Kovač
30. Kolesarsko-pohodniško društvo HEJ, GREMO NAPREJ 1 Igor Oprešnik 1 Igor Oprešnik Igor Oprešnik
31. KOROŠKI ALPINISTIČNI KLUB 1 Matej Flis Matej Flis MATEJ FLIS
32. Obalni alpinistični klub 1 Aldo Zubin 1 Gregor Bratož Gregor Bratož
33. OBALNO PLANINSKO DRUŠTVO KOPER - Club alpino costiero Capodistria 1 Aldo Zubin 1 Aldo Zubin ALDO ZUBIN
34. Planinska družina Benečije 1 Luisa Battistig Luisa Battistig
35. PLANINSKI KLUB PECA-OLŠEVA 1 Marko Kumer Marko Kumer MARKO KUMER
36. PLANINSKO DRUŠTVO ''SLOGA'' ROGATEC 1 Franc Firer 1 Harold Križanec HAROLD KRIŽANEC
37. PLANINSKO DRUŠTVO ''VALENTIN STANIČ'' KANAL 1 Katja Žagar Katja Žagar Katja Žagar
38. Planinsko društvo 'Bricnik' Muta 1 Janez Senica 1 Vlasta Senica Vlasta Senica
39. PLANINSKO DRUŠTVO BAJTAR VELIKA PLANINA 1 Jurček Nowakk 1 Darja Hribar Darja Hribar
40. PLANINSKO DRUŠTVO ABANKA 1 Maja Moškrič Maja Moškrič Maja Moškrič
41. PLANINSKO DRUŠTVO AJDOVŠČINA 1 Cvetko Ušaj Cvetko Ušaj CVETKO UŠAJ
42. PLANINSKO DRUŠTVO ATOMSKE TOPLICE PODČETRTEK 1 Ivan Šalamon Ivan Šalamon IVAN ŠALAMON
43. PLANINSKO DRUŠTVO AVTOMONTAŽA 1 Anton Avsenek Anton Avsenek Anton Avsenek
44. PLANINSKO DRUŠTVO AVTOTEHNA 1 Franc Škof Franc Škof FRANC ŠKOF
45. PLANINSKO DRUŠTVO BLAGAJANA 1 Herman Rednak 1 Stane Dvanajščak Stanislav Dvanajščak
46. PLANINSKO DRUŠTVO BLAGOVICA 1 Jurček Nowakk 1 Bojan Pustotnik Bojan Pustotnik
47. PLANINSKO DRUŠTVO BLED 1 Janez Petkoš Janez Petkoš Janez Petkoš
48. PLANINSKO DRUŠTVO BOČ KOSTRIVNICA 1 Franc Firer 1 Franc Firer Franc Firer
49. PLANINSKO DRUŠTVO BOHINJSKA BISTRICA 1 Martin Šolar 1 Anka Medja Anka Medja
50. PLANINSKO DRUŠTVO BOHOR SENOVO 1 Jože Prah 1 Gregor Umek Gregor Umek
51. PLANINSKO DRUŠTVO BOROVNICA 1 Tomaž Stržinar 1 Bogomir Celarc Bogomir Celarc
52. PLANINSKO DRUŠTVO BOVEC 1 Robert Rot Robert Rot Robert Rot
53. PLANINSKO DRUŠTVO BRDA 1 Iva Šibav Iva Šibav Iva Šibav
54. PLANINSKO DRUŠTVO BREZJE 1 Marjan Breznik Marjan Breznik MARIJAN BREZNIK
55. PLANINSKO DRUŠTVO BREŽICE 1 Danica Fux 1 Anica Hribar Marija Lubšina Novak,Anica Hribar
56. PLANINSKO DRUŠTVO CELJE - MATICA 1 Franc Šinko 1 Franc Povše Franc Povše
57. PLANINSKO DRUŠTVO CERKNICA 1 Miro Mlinar 1 Slavko Kržič SLAVKO KRŽIČ
58. PLANINSKO DRUŠTVO CERKNO 1 Ivan Rupnik Ivan Rupnik Ivan Rupnik
59. PLANINSKO DRUŠTVO CIRKULANE 1 Vili Jurgec Vili Jurgec Vili Jurgec
60. PLANINSKO DRUŠTVO ČRNA NA KOROŠKEM 1 Roman Močnik 1 Marijan Lačen Marijan Lačen
61. PLANINSKO DRUŠTVO ČRNOMELJ 1 Anton Progar 1 Peter Dichlberger Peter Dichlberger
62. PLANINSKO DRUŠTVO ČRNUČE 1 Ignac Perne Ignac Perne Ignac Perne
63. PLANINSKO DRUŠTVO DELO 1 Dušan Resnik Dušan Resnik DUŠAN RESNIK
64. PLANINSKO DRUŠTVO DOBREPOLJE 1 Milan Ahačevčič Milan Ahačevčič Milan Ahačevčič
65. PLANINSKO DRUŠTVO DOBRNA 1 Franc Kropec 1 Ana Žužek Anica Žužek
66. PLANINSKO DRUŠTVO DOBROVLJE BRASLOVČE 1 Peter Šilak 1 Franci Kumer Franc Kumer
67. PLANINSKO DRUŠTVO DOL PRI HRASTNIKU 1 Vid Jerič Vid Jerič Vid Jerič
68. PLANINSKO DRUŠTVO DOMŽALE 1 Helena Kermauner 1 Helena Kermauner Helena Kermauner
69. Planinsko društvo Donačka gora Stoperce 1 Albin Lorber Albin Lorber ALBIN LORBER
70. PLANINSKO DRUŠTVO DOVJE - MOJSTRANA 1 Gregor Berce 1 Gregor Berce Gregor Berce,MIRKO ERŽEN
71. PLANINSKO DRUŠTVO DRAGO BREGAR - LJUBLJANA 1 Gabrijel Jelovšek Gabrijel Jelovšek Gabrijel Jelovšek
72. PLANINSKO DRUŠTVO DRAMLJE 1 Silvester Užmah 1 Marko Lorger Marko Lorger
73. PLANINSKO DRUŠTVO DRAVA MARIBOR 1 Igor Oprešnik 1 Boris Bojanovič BORIS BOJANOVIČ
74. Planinsko društvo Dravograd 1 Dušan Gimpl 1 Marjan Epšek Marjan Epšek
75. PLANINSKO DRUŠTVO FRAM 1 Matjaž Hartman Jožef Bobovnik Jožef Bobovnik
76. PLANINSKO DRUŠTVO GALICIJA 1 Viktor Furman 1 Viktor Furman VIKTOR FURMAN
77. PLANINSKO DRUŠTVO GORENJA VAS 1 Rafael Krvina 1 Rafael Krvina Rafael Krvina
78. Planinsko društvo Goričko Tromeja 1 Štefan Kozak 1 Jasmina Šinko Marjan Benko,Jasmina Šinko
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79. PLANINSKO DRUŠTVO GORJE 1 Marica Okršlar 1 Jože Kosmač Jožef Kosmač
80. PLANINSKO DRUŠTVO GORNIK 1 Brigita Vivod Brigita Vivod BRIGITA VIVOD
81. PLANINSKO DRUŠTVO GORNJA RADGONA 1 Štefan Kozak 1 Tonček Mlinarič TONČEK MLINARIČ
82. PLANINSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD 1 Aljaž Krznar Aljaž Krznar Aljaž Krznar
83. PLANINSKO DRUŠTVO GOZD MARTULJK 1 France Benedik 1 Otilija Mertelj Otilija Mertelj
84. PLANINSKO DRUŠTVO GRMADA CELJE 1 Franc Šinko 1 Franc Šinko FRANC ŠINKO
85. PLANINSKO DRUŠTVO GROSUPLJE 1 Franc Štibernik Franc Štibernik FRANC ŠTIBERNIK
86. Planinsko društvo HAKL Sveta Trojica v Slovenskih goricah 1 Štefan Kozak 1 Drago Lipič Drago Lipič
87. Planinsko društvo Haloze 1 Brigita Flajs Brigita Flajs Brigita Flajs
88. PLANINSKO DRUŠTVO HORJUL 1 Bogdan Seliger 1 Bogdan Seliger Bogdan Seliger
89. PLANINSKO DRUŠTVO HRASTNIK 1 Vojko Zupančič Vojko Zupančič Vojko Zupančič
90. PLANINSKO DRUŠTVO IDRIJA 1 Ignacij Breitenberger Ignacij Breitenberger Ignacij Breitenberger
91. PLANINSKO DRUŠTVO IMP LJUBLJANA 1 Janez Seliškar Janez Seliškar JANEZ SELIŠKAR
92. PLANINSKO DRUŠTVO ISKRA KRANJ 1 Franc Benedik 1 Rozalija Rajgelj Rozalija Rajgelj
93. PLANINSKO DRUŠTVO ISKRA LJUBLJANA 1 Marinka Koželj Stepic 1 Fedor Peršin Fedor Peršin
94. Planinsko društvo Izola, Club alpino Isola 1 Aldo Zubin 1 Mateja Tomažič Mateja Tomažič
95. PLANINSKO DRUŠTVO JAKOBA ALJAŽA 1 Franc Kocbek 1 Franc Duh FRANC DUH
96. PLANINSKO DRUŠTVO JANEZ TRDINA MENGEŠ 1 Jurček Nowakk 1 Matjaž Hribar Matjaž Hribar
97. PLANINSKO DRUŠTVO JANKO MLAKAR 1 Ernest Margon Ernest Margon Blaž Pavlin
98. PLANINSKO DRUŠTVO JAVORNIK - ČRNI VRH NAD IDRIJO 1 Marko Rupnik Marko Rupnik Marko Rupnik
99. PLANINSKO DRUŠTVO JAVORNIK KOR. BELA 1 Jaka Zupanc 1 Olga Oven Olga Oven
100. PLANINSKO DRUŠTVO JEGLIČ 1 Franc Štupar Franc Štupar Franc Štupar
101. PLANINSKO DRUŠTVO JESENICE 1 Vladimir Ivan Hlede Vladimir Ivan Hlede Vladimir Ivan Hlede
102. PLANINSKO DRUŠTVO JEZERSKO 1 Anja Karničar Anja Karničar Anja Karničar
103. PLANINSKO DRUŠTVO K2 1 Gerard Krebs Gerard Krebs Gerard Krebs
104. PLANINSKO DRUŠTVO KAMNIK 1 Marko Petek 1 Marko Petek Marko Petek
105. PLANINSKO DRUŠTVO KOBARID 1 Slavko Gregorčič Slavko Gregorčič Slavko Gregorčič
106. PLANINSKO DRUŠTVO KOČEVJE 1 Anton Progar 1 Milan Mlakar Milan Mlakar
107. PLANINSKO DRUŠTVO KOMENDA 1 Silvo Poglajen 1 Zoran Sodnik Zoran Sodnik
108. Planinsko društvo Kozorog 1 Luka Ciglar Luka Ciglar Luka Ciglar
109. PLANINSKO DRUŠTVO KRANJ 1 France Benedik 1 Primož Černilec Primož Černilec
110. PLANINSKO DRUŠTVO KRANJSKA GORA 1 Marko Kopač Marko Kopač Marko Kopač
111. PLANINSKO DRUŠTVO KRANJSKI GAMSI 1 Franc Benedik 1 Bojan Mohar Bojan Mohar
112. PLANINSKO DRUŠTVO KRIM 1 Boštjan Gačnik Boštjan Gačnik Boštjan Gačnik
113. PLANINSKO DRUŠTVO KRIŽE 1 France Benedik 1 Stanislav Ficko Stanislav Ficko
114. PLANINSKO DRUŠTVO KRIŽNA GORA 1 Dušan Plesničar Dušan Plesničar DUŠAN PLESNIČAR
115. PLANINSKO DRUŠTVO KRKA NOVO MESTO 1 Anton Progar 1 Anton Progar Matej Kocbek,Rafko Križman
116. PLANINSKO DRUŠTVO KUM TRBOVLJE 1 Jože Prah 1 Marjeta Bricl Marjeta Bricl
117. PLANINSKO DRUŠTVO LAŠKO 1 Jurij Videc Jurij Videc Zdenka Pešec
118. Planinsko društvo Lenart 1 Štefan Kozak 1 Svetlana Bogojevid Svetlana Bogojevid
119. Planinsko društvo LENDAVA - Hegymászó Egyesület LENDVA 1 Štefan Kozak 1 Štefan Kozak Štefan Kozak
120. PLANINSKO DRUŠTVO LIBOJE 1 Adolf Teržan Adolf Teržan Adolf Teržan
121. PLANINSKO DRUŠTVO LISCA SEVNICA 1 Peter Požun 1 Peter Požun Peter Požun
122. PLANINSKO DRUŠTVO LITIJA 1 Robert Ponebšek 1 Alma Jere Alma Jere
123. PLANINSKO DRUŠTVO LJUBLJANA - MATICA 1 Marinka Koželj Stepic 1 Tomaž Willenpart TOMAŽ WILLENPART
124. PLANINSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI 1 Jože Marovt 1 Bernard Štiglic Bernard Štiglic
125. PLANINSKO DRUŠTVO LJUTOMER 1 Štefan Kozak 1 Slavica Ozmec Slavica Ozmec
126. PLANINSKO DRUŠTVO LOČE 1 Jožef Doberšek Jožef Doberšek Jožef Doberšek
127. PLANINSKO DRUŠTVO LOGATEC 1 Alenka Mrak 1 Alenka Mrak Alenka Mrak
128. PLANINSKO DRUŠTVO LOŠKI POTOK 1 Janez Debeljak Janez Debeljak Janez Debeljak
129. Planinsko društvo Lovrenc na Pohorju 1 Anžej Bečan 1 Anžej Bečan Anžej Bečan
130. PLANINSKO DRUŠTVO LOŽNO SV. FLORIJAN 1 Jožef Colnerič Jožef Colnerič Jožef Colnerič
131. PLANINSKO DRUŠTVO LPP 1 Marinka Koželj Stepic 1 Tomaž Rusimovič Tomaž Rusimovid
132. PLANINSKO DRUŠTVO LUČE 1 Bogomir Pečovnik Bogomir Pečovnik Bogomir Pečovnik
133. Planinsko društvo Majšperk 1 Igor Oprešnik 1 Miran Smolej MIRAN SMOLEJ
134. PLANINSKO DRUŠTVO MAKOLE 1 Igor Oprešnik 1 Polonca Doberšek Polonca Doberšek
135. Planinsko društvo Maks Meško Ormož 1 Marjan Kukovec Marjan Kukovec Marijan Kukovec
136. Planinsko društvo Maribor Matica 1 Jure Fišer Jure Fišer Jure Fišer
137. PLANINSKO DRUŠTVO MATICA MURSKA SOBOTA 1 Štefan Kozak 1 Jože Ružič Jožef Ružič
138. PLANINSKO DRUŠTVO MEDVODE 1 Franc Branko Stropnik 1 Gorazd Šturm Gorazd Šturm
139. PLANINSKO DRUŠTVO MERCATOR 1 Karmen Čeh Karmen Čeh Karmen Čeh
140. PLANINSKO DRUŠTVO METLIKA 1 Jože Žugelj 1 Branko Brodarič Branko Brodarič
141. PLANINSKO DRUŠTVO MEŽICA 1 Andrej Mlinar Andrej Mlinar Andrej Mlinar
142. Planinsko društvo Miklavž 1 Franc Kocbek 1 Franc Kocbek Franc Kocbek
143. PLANINSKO DRUŠTVO MISLINJA 1 Peter Zupanc 1 Ivan Arko Ivan Arko
144. PLANINSKO DRUŠTVO MORAVČE 1 Jurček Nowakk 1 Leon LAVRIČ Leon Lavrič
145. PLANINSKO DRUŠTVO MOZIRJE 1 Boštjan Goličnik Boštjan Goličnik Boštjan Goličnik
146. PLANINSKO DRUŠTVO NAVEZA 1 Danilo Milošič Danilo Milošič Danilo Milošič
147. PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE 1 David Ermenc David Ermenc David Ermenc
148. PLANINSKO DRUŠTVO NOVA GORICA 1 Franka Zega Franka Zega Franka Zega
149. Planinsko društvo Občine Kidričevo 1 Jože Vidovič Jože Vidovič Jože Vidovič
150. PLANINSKO DRUŠTVO OBRTNIK LJUBLJANA 1 Miro Miloševič Miro Miloševič MIROSLAV MILOŠEVID
151. PLANINSKO DRUŠTVO OJSTRICA CELJE 1 Vili Vengust Vili Vengust VILHELM VENGUST
152. PLANINSKO DRUŠTVO ONGER TRZIN 1 Helena Kermauner 1 Emil Pevec Emilij Pevec
153. Planinsko društvo Oplotnica 1 Igor Oprešnik 1 Anton Klinc Anton Klinc
154. PLANINSKO DRUŠTVO OŽBALT - KAPLA 1 Peter Zupanc 1 Tone Cepec Simon Koležnik,TONE CEPEC
155. Planinsko društvo PALOMA Sladki Vrh 1 Igor Oprešnik 1 Aleksandra Muster Aleksandra Muster
156. PLANINSKO DRUŠTVO PIJAVA GORICA 1 Anton Trope Anton Trope Tonček Trope
157. Planinsko društvo Piramida Maribor - Ptuj 1 Jadranka Furjan Jadranka Furjan Jadranka Furjan
158. PLANINSKO DRUŠTVO PLANIKA MARIBOR 1 Franci Rajh Franci Rajh Franc Rajh

2 DRUŠTVA
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PLANINSKA ZVEZA SLOVENIJE 
Ob železnici 30 a, p.p. 214, 1001 Ljubljana, Slovenija
Tel.: +386(0)1 43 45 680

SKUPŠČINA PZS 2020
VITANJE

PRILOGA I.
4. 9. 2020   

159. PLANINSKO DRUŠTVO PODBRDO 1 Tomaž Štenkler Tomaž Štenkler Tomaž Štenkler
160. PLANINSKO DRUŠTVO PODNANOS 1 Aldo Zubin 1 Boštjan Nabergoj Boštjan Nabergoj
161. PLANINSKO DRUŠTVO PODPEČ-PRESERJE 1 Rudi Bevc 1 Rudi Bevc Rudi Bevc
162. PLANINSKO DRUŠTVO POHODNIK NOVO MESTO 1 Fredi Bančov 1 Marko Rems Marko Rems
163. Planinsko društvo Pohorje Zgornja Polskava 1 Igor Oprešnik 1 Marjana Brezovšek Marjana Brezovšek
164. PLANINSKO DRUŠTVO POLET ŠENTRUPERT 1 Anton Progar 1 Daniel Pejovid Daniel Pejovid
165. Planinsko društvo Poljčane 1 Igor Oprešnik 1 Janko Kovačič Janko Kovačič,Dragica Onič
166. PLANINSKO DRUŠTVO POLJE 1 Tomaž Stražar Tomaž Stražar Tomaž Stražar
167. PLANINSKO DRUŠTVO POLOM KOSTANJEVICA NA KRKI 1 Anton Progar 1 Franc Štokar Franc Štokar
168. PLANINSKO DRUŠTVO POLZELA 1 Miroslav Jegrišnik Miroslav Jegrišnik Miroslav Jegrišnik
169. PLANINSKO DRUŠTVO POLŽ VIŠNJA GORA 1 Marinka Koželj Stepic 1 Aleš Erjavec Aleš Erjavec
170. PLANINSKO DRUŠTVO POSTOJNA 1 Aldo Zubin 1 Neva Šemrov Neva Šemrov
171. PLANINSKO DRUŠTVO POŠTE IN TELEKOMA CELJE 1 Gojko Šmid Gojko Šmid Gojko Šmid
172. PLANINSKO DRUŠTVO POŠTE IN TELEKOMA LJUBLJANA 1 Zdenka Gorenc Zdenka Gorenc Zdenka Gorenc
173. PLANINSKO DRUŠTVO POŠTE IN TELEKOMA MARIBOR 1 Ivan Eder Vladimir Zemljič Vladimir Zemljič
174. PLANINSKO DRUŠTVO PREBOLD 1 Matic Pečovnik Matic Pečovnik Matic Pečovnik
175. PLANINSKO DRUŠTVO PREDDVOR 1 Aleš Drekonja Aleš Drekonja Aleš Drekonja
176. PLANINSKO DRUŠTVO PREVALJE 1 Peter Zupanc 1 Stanko Robin Stanko Robin
177. PLANINSKO DRUŠTVO PRISTAVA 1 Stanko Drofenik Stanko Drofenik Stanko Drofenik
178. Planinsko društvo Ptuj 1 Miran Ritonja 1 Miran Ritonja Miran Ritonja
179. PLANINSKO DRUŠTVO RADEČE 1 Jože Prah 1 Jože Šušteršič JOŽE ŠUŠTERŠIČ
180. Planinsko društvo Radlje ob Dravi 1 Dušan Gimpl 1 Evald Lampreht Evald Lampreht
181. PLANINSKO DRUŠTVO RADOVLJICA 1 Lovro Telban 1 Valentin Rezar Valentin Rezar
182. PLANINSKO DRUŠTVO RAŠICA 1 Aleš Pirc 1 Aleš Pirc Aleš Pirc
183. PLANINSKO DRUŠTVO RATEČE PLANICA 1 Mojca Brudar Mojca Brudar Mojca Brudar
184. PLANINSKO DRUŠTVO RAVNE NA KOROŠKEM 1 Mirko Tovšak 1 Veronika Kotnik Veronika Kotnik
185. PLANINSKO DRUŠTVO REČICA OB SAVINJI 1 Janže Janez 1 Janže Janez Janez Janže
186. PLANINSKO DRUŠTVO REGA LOG 1 Andreja Schwarzman 1 Alšeš Bravhar Aleš Bravhar
187. PLANINSKO DRUŠTVO RIBNICA 1 Tomaž Pahulje Tomaž Pahulje Tomaž Pahulje
188. Planinsko društvo Ribnica na Pohorju 1 Janez Senica 1 Dušan Švajger DUŠAN ŠVAJGER
189. PLANINSKO DRUŠTVO RIMSKE TOPLICE 1 Jurij Potokar Jurij Potokar JURIJ POTOKAR
190. PLANINSKO DRUŠTVO ROVTE 1 Janez Treven Janez Treven JANEZ TREVEN
191. PLANINSKO DRUŠTVO RTV LJUBLJANA 1 Veliša Lazovid Veliša Lazovid Veliša Lazovid
192. Planinsko društvo Ruše 1 Iztok Urlavb Iztok Urlavb Iztok Urlavb
193. PLANINSKO DRUŠTVO SATURNUS 1 Jelka Kresnik 1 Anton Kresnik Anton Kresnik
194. PLANINSKO DRUŠTVO SEMIČ 1 Dušan Kukman 1 Dušan Kukman Dušan Kukman
195. PLANINSKO DRUŠTVO SEŽANA 1 Matej Trobec Matej Trobec Matej Trobec
196. Planinsko društvo Skalca Hoče Slivnica 1 Franc Kocbek 1 Brigita Bedenik Brigita Bedenik
197. PLANINSKO DRUŠTVO SLAVNIK 1 Vojko Dobrila Vojko Dobrila VOJKO DOBRILA
198. PLANINSKO DRUŠTVO SLIVNICA PRI CELJU 1 Silvester Užmah 1 Silvester Užmah Silvester Užmah
199. PLANINSKO DRUŠTVO SLOVENJ GRADEC 1 Janez Senica 1 Daniel Goljat Daniel Goljat
200. Planinsko društvo Slovenska Bistrica 1 Igor Oprešnik 1 Breda Jurič Breda Jurič
201. PLANINSKO DRUŠTVO SLOVENSKE KONJICE 1 Matjaž Rebernak Matjaž Rebernak Matjaž Rebernak
202. PLANINSKO DRUŠTVO SNEŽNIK ILIRSKA BISTRICA 1 Domen Strle Domen Strle DARINKA DEKLEVA
203. PLANINSKO DRUŠTVO SNEŽNIK LOŠKA DOLINA 1 Janez Koren Janez Koren JANEZ KOREN
204. PLANINSKO DRUŠTVO SOLČAVA 1 Lovro Vršnik Lovro Vršnik Lovro Vršnik
205. PLANINSKO DRUŠTVO SOVODENJ 1 Lovro Telban 1 Lovro Telban LOVRO TELBAN
206. PLANINSKO DRUŠTVO SPIN 1 Irena Blatnik Irena Blatnik Matjaž Avsec
207. PLANINSKO DRUŠTVO SREDNJA VAS V BOHINJU 1 Jakob Zupanc 1 Jakob Zupanc Jakob Zupanc
208. PLANINSKO DRUŠTVO SVETI VID 1 Boštjan Otoničar 1 Boštjan Otoničar Boštjan Otoničar
209. PLANINSKO DRUŠTVO ŠEMPETER V SAVINJSKI DOLINI 1 Silvo Črepinšek Silvo Črepinšek Silvester Črepinšek
210. PLANINSKO DRUŠTVO ŠENTJERNEJ 1 Jože Krhin Jože Krhin Jože Krhin
211. PLANINSKO DRUŠTVO ŠENTJOŠT 1 Izidor Tominc Izidor Tominc Izidor Tominc
212. PLANINSKO DRUŠTVO ŠENTJUR PRI CELJU 1 Peter Jevšnik Peter Jevšnik Peter Jevšnik
213. PLANINSKO DRUŠTVO ŠENTVID PRI STIČNI 1 Maks Jerin Maks Jerin MAKS JERIN
214. PLANINSKO DRUŠTVO ŠKALE - HRASTOVEC 1 Primož Rotovnik Primož Rotovnik Primož Rotovnik
215. PLANINSKO DRUŠTVO ŠKOFJA LOKA 1 France Benedik 1 Janez Pintar Janez Pintar
216. PLANINSKO DRUŠTVO ŠMARJE PRI JELŠAH 1 Ana Založnik Ana Založnik Ana Založnik
217. PLANINSKO DRUŠTVO ŠMARNA GORA 1 Marjan Kovačič Marjan Kovačič MARJAN KOVAČIČ
218. PLANINSKO DRUŠTVO ŠMARTNO OB PAKI 1 Zoran Predolnik 1 Zoran Predolnik Zoran Predolnik
219. PLANINSKO DRUŠTVO ŠOŠTANJ 1 Jure Grudnik 1 Jure Grudnik Jure Grudnik
220. PLANINSKO DRUŠTVO TABOR 1 Suzana Felicijan Bratož 1 Milena Lenko MILENA LENKO
221. Planinsko društvo Tam Maribor 1 Vinko Črepnjak 1 Vinko Črepnjak Vinko Črepnjak
222. Planinsko društvo Tisa Maribor 1 Albin Marcen Albin Marcen Albin Marcen
223. PLANINSKO DRUŠTVO TOLMIN 1 Milena Brešan Milena Brešan MILENA BREŠAN
224. PLANINSKO DRUŠTVO TRBOVLJE 1 Matjaž Kilar Matjaž Kilar Matjaž Kilar
225. PLANINSKO DRUŠTVO TREBNJE 1 Anton Progar 1 Borut Mežnarčič Borut Mežnarčič
226. PLANINSKO DRUŠTVO TRŽIČ 1 Helena Kermauner 1 Uroš Ahačič Uroš Ahačič
227. Planinsko društvo Večer Maribor 1 Marko Simerl 1 Marko Simerl Miran Žižek
228. PLANINSKO DRUŠTVO VELENJE 1 Alenka Es 1 Alenka Es Alenka Es
229. PLANINSKO DRUŠTVO VELIKE LAŠČE 1 Jure Deterding Jure Deterding Jure Deterding
230. PLANINSKO DRUŠTVO VEVČE 1 Ernest Gradišar Ernest Gradišar ERNEST GRADIŠAR
231. PLANINSKO DRUŠTVO VIDEM KRŠKO 1 Jože Prah 1 Jasminka Kovačič Jasminka Kovačič
232. PLANINSKO DRUŠTVO VIHARNIK 1 Gregor Rihar Gregor Rihar Gregor Anže Rihar,Julija Prebil Radovanovid
233. PLANINSKO DRUŠTVO VINSKA GORA 1 Alenka Es 1 Tomaž Kumer Tomaž Kumer
234. PLANINSKO DRUŠTVO VIPAVA 1 Pavel Makovec Pavel Makovec Pavel Makovec
235. PLANINSKO DRUŠTVO VITANJE 1 Franc Kropec 1 Franc Kropec Franc Kropec
236. PLANINSKO DRUŠTVO VOJNIK 1 Branko Pikelj 1 Ivan Muzelj Ivan Muzelj,Benedikt Podergajs
237. PLANINSKO DRUŠTVO VRANSKO 1 Suzana Felicijan Bratož 1 Suzana Felicijan Bratož Suzana Felicijan Bratož
238. PLANINSKO DRUŠTVO VRELEC-ROGAŠKA 1 Zinka Berk Zinka Berk Zinka Berk

3 DRUŠTVA

PLANINSKA ZVEZA SLOVENIJE 
Ob železnici 30 a, p.p. 214, 1001 Ljubljana, Slovenija
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SKUPŠČINA PZS 2020
VITANJE

PRILOGA I.
4. 9. 2020   

239. PLANINSKO DRUŠTVO VRHNIKA 1 Tomaž Stržinar 1 Tomaž Stržinar Tomaž Stržinar
240. Planinsko društvo Vuzenica 1 Janez Senica 1 Ivana Filipi Ivana Filipi
241. PLANINSKO DRUŠTVO ZA SELŠKO DOLINO ŽELEZNIKI 1 France Benedik 1 Alojz Lotrič ALOJZIJ LOTRIČ
242. PLANINSKO DRUŠTVO ZABUKOVICA 1 Cveto Jančič 1 Srečko Čulk Srečko Čulk
243. PLANINSKO DRUŠTVO ZAGORJE OB SAVI 1 Jože Prah 1 Dejan Zupančič Dejan Zupančič
244. PLANINSKO DRUŠTVO ZAVOD ZA ZDRAVSTVENO VARSTVO CELJE 1 Franjo Kunej Franjo Kunej Franjo Kunej
245. PLANINSKO DRUŠTVO ZREČE 1 Matjaž Korošec Matjaž Korošec Matjaž Korošec
246. PLANINSKO DRUŠTVO ŽALEC 1 Viktor Furman 1 Vlado Rojnik Vlado Rojnik
247. PLANINSKO DRUŠTVO ŽELEZAR ŠTORE 1 Franc Šinko 1 Jelen Valter Valter Jelen
248. PLANINSKO DRUŠTVO ŽELEZNIČAR CELJE 1 Ratej Jožef - Konrad Ratej Jožef - Konrad JOŽEF KONRAD RATEJ
249. PLANINSKO DRUŠTVO ŽELEZNIČAR LJUBLJANA 1 Robert Hočevar 1 Janez Klemenčič Janez Klemenčič
250. Planinsko društvo Železničar Maribor 1 Igor Oprešnik 1 Danilo Hrastnik Danilo Hrastnik
251. Planinsko društvo Žetale 1 Jože Kamenšek Jože Kamenšek Jožef Kamenšek
252. PLANINSKO DRUŠTVO ŽIRI 1 Janko Kosmač 1 Luka Žakelj Luka Žakelj
253. PLANINSKO DRUŠTVO ŽIROVNICA 1 Bojan Završnik Bojan Završnik Bojan Završnik
254. PLANINSKO DRUŠTVO ŽUSEM 1 Simon Mansutti Simon Mansutti Martin Ozis
255. PLEZALNI KLUB ''RIFNIK'' ŠENTJUR 1 Viktor Mlinar Viktor Mlinar Viktor Mlinar
256. Plezalni klub 6b Ptuj 1 Nino Cesnik Nino Cesnik Viktor Bombek
257. PLEZALNI KLUB BETA 1 Matevž Podbreznik Matevž Podbreznik Matevž Podbreznik
258. PLEZALNI KLUB DIVAČA 1 Grželj Bogdan Grželj Bogdan BOGDAN GERŽELJ
259. PLEZALNI KLUB EKSTREM 1 Bogdan Markič Bogdan Markič DARKO BRUS
260. Plezalni klub FA 1 Anže Štremfelj Anže Štremfelj Anže Štremfelj
261. PLEZALNI KLUB IDRIJA 1 Danilo Sedej Danilo Sedej Danilo Sedej
262. PLEZALNI KLUB KAMNIK 1 Stanko Židan Stanko Židan Stanko Židan
263. PLEZALNI KLUB KLAJMBER 1 Marko Potisk Marko Potisk Marko Potisk
264. PLEZALNI KLUB LAŠKO 1 Marko Zdouc
265. Plezalni klub Martinček 1 Andraž Plošnik Andraž Plošnik Igor Lauko
266. PLEZALNI KLUB NOVO MESTO 1 Tomaž Erpič Tomaž Erpič Tomaž Erpič
267. PLEZALNI KLUB RIBNICA 1 Klavdij Oberstar Klavdij Oberstar KLAVDIJ OBERSTAR
268. PLEZALNI KLUB RIMSKE TOPLICE 1 Jože Prah 1 Marjan Hohkraut Marjan Hohkraut
269. PLEZALNI KLUB ROGAŠKA SLATINA 1 Marko Potisk Marko Potisk Jaka Došler
270. Plezalni klub Scena 1 Wraber Štefan Wraber Štefan Štefan Wraber
271. PLEZALNI KLUB SLOVENSKE KONJICE 1 Blaž Šelih Blaž Šelih Blaž Feliks Šelih
272. PLEZALNI KLUB ŠKOFJA LOKA 1 Sergej Epih Sergej Epih Sergej Epih
273. PLEZALNI KLUB ŽIROVNICA 1 Denis Ipavec Denis Ipavec Denis Ipavec
274. PLEZALNO DRUŠTVO CEMPIN 1 Jakob Stanonik Jakob Stanonik JAKOB STANONIK
275. PLEZALNO DRUŠTVO GRIF BREZOVICA 1 Matej Grilc Matej Grilc MATEJ GRILC
276. POHODNIŠKO DRUŠTVO NOVO MESTO 1 Fredi Bančov 1 Fredi Bančov Anton Markovič
277. POSAVSKI ALPINISTIČNI KLUB 1 Aleksandra Voglar Aleksandra Voglar Aleksandra Voglar
278. SLOVENSKO PLANINSKO DRUŠTVO CELOVEC 1 Stefan Riegelnik Stefan Riegelnik
279. Slovensko planinsko društvo Gorica 1 Mitja Morgut Mitja Morgut
280. Slovensko planinsko društvo Trst 1 Aldo Zubin 1 Marina Pertot
281. Slovensky horolezecky spolek JAMES plus 1 Anton Pacek Anton Pacek
282. ŠPORTNO DRUŠTVO BALVANIJA 1 Marko Vavpetič Marko Vavpetič Jožica Hribar
283. ŠPORTNO DRUŠTVO BTC 1 Matija Repina Matija Repina Matija Repina
284. ŠPORTNO DRUŠTVO PAJKI 1 Karel Pintarič Karel Pintarič Karel Pintarič
285. ŠPORTNO PLEZALNI KLUB ANDREJA KOKALJA 1 Andrej Kokalj Andrej Kokalj ANDREJ KOKALJ
286. Športno plezalni klub Plus 1 Luka Fonda Luka Fonda Luka Fonda
287. ŠPORTNO PLEZALNO DRUŠTVO KORENJAK 1 Lorin Möscha Lorin Möscha Lorin Möscha
288. ŠPORTNO-PLANINSKO DRUŠTVO GAMS 1 Drago Pirc Drago Pirc DRAGO PIRC
289. Turno smučarski klub LiMa 1 Robert Pritržnik 1 Robert Pritržnik Robert Pritržnik
290. Udruženje Planinarsko društvo Treskavica Sarajevo 1
291. ZGORNJESAVINJSKI ALPINISTIČNI KLUB RINKA 1 Luka Ajnik Luka Ajnik Jernej Štorgel
SKUPAJ 291 128

Odstotkov ###

97 glasov

4 DRUŠTVA
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Zapisnik skupščine PZS 2021
zasedanja Skupščine Planinske zveze Slovenije, ki je bila v petek, 21. maja 2021, v Rdeči dvorani v Velenju.

Seznam prisotnih delegatov članov Planinske zveze Slovenije (priloga I.), poročilo verifikacijske komisije (priloga II.) in poročilo volilne 
komisije (priloga III.) na zasedanju Skupščine Planinske zveze Slovenije 21. 5. 2021 so priloga zapisnika. Gradivo za skupščino so člani Planin-
ske zveze Slovenije prejeli pisno v Skupščinski prilogi v Obvestilih PZS. Celotno gradivo je bilo objavljeno tudi na spletni strani www.pzs.si.

Zaradi novega  virusa COVID-19 in priporočil NIJZ smo povabili le podžupanjo Občine Velenje Aleksandro Vasiljević, predsednika 
Naravovarstvene zveze Smrekovec Jožeta Melanška in predsednika Športne zveze Velenje Bogdana Plaznika.
Zasedanje se je začelo ob 16.30 s planinsko himno.
Skupščino je z uvodnim govorom začel predsednik PZS Jože Rovan in skladno s Poslovnikom Skupščine PZS predlagal v potrditev delovno 
predsedstvo skupščine v sestavi:
delovni predsednik: Uroš Kuzman, Planinsko društvo Velenje, 
član: Štefan Kozak, Planinsko društvo Lendava,
član: Gregor Berce, Planinsko društvo Dovje-Mojstrana,
član: Miro Mlinar, Planinsko društvo Cerknica,
član: Jože Prah, Planinsko društvo Lisca Sevnica.  

SKLEP 1–2021: Skupščina PZS na predlog Upravnega odbora PZS za predsednika delovnega predsedstva Skupščine PZS 2021 izvoli 
Uroša Kuzmana (PD Velenje), za člane delovnega predsedstva Skupščine PZS pa so izvoljeni: Gregor Berce (PD Dovje-Mojstrana),  Miro 
Mlinar (PD Cerknica) in Jože Prah (PD Lisca Sevnica).
Sklep je bil soglasno sprejet.

Uroš Kuzman, predsednik delovnega predsedstva, se je v svojem imenu in imenu članov delovnega predsedstva zahvalil za izvolitev in 
zaupanje za vodenje delovne skupščine PZS. Skupščino je obvestil, da vodstvo PZS ni prejelo nobenih dodatnih predlogov za obravnavo 
ter da v roku do 10 dni pred skupščino ni prejela pripomb na predlagane sklepe. Predstavil je tudi določila Poslovnika Skupščine PZS glede 
razprav delegatov. Nato je skupščino PZS nadaljeval s 1. točko, izvolitvijo organov Skupščine PZS.

Verifikacijska komisija:
predsednik: Helena Kermauner, Planinsko društvo Domžale,
član: Franc Stropnik, Planinsko društvo Medvode,
član: Anton Progar, Planinsko društvo Krka Novo mesto.

SKLEP 2–2021: Skupščina PZS za predsednico verifikacijske komisije skupščine imenuje Heleno Kermauner (PD Domžale), za člana 
pa Franca Stropnika (PD Medvode) in Antona Progarja (PD Krka Novo mesto).
Sklep je bil soglasno sprejet.

Zapisnikarica: 
Saša Sitar, poslovna sekretarka PZS. 
Overovatelja zapisnika:
Alenka ES, PD Velenje,
Igor Oprešnik, KPD Hej, gremo naprej.

SKLEP 3–2020: Skupščina PZS za zapisnikarico skupščine imenuje Sašo Sitar (poslovna sekretarka PZS), za overovatelja zapisnika pa 
Alenko Es (PD Velenje) ter Igorja Oprešnika (KPD Hej, gremo naprej).
Sklep je bil soglasno sprejet.

Navzoče sta pozdravili podžupanja Mestne občine Velenje Aleksandra Vasiljević in predsednica planinskega društva Velenje Alenka Es.
V nadaljevanju je bilo podano poročilo verifikacijske komisije. Helena Kermauner, predsednica verifikacijske komisije, je povedala, da je 
verifikacijska komisija na osnovi oddanih pooblastil delegatov članov Planinske zveze Slovenije ob 17. uri ugotovila, da je bilo od skupno 
291 glasov za odločanje na zasedanju navzočih 125 glasov ali 42,96 %. V skladu s 44. členom Statuta Planinske zveze Slovenije mora biti 
pred glasovanjem navzoča vsaj tretjina društev, članov PZS. 
Skupščina PZS je sklepčna in lahko veljavno sprejema sklepe.

Delovni predsednik Uroš Kuzman je v sprejetje predlagal dnevni red Skupščine PZS:
1. Izvolitev delovnega predsedstva, verifikacijske komisije, zapisnikarja in dveh overovateljev zapisnika Skupščine PZS 
2. Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2020
3. Poročilo Nadzornega odbora PZS za leto 2020
4. Razprava in potrditev poročil PZS za leto 2020
5. Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2022
6. Volitve
7. Informacija o projektu Nacionalnega plezalnega centra
8. Razno

Razprave ni bilo, zato je bil v glasovanje podan:
SKLEP 4–2021: Skupščina PZS potrjuje z vabilom predlagani dnevni red skupščine 2021.
Sklep je bil soglasno sprejet.
Navzočih je bilo 127 glasov ali 43,64 %.

Delovni predsednik je pozval prisotne, naj oddajo pisne predloge za razpravo pod 8. točko. Ni bilo prijav.

2. točka 
VSEBINSKO IN FINANČNO POROČILO ORGANOV PZS ZA LETO 2020
Delovni predsednik Uroš Kuzman je povedal, da je bilo gradivo objavljeno v skupščinski prilogi  Obvestil, na straneh od 21 do 39 in na 
spletni strani www.pzs.si.
Martin Šolar, podpredsednik PZS, je na kratko predstavil pomembnejše dogodke, ki so se zgodili v preteklem letu in povzel vsebinsko 
poročilo za leto 2020 po komisijah. Kljub epidemiji se je prvi val hitro iztekel, kljub omejitvam se je lahko začela visoka planinska sezona, 
gore so bile lepo obiskane, nesreč je bilo celo nekaj manj kot leto poprej, žal se v kočah ni dalo prenočevati tako, kot smo bili tega vajeni po-
prej. Začeli smo z gradnjo novega Frischaufovega doma na Okrešlju. Med odmevnejšimi dogodki so bili: 125-letnica Planinskega vestnika, 
Anton Sazonov Tonač je dobil priznanje za življenjsko delo v alpinizmu, 30-letnica vzpona Andreja in Marije Štremfelj na Everest, 10 let 
Slovenskega planinskega muzeja, PZS prejemnica najvišjega priznanja Olimpijskega komiteja Slovenije, v okrnjeni sezoni odlični uspehi 
športnih plezalcev, vrhunski vzponi mladih alpinistov in alpinistk v Patagoniji in na Norveškem, položen temeljni kamen na Okrešlju in 
začetek del pri novogradnji, več uspešno obnovljenih zelo zahtevnih zavarovanih poti, vključno s potjo z Luknje čez Plemenice, ki je bila tudi 
razglašena za Naj planinsko pot, uspešno izvedena akcija STKP v enem dnevu, zelo aktivno delo Odbora planinstvo za invalide, vključno 
s podelitvijo državnega priznanja za prostovoljstvo Maji Kuzma Ganić, izjemno dobra pojavnost v medijih, predvsem v zvezi z varnostjo 
pri obiskovanju gora ter ukrepov in pravil v planinskih kočah glede Covida-19, umrla sta častna člana PZS Jože Dobnik in Tone Škarja. 
Damjan Omerzu, generalni sekretar PZS,  je povzel finančno poročilo za leto 2020. Proračun PZS je v letu 2020 znašal 2.444.319 €. Od-
hodki so znašali 2.305.984 €, največji delež predstavljajo stroški storitev, stroški dela ter stroški porabljenega materiala in trgovskega blaga. 
Ustvarili smo 130.629 € presežka. Revizorska hiša je zaključila pregled in izdala pozitivno mnenje. Predstavil je tudi primerjalne finančne 
podatke za zadnjih 10 let.

3. točka
POROČILO NADZORNEGA ODBORA PZS ZA LETO 2020
Delovni predsednik Uroš Kuzman je povedal, da je bilo gradivo objavljeno v skupščinski prilogi  Obvestil PZS, na strani 40. Poročilo je 
podal predsednik NO PZS Franc Ekar, ki je povzel, da so v preteklem letu pregledali obveznosti do dobaviteljev in se seznanili z načinom 
izbora dobaviteljev in izvajalcev storitev. Podrobneje so bili pregledani tisti z večjo vrednostjo skupnih plačil in se seznanili z načini naro-
čil. NO predlaga, naj bodo postopki izbora takšni, da bo izbor dobavitelja najoptimalnejši glede na kakovost, zanesljivost in ceno. NO po 
seznanitvi s finančno-materialnim poslovanjem PZS v letu 2020, pregledu izkazov in mnenja neodvisnega revizorja ugotavlja, da je bilo 
poslovanje primerno in vodeno v skladu z računovodskimi standardi ter da je letno poročilo PZS z bilanco stanja in izkazom poslovnega 
izida s pojasnili pripravljeno skrbno in strokovno. Glede na navedeno NO predlaga Skupščini PZS, da potrdi finančno poročilo PZS za leto 
2020. Za zagotovitev transparentnega poslovanja in predvsem spremljanja finančnih učinkov posameznih aktivnosti PZS NO priporoča 
finančno ovrednotenje planiranih aktivnosti v podrobnem planu PZS za naslednje leto in v sprejetih sklepih organov PZS, ki imajo za 
posledico stroške in/ali prihodke.

4. točka
RAZPRAVA IN POTRDITEV POROČIL PZS  ZA LETO 2019
Razprave ni bilo, zato sta bila v glasovanje podana:

SKLEP 5–2021: Skupščina PZS potrjuje vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 6–20201 Skupščina PZS potrjuje poročilo Nadzornega odbora PZS za leto 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.

5. točka
OKVIRNI VSEBINSKI IN FINANČNI PROGRAM DELA PZS ZA LETO 2022
Uroš Kuzman, delovni predsednik, je povedal, da je bilo gradivo objavljeno v skupščinski prilogi v Obvestilih PZS, na straneh od 41 do 54. 
Jože Rovan, predsednik PZS, je predstavil program dela. Povedal je, da so programi v splošnem smelo zastavljeni, da sledijo sodobnim 
trendom na področju tekmovalnih športov, kjer pričakujemo v letu 2022 normalizacijo razmer, da je posvečena potrebna pozornost razvoju 
strokovnih kadrov, kjer moramo ponekod nadomestiti določen izpad, povezan z omejitvami v času pandemije, da je primerna pozornost 
posvečena naravovarstveni problematiki, tako v aktivnosti KVGN kot tudi v programih usposabljanj ostalih strokovnih kadrov ter da so 
ustrezno načrtovane aktivnosti povezane s planinsko infrastrukturo, torej s planinskimi kočami, planinskimi potmi, naravnimi plezališči 
in nacionalnim plezalnim centrom. Pri tem pa je seveda prisotno zavedanje, da so možnosti razvoja infrastrukture omejene s kroničnim 
pomanjkanjem sredstev. Letošnji razpis MGRT bo omogočil pomembno posodobitev nekaterih koč, obeta pa se tudi sistemsko finan-
ciranje vzdrževanja planinskih poti, kar bo natančneje opredeljeno v podrobnih programih za leto 2022. Pri pripravi finančnega načrta 
smo se zavedali dejstva, da se bodo posledice manjše gospodarske aktivnosti v lanskem in letošnjem letu nujno odrazile na zmanjšanju 
določenih virov v letu 2022. Načrt je zato pripravljen na ravni spodnjih mej pričakovanj, ki so edine upravičene glede na zelo turbulentno 
stanje v razvoju epidemije in posledično gospodarske aktivnosti. Pri pripravi okvirnega finančnega načrta PZS za leto 2022 so bile upošte-
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vane naslednje predpostavke: vrednost članarine je načrtovana za 5 % nižje od dosežene v letu 2020, sredstva Fundacije za šport so enaka 
vrednosti v podrobnem finančnem načrtu za leto 2021, zmanjšana za vrednost prenosa iz leta 2020 in nespremenjena glede na podrobni 
finančni načrt za leto 2021 ostajajo sredstva iz letnega programa športa, Urada za mladino in sredstva iz razpisov. Razprave ni bilo, zato 
sta bila v glasovanje podana sklepa:

SKLEP 7–2021: Skupščina PZS potrjuje okvirni finančni načrt za leto 2022 in pooblašča Upravni odbor PZS, da sprejme podrobni 
finančni načrt za leto 2022 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina PZS pooblašča Upravni odbor PZS, da 
finančni načrt za leto 2022 spremlja in ga na podlagi rebalansa uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 8–2021: Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2022  in pooblašča, da na podlagi okvirnih programov:
- komisije z zbori dejavnosti in MDO PD  sprejmejo podroben program dela posamezne           dejavnosti za leto 2022, soglasje k programu 
mora podati upravni odbor PZS, 
- Upravni odbor PZS na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti sprejme podrobne programe dela PZS na posameznih področjih 
za leto 2022,
- na podlagi sprejetih programskih smernic PZS za mandat 2018-2022 Upravni odbor PZS na pre-dlog predsednika PZS sprejme po-
drobni program na splošnem področju dela PZS za leto 2022.
Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2022 morajo organi upoštevati finančni načrt za leto 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

6. točka 
VOLITVE
Uroš Kuzman, delovni predsednik, je povedal, da je bilo gradivo objavljeno v skupščinski prilogi v Obvestilih PZS, na strani 55. 
Ivan Resnik, predsednik Volilne komisije PZS, je povedal, da je bil rok za prijavo za člane volilne komisije 2021-2025 podaljšan do 6. 4. 
2021 in so prejeli 4 prijave.
Sledila je oddaja glasovnic in štetje. Po končanem štetju so bili za člane izvoljeni Anton Murgelj (PD Krka Novo mesto) 113 glasov, Irena 
Pečavar Čarman (PD Škofja Loka) 97 glasov in Darinka Kocbek (PD Miklavž) 96 glasov. Za nadomestnega člana je bila izvoljena Mina 
Kržišnik (Gorniško športno društvo Bricalp) 57 glasov.

7. točka 
INFORMACIJA O PROJEKTU NACIONALNEGA PLEZALNEGA CENTRA
Uroš Kuzman, delovni predsednik, je k besedi povabil Aleša Pirca, načelnika Komisije za športno plezanje in Mateja Planka, vodjo projekta 
s strani PZS.
Aleš Pirc je predstavil primere dobrih praks iz tujine ter trend rasti športnega plezanja v svetu. Slovenija je ena izmed velesil v športnem 
plezanju, vendar pa se nezadostna infrastruktura že odraža pri rezultatih tekmovalcev v mlajših kategorijah. Izgradnja stene za tekmo-
valno športno plezanje pomeni velik strošek, vendar je nujna za razvoj športa. Smiselna rešitev je nacionalni plezalni center - NPC, ki bo 
omogočal tekmovalno in rekreativno športno plezanje, pri čemer bo rekreativni delno pokrival stroške tekmovalnega dela. NPC prinaša 
visoko dodano vrednost za tekmovalno športno plezanje in rekreativno plezanje, za Ljubljano in Slovenijo. Matej Planko je podal in-
formacije o projektu nacionalnega plezalnega centra v Ljubljani, ki ga kot investitor namerava zgraditi Mestna občina Ljubljana (MOL). 
Center bo lociran na križišču Koprske ulice in Ceste v Mestni log v bližini Gimnastičnega centra Ljubljana. UO PZS je na junijski seji 2020 
podprl prizadevanja za vzpostavitev NPC. Nato je bil projekt predstavljen vodstvu MOL, naročena je bila izdelava študije ekonomskih 
učinkov in različnih možnosti financiranja investicije, izvedena je bila anketa med društvi in klubi, ki imajo sedež na območju MOL, ves 
čas pa je potekalo sodelovanje z MOL pri pripravljanju različnih vsebinskih podlag. V NPC bosta združena del, namenjen vrhunskim 
tekmovalcem, in del, ki bo namenjen širši rekreativni javnosti z možnostjo vključevanja v turistično ponudbo. Dejavnosti v NPC: treningi 
članske, mladinske in paraplezalne reprezentance v športnem plezanju, usposabljanje za postavljavce plezalnih smeri in ostale strokovne 
kadre, rekreativno plezanje, treningi alpinistov in tekmovalcev v lednem plezanju, različne vadbe za člane planinskih društev, izvajanje 
športnoplezalnih, alpinističnih in planinskih šol, izvajanje programov za invalide in osebe s posebnimi potrebami, organizacija planinskih 
večerov, predavanj alpinistov in športnih plezalcev, trening vrvne tehnike in predavanja za člane GRS-postaje Ljubljana, sestanki vodstev 
društev in občni zbori članov, usposabljanja na zahtevni zavarovani plezalni poti (ferati), usposabljanje za gasilce in reševalce s področja 
zaščite in reševanja,  vključevanje v turistično ponudbo mesta Ljubljana …
V NPC bo okvirno okoli 3.000 m2 plezalnih površin, ki bodo namenjen za balvansko, težavnostno in hitrostno plezanje. MOL ima v prora-
čunu 2021-2024 zagotovljenih cca. 6,5 mio €, v letu 2021 že 100.000 €. Naše nadaljnje aktivnosti: strokovna podpora pri izvajanju projekta, 
dogovori z Vlado RS in MIZŠ za zagotovitev dodatnega sofinanciranja projekta ter iskanje morebitnih razpisov za dodatno sofinanciranje. 
Trenutno se z MOL dogovarjamo o velikosti objekta, ali bo center realiziran po idejni zasnovi, ki jo je pripravila PZS ali bo manjši. 
Razprava: Robert Hočevar (PD Železničar Ljubljana) in Peter Šilak (PD »Dobrovlje Braslovče«) sta izrazila podporo projektu.
SKLEP 9–2021: Skupščina PZS podpira nadaljnja prizadevanja PZS za graditev nacionalnega plezalnega centra in zagotovitev ustrezne 
plezalne infrastrukture za trening reprezentanc v športnem plezanju in za rekreativno in društveno rabo.
Sklep je bil soglasno sprejet.

8. točka 
RAZNO
Delovni predsednik Uroš Kuzman je podal aktualne informacije: razpis Slovenija planinari je podaljšan do 31. 5. 2021. Dan slovenskih 
planinskih doživetij bo potekal 12. 6. 2021 v razpršeni obliki, razpis za najvišja priznanja PZS za leto 2021 bo objavljen junija, društva je 
povabil k izpolnitvi ankete za leto 2020 ter jih spodbudil k pozivu plačila članarine svojih članov. 

Miro Eržen, vodja projektne pisarne, je predstavil aktualne teme na področju planinskega gospodarstva (odziv na razpis za energetsko 
sanacijo planinskih koč) ter Projektno pisarno, v sklopu katere bo sedaj deloval. Ob zaključku funkcije podpredsednika PZS se je  zahvalil 
nekdanjemu  predsedniku PZS Bojanu Rotovniku, ki ga je povabil k delu predsedstva, kakor tudi sedanjemu predsedniku Jožetu Rovanu 
in članom predsedstva za tvorno sodelovanje. Ob tem je poudaril osebno spoznanje, da bo potrebno številne naloge in izzive, ki se vsak 
dan pojavljajo v delovanju PZS, razreševati na projektni način, kajti le tako bo mogoče povečati učinkovitost in transparentnost njihove-
ga razreševanja. V družbenem okolju, kjer se dogajajo številne spremembe, je na le-te potrebno ustrezno reagirati in ohranjati podobo 
Planinske zveze Slovenije kot verodostojnega partnerja. Zato je predlagal ustanovitev Projektne pisarne, ki se bo v začetnem obdobju več 
ukvarjala z izzivi na področju planinskega gospodarstva, sčasoma pa bi lahko postala središče, ki bi s koncentracijo znanja in kompetenc 
(tudi z vključevanjem zunanjih sodelavcev) lahko prispevala k  doseganju zgoraj navedenih ciljev. Delegatom na skupščini se je zahvalil za 
korektno sodelovanje v obdobju, ko je sodeloval kot podpredsednik. 
Jože Rovan je zbrane povabil k oddaji kandidatur za organe, ki se jih bo volilo na skupščini prihodnje leto. 

Skupščina PZS se je končala ob 18.54.

Zapisala:               Predsednik delovnega predsedstva:
Saša Sitar                              Uroš Kuzman 

Overovatelja: 
Alenka Es, PD Velenje                                        Igor Oprešnik, KPD Hej, gremo naprej 
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P O R O Č I L O 
VERIFIKACIJSKE KOMISIJE O PRISOTNOSTI DELEGATOV NA SKUPŠČINI PLANINSKE ZVEZE SLOVENIJE
dne, 21. maja 2021, v Rdeči dvorani v Velenju.

Verifikacijska komisija je na osnovi oddanih pooblastil delegatov članov Planinske zveze Slovenije, ob 17. uri ugotovila, da je od skupno 
291 glasov za odločanje na današnjem zasedanju navzočih 125 glasov ali 42,96 %. V skladu s 44. členom Statuta Planinske zveze Slovenije je 
pred glasovanjem navzoča vsaj tretjina društev, ki so člani PZS. 

Skupščina Planinske zveze Slovenije bo sklepčna dokler bo prisotnih vsaj 97 glasov za odločanje. Odločitev je sprejeta, če zanjo glasuje več 
kakor polovica navzočih glasov oz. najmanj 49.

VERIFIKACIJSKA KOMISIJA
Predsednica:

Helena Kermauner, PD Domžale

Član:
Anton Progar, PD Krka Novo mesto

Član:
Franc Stropnik, PD Medvode

VOLILNO POROČILO 
Delegati planinskih društev so na Skupščini PZS, dne 21. maja 2021, v Velenju izvolili tri člane ter enega namestnika Volilne komisije PZS 
za mandatno obdobje 2021-2025.

Ime in priimek Predlagatelj Št. prejetih glasov

1 Darinka Kocbek Planinsko društvo Miklavž 96

2 Mina Kržišnik Gorniško športno društvo Bricalp 57

3 Anton Murgelj Planinsko društvo Krka Novo mesto 113

4 Irena Pečavar Čarman Planinsko društvo Škofja Loka 97

Vseh glasovnic je bilo: 129.
Veljavnih: 127 ali 98,45 %.
Neveljavnih: 2 ali 1,55 %.

Za člane so izvoljeni:
Član: Anton Murgelj
Članica: Irena Pečavar Čarman
Članica: Darinka Kocbek

Za namestnike članov je izvoljena Mina Kržišnik

Zaradi enakega števila je volilna komisija opravila žreb: /

Volilno-verifikacijska komisija: 
predsednik,      član,      član,
Ivan Resnik      Franc Kocbek     Drago Horjak
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ZAPISNIK
11. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 24. septembra 2020, ob 16.30 uri, preko video konference.

PRISOTNI:
Predsednik: Jože Rovan.
Podpredsedniki: Miro Eržen, Irena Mrak, Martin Šolar in Roman Ponebšek.
Voljeni člani UO:, Aldo Zubin
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD Jože Prah (MDO PD Zasavja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Miro Mlinar (MDO PD 
Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske),  Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine).
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Oto Žan (Komisija za alpinizem), 
Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti) in Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe).
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar.
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka 
PZS), Barbara Gradič Oset (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) in Urša Mali (strokovna sodelavka za računovodstvo). 
Opravičeno odsotni: Anton Progar (voljeni član UO), Brigita Čeh (voljena članica UO), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Jožef Bobovnik 
(voljeni član UO), Bojan Rotovnik (voljeni član UO), Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Danilo Kete (voljeni član UO), Mirko Tovšak 
(MDO PD Koroške), Marija Frančiška Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Peter Šilak (voljeni član UO), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), 
Atila Armentano (Komisija za turno kolesarstvo) in Ana Suhadolnik (Mladinska komisija). 

Zbrane je pozdravil podpredsednik Planinske zveze Slovenije Miro Eržen, ker je bil predsednik PZS še na poti. Predstavil je predlagan 
dnevni red, ter povedal, da bodo najprej obravnavane točke brez glasovanja zaradi nesklepčnosti. Prisotnih je bilo namreč 11 članov z 
glasovalno pravico, kar je pomenilo ravno 45,8 %. 
Pod točko razno je svojo temo najavil Jože Prah (Evropohod). Pod točko informacija o delovanju komisij in odborov PZS se je prijavil 
Jurček Nowakk.

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS
Matej Planko:
•	 Zaradi Corona ukrepov smo izvedli Dan planincev na ločenih lokacijah 19. 9. 2020. Na poziv PZS se je odzvalo 8 društev.
•	 Na Veliki planini smo izpeljali dobro obiskano novinarsko konferenco pred začetkom poletne planinske sezone s preventivnimi vsebinami.
•	 Obiskovalce gorskega sveta in medije smo obveščali o razmerah v gorah in opozarjali na posebnosti, obveščali smo jih tudi o planinskih 

poteh in kočah.
•	 Skupaj s spletnim portalom Siol.net smo izvedli odmeven izbor naj planinske koče. Za naj planinsko kočo 2020 je bil razglašen Mihov 

dom na Vršiču, za naj visokogorsko planinsko Koča na Kriški gori.
•	 Izpeljani sta bili akciji Gluhi strežejo v planinskih kočah in GOGO.
•	 Člani predsedstva PZS so se udeležili Skupščine CAA v Bernu v Švici. Preko Zoom aplikacije smo sodelovali tudi na skupščini članic 

združenja za reciprociteto.
•	 Planinska založba je na novinarski konferenci predstavila vodnika Julijske Alpe osredni del ter leposlovje: Smeh z gora, Griči in Čez 

drn in strn. 
•	 Izvedli smo akcijo Naj planinska pot. Izbrana je bila Bambergova pot čez Plemenice na Triglav. V tem času je že bila tudi temeljito 

obnovljena. 
•	 Naši športni plezalci so odlično nastopili na edini letošnji tekmi za svetovni pokal v športnem plezanju v Brianconu. Janja Garnbret 

in Domen Škofic sta bila druga. 
•	 Organiziran so bile že dve tekmi za DP v športnem plezanju.
•	 S Planinskim vestnikom in podjetjem Cewe znova organiziramo nagradni fotonatečaj #LjubimGore.
•	 Celo poletje skupaj s PD po vsej Sloveniji organiziramo akcijo Slovenija planinari, ki spodbuja gibanje in rekreacijo v naravi.
•	 12. 9. 2020 smo organizirali STKP1DAN, ki se ga je udeležilo več kot 300 turnih kolesarjev. 
•	 Trenutno je v PZS včlanjenih 57.453 članov, lani v enakem obdobju 59.423, kar je 3,32 % manj.
•	 Aktivno smo sodelovali s PD Celje Matica pri pripravah na gradnjo novega planinskega doma na Okrešlju. Pretekli vikend je bila zalita 

temeljna plošča. Sedaj se izvajajo gradbeno zidarska dela, ki bi naj bila zaključena še letos.
•	 Udeležili smo se sestanka z Ministrstvom za obrambo na temo reševanja v gorah.

Razprave ni bilo.

Prisotnih je bilo 12 članov z glasovalno pravico, kar pomeni 50 %.

Ad. 3. Informacija s skupščine PZS 2020 
Predsednik PZS Jože Rovan je predstavil poročilo s skupščine, ki je bila 4. septembra v Vitanju. Zaradi virusa Covid-19 in priporočil NIJZ 
je PZS namesto običajnega širšega nabora gostov povabila le župana Občine Vitanje, odpovedala je izvedbo delavnic in kulturnega pro-
grama, predsednikom PD pa je svetovala, da omejijo prisotnost tako, da posameznik zastopa več društev preko pooblastil. Na skupščini je 

podpredsednik PZS Miro Eržen predstavil pomembnejše dogodke v letu 2019 in povzel vsebinsko poročilo za leto 2019. Generalni sekretar 
Matej Planko je povzel finančno poročilo za leto 2019. Proračun PZS je bil v letu 2019 najvišji do sedaj in je znašal skoraj 2,6 milijona €. Na 
to je vplivalo povečanje članstva, prebili smo magično mejo 60.000 članov, pridobili smo več javnih, sponzorskih in donatorskih sredstev, 
uspešni pa smo bili tudi na več razpisih. Odhodki so bili usklajeni s prihodki, presežek 4900 € prihodkov nad odhodki pa bomo namenili 
v društveni sklad. Revizorska hiša je zaključila pregled in izdala pozitivno mnenje. Jože Rovan je predstavil vsebinski in finančni program 
za leto 2021. Na skupščini so delegati soglasno potrdili predloge sprememb Statuta PZS, s katerimi bo olajšano delovanje zveze v primeru 
ponovnih izrednih razmer. Novi popravki določajo strožje pogoje za včlanjevanje novih društev, predlog statuta pa daje podlago tudi za 
nadaljnje dogovore in sklenitev pogodb o nepremičninah v skupni lasti z namenom, da planinsko infrastrukturo ohranimo v planinski lasti.
Razprave ni bilo.

Ad. 4.  Vmesno poročilo o članarini 2020
Damjan Omerzu je predstavil gibanje članstva v PZS v primerjavi z lanskim letom. Na število članov je vplivala razglasitev epidemije. V 
spomladanskem se je prirast novih članarin praktično ustavil. V obdobju pred epidemijo so beležili približno 7 odstotno rast glede na leto 
2019. Po preklicu epidemije je včlanjevanje ponovno začelo rasti in tudi medletna razlika se je začela intenzivno zmanjševati. Razlika se 
je tudi v zadnjem obdobju zmanjšala, vendar se trend upočasnjuje. Trenutno je v PZS včlanjenih 57.453 članov, lani v enakem obdobju 
59.423, kar je 3,8,% manj. 
Razprave ni bilo.

Prisotnih je bilo 13 članov z glasovalno pravico, skupaj 54,2 %.

Ad. 5.  Informacija o poravnavi z Meščansko korporacijo Kamnik (MEKOK) za Dom v Kamniški    Bistrici
Predsednik Planinskega društva Ljubljana Matica Tomaž Willenpart in odvetnik društva Jernej Pavšek sta predstavila poravnavo z Meščansko 
korporacijo Kamnik (MEKOK) za Dom v Kamniški Bistrici. Postopek denacionalizacije za objekt in zemljišča Doma v Kamniški Bistrici 
je bil zaključen v letu 2019 in vrnjen denacionalizacijskem upravičencu Meščanski korporaciji Kamnik. Zavezanca sta bila PD Ljubljana 
Matica do 9/10 in Planinska zveza Slovenije do 1/10. Odločba je pravnomočna in prenos lastništva ja bil izveden v skladu z odločbo. Odprto 
je ostalo vprašanja odškodnine za nezmožnost uporabe in odškodnino za zmanjšane vrednosti objekta, kot ju določajo pravila denaciona-
lizacije. Glede teh odprtih vprašanj so stranke dosegle dogovor, po katerem PD Ljubljana Matica izplača dogovorjeno odškodnino v višini 
116 tisoč evrov. PZS nima do MEKOK-a ali PD Ljubljana Matica nobenih obveznosti. S tem je zadeva tudi v celoti zaključena. V imenu 
PZS se je podpredsednik zveze Miro Eržen zahvalil PD Ljubljana Matica in Mateju Planku ter ekipi, da so tako uspešno uredili sporazum. 
Razprave ni bilo.

SKLEP 1/24-9-2020: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 11. seje.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SPREJET DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 10. seje UO PZS 
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
3. Informacija s skupščine PZS 2020 
4. Vmesno poročilo o članarini 2020 
5. Informacija o poravnavi z Meščansko korporacijo Kamnik (MEKOK) za Dom v Kamniški Bistrici 
6. Drugi Rebalans finančnega načrta PZS 2020 in Finančno poročilo PZS januar – julij 2020 
7. Informacija o delovanju komisij PZS 
8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
9. Razno 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 10. seje UO PZS
Matej Planko je povedal, da sta na zapisnik prišli dve pripombi, ki sta bili smiselno upoštevani. Pregledal je tudi razpredelnico realizacije 
sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo. 
SKLEP 2/24-9-2020: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 10. seje upravnega odbora, z dne 2. 7. 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 6. Drugi Rebalans finančnega načrta PZS 2020 in Finančno poročilo PZS januar – julij 2020
Matej Planko je povedal, da je imel maja sprejeti rebalans zelo črni scenarij, kasneje pa se je situacija precej bolje razvila. Poglavitne spre-
membe načrtovanih prihodkov med drugim in prvotnim rebalansom so te, da so odobrena sredstva Fundacije za šport zmanjšala za 6 %, iz 
Letnega programa športa pa so se povečala za 47 %. Sredstva iz Urada za mladino so glede na podpisano pogodbo povečana za 13 %. Urša 
Mali je  dodala, da smo do 14. 9. 2020 knjižili prihodke v vrednosti 1.233.647 € in odhodke v vrednosti 1.127.157 €. Razmejeni prihodki 
iz članarine za prvih sedem mesecev predstavljajo 57 % načrtovanih. V skladu za obnovo koč se je v sedmih mesecih nabralo 41.518 €. 
Prihodki iz lastne dejavnosti v prvih sedmih mesecih dosegajo 52 % načrtovanih v rebalansu, sponzorska sredstva pa 38 % načrtovanih. 
Po posameznih stroškovnih mestih oz. komisijah in odborih so ponekod večja odstopanja od povprečja za sedem mesecev. Vzroki za to 
so epidemija, neenakomerna razporeditev naših dejavnosti ter nepotrjeni oddani zahtevki za evropska sredstva.
Razprave ni bilo.

SKLEP 3/24-9-2020: Upravni odbor potrjuje drugi rebalans finančnega načrta PZS za 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Zapisniki sej Upravnega odbora PZS
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SKLEP 4/24-9-2020: Upravni odbor potrjuje vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar – julij 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.
Ad. 7. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS 
Vodja odbora za invalide Jurček Nowakk je predstavil številne dejavnosti odbora. Posebej odmevna je bila akcija Gibalno ovirani gore 
osvajajo, za katere so člani odbora dobili številne pohvale in medijske objave. V začetku oktobra bo tudi zaključek akcije Gluhi strežejo v 
planinskih kočah.

Ad. 8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora
Ni bilo najav.

Ad. 16. Razno
Jože Rovan je povabil zbrane na Evropohod, ki se bo odvijal od septembra 2020 do 3. oktobra 2021. 
Miro Eržen je člane UO PZS seznanil z najnovejšo situacijo povezano s PD Paloma in Ribniško kočo. Skupaj s strokovnim sodelavcem 
PZS Dušanom Prašnikarjem sta opravila obisk koče in se pogovorila z novim vodstvom PD Paloma, ki se je odločilo, da koče ne proda, 
pač pa poskuša najti novega najemnika in s tem zagotoviti normalno delovanje koče. V času obiska so potekali razgovori s potencialnim 
novim najemnikom. Na skupščini PZS nas je predsednica PD Paloma obvestila, da so razgovori v sklepni fazi, izrazila pa je zaskrbljenost, 
da bo zaradi težav z dosedanjo najemnico in istočasno z nesojenim kupcem, le ta odstopil od namere prevzema koče v upravljanje. Zaradi 
navedenega smo se sestali danes, 24.09.2020 skupaj z odvetnikom Zavašnikom in pregledali stanje na področju zemljiško – knjižnih zadev 
na tem območju; interesov vseh vpletenih (PD Paloma, bodočim najemnikom, podjetjem Marald (lastnikom apartmajev in žičničarskih 
naprav) ter PZS). Ugotovili smo, da je možno v korist vseh, v  strpnem dialogu najti  odgovore na vsa odprta vprašanja, ki se pojavljajo s 
strani interesentov v tem prostoru. V nasprotnem primeru bo sodelovanje zelo oteženo: vprašljiv je tudi nadaljnji razvoj na tem območju, 
kar bo imelo negativne posledice tudi na delovanje koče, kar lahko zopet privede do situacije, kot smo jo obravnavali pred letom dni. Vezano 
na to, bo vodstvo PZS predlagalo UO, da PZS na dopisni seji UO  sprejme sklep, s katerim podpira odločitev PD Paloma, da se Ribniška 
koča ne proda ter da s tem prenehajo veljati sklepi, ki jih je UO PZS sprejel v preteklem obdobju. V razpravi sta sodelovala Dušan Plesničar 
in Marija Kuhar, ki sta oba podprla predlog nameravanega sklepa. 

Seja je bila končana ob 18.15 uri.
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 19. 11. 2020.

Zapisala:
Saša Sitar,
poslovna sekretarka PZS

Matej Planko,             Jože Rovan,
generalni sekretar PZS           predsednik PZS

ZAPISNIK
12. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 19. novembra 2020, ob 16.30 uri, preko video konference.

PRISOTNI:
Predsednik: Jože Rovan.
Podpredsedniki: Miro Eržen, Martin Šolar in Roman Ponebšek.
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Brigita Čeh, Aldo Zubin in Peter Šilak in Anton Progar.
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Jože Prah (MDO PD Zasavja), Mirko Tovšak
(MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan
Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh
(Savinjski MDO PD), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine).
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje),
Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti) in Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe).
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS) in Barbara Gradič Oset (predstavnica PZS za odnose z
javnostmi).
Drugi: Irena Pečavar Čarman (vodja Pododbora za priznanja) in Marjana Brezovšek (PD Pohorje zg. Polskava).
Opravičeno odsotni: Irena Mrak (podpredsednica), Danilo Kete (voljeni član UO) in Igor Oprešnik (MDO PD Podravja).

Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan  ter povedal, da je prisotnih 18 članov z glasovalno pravico, to je 75 %. 
Pod točko razno so svoje teme najavili Marija Kuhar, Dušan Plesničar, Manja Rajh in Aleš Pirc. Pod točko informacija o delovanju komisij 
in odborov PZS se je prijavil Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe).

Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil  predlagan dnevni red. 
SKLEP 1/19-11-2020: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 12. seje.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SPREJET DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 11. in 3. dopisne seje UO PZS 
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS 
4. Članarina PZS 2021 
5. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2021 
6. Informacije s področja planinskega gospodarstva 
7. Informacija o delovanju komisij PZS 
8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 
9.  Razno

Ad. 1. Potrditev zapisnika 11. in 3. dopisne seje UO PZS
Matej Planko je povedal, da na zapisnik nismo prejeli pripomb. Pregledal je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave 
ni bilo. 

SKLEP 2/19-11-2020: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnika 11. seje upravnega odbora, z dne 24. 9. 2020 in 3. dopisne seje upravnega 
odbora z dne 6. 10. 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS
Matej Planko:
•	 Spremljali smo dogajanje v zvezi s epidemijo koronavirusa in sproti obveščali planinska društva in obiskovalce gora o ukrepih. 
•	 Zaradi epidemije smo morali odpovedati tradicionalno tekmo v športnem plezanju za Svetovni pokal, ki bi naj bila letos v Stožicah. 

Prav tako se odpadle vse tekme v športnem plezanju razen Brianconu. 
•	 V e-sistemu Biblos smo letos objavili naslednja dela PZS: Vprašaj goro, Pravljica o gamsku Viliju, Plezalna tehnika, Pravljičarija pod 

Triglavom, Tista lepa leta, V zasnežene gore in Julijske Alpe – osrednji del.
•	 Tik pred izidom sta leposlovna knjiga Tipanje v neznano in vodnik po navrtanih plezalnih smereh Moderne večraztežajne smeri.
•	 Jože Rovan se je udeležil video skupščine Mednarodnega združenja planinskih organizacij UIAA 2020 in Evropskega združenja pla-

ninskih organizacij EUMA 2020.
•	 Razglasili smo zmagovalce fotonatečaja Planinskega vestnika in podjetja Cewe #LjubimGore.
•	 Zemljevidi PZS so na voljo tudi v aplikaciji Avenzo za telefone Apple.
•	 Nadaljevali smo z Malo šolo planinstva. 
•	 Slovenska mladinska reprezentanca v športnem plezanju se je udeležila tekme za evropski mladinski pokal. Na tekmi sta bila zma-

govalca Lucija Tarkuš in Luka Jerman.
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•	 Objavljen je bil prikazovalnik planinskih poti maPZS, podrobneje bo predstavljen na eni od naslednjih sej UO PZS. 
•	 Javnost smo obvestili o zaprtju planinskih koč v visokogorju in potrebni previdnosti pri obiskovanju gora jeseni.
•	 Na Okrešlju so zaključena gradbeno zidarska dela, objekt je pripravljen na zimo. V vmesnem času se bo pripravil razpis za izvajalca 

montažne konstrukcije, ki bo z deli začel spomladi ali na začetku poletja. 

Miro Eržen se je zahvalil Mateju Planku za dosedanje opravljeno delo na Okrešlju. Tudi v bodoče bo potrebno premisliti o vodji projekta, 
tako za nadaljevalna dela na Okrešlju kot tudi kasneje za Korošico.
Razprave ni bilo.

Ad. 3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS
Irena Pečavar Čarman je povedala, da smo letos prejeli le 25 predlogov za najvišja priznanja. En predlog za spominsko plaketo je bil za-
vrnjen (Petek Kolenc, PD Rečica ob Savinji), saj gospod še ni prejel zlatega častnega znaka. Tako se za podelitev predlaga 16 spominskih 
plaket ter 8 svečanih listin.
RAZPRAVA: Manjo Rajh je zanimalo, kako bo letos potekala podelitev Najvišjih priznanj za leto 2020 zaradi COVID razmer. Damjan 
Omerzu ji je odgovoril, da smo na spletni strani že objavili, da se podelitev prestavi na konec januarja 2021, če bo izvedljivo. Drugače bomo 
razmislili o drugem načinu podelitve.

SKLEP 3/19-11-2020: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike spominskih plaket PZS za leto 2020:
65 let  

JANI BELE PD RAŠICA

70 let  

MILAN MLAKAR PD KOČEVJE

STANISLAV PINTAR PD ŠKOFJA LOKA

MARJAN MALLY PD POLJČANE

EDITA BEČAN PD LOVRENC NA POHORJU

JOŽE MAROVT PD«DOBROVLJE« BRASLOVČE

JOŽE KAMENŠEK PD SLOVENSKE KONJICE

HUSEJN DJUHERIĆ PD VELENJE

FRANC MAROVT PD LJUBNO OB SAVINJI

75 let  

ANGELA HAJZER PD RAVNE NA KOROŠKEM

ALOJZIJ PRISTAVNIK PD RAVNE NA KOROŠKEM

80 let  

JANEZ BOHINC PD RAŠICA

IRENA ZALAR PD RAŠICA

PETER GLOBOČNIK PD ISKRA KRANJ

MIROSLAV SUŠEC PD MISLINJA

JOŽEF SEMPRIMOŽNIK PD VRANSKO

Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 4/19-11-2020: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike Svečane listine PZS za leto 2020:
ANTON JESENKO roj. 1944 PD BREŽICE

Za dolgoletno, vsestransko in neutrudno delo v PD Brežice, v MDO Zasavja in v Planinski zvezi Slovenije.

MIRO PLEŠEC roj. 1948 PD MEDVODE

Za dolgoletno predano delo v PD Medvode, predvsem na vodniškem in naravovarstvenem področju.

MARJAN OLENIK roj. 1950 PD SEŽANA

Za predano delo v PD Sežana, na področju alpinizma in za uspešen prenos znanja in planinskih veščin na mlade rodove.

ANICA HORVAT roj. 1948 PD MARIBOR MATICA

Za zelo obsežno delo v PD Maribor Matica, za obsežno publicistično delo in za dolgoletno delo z mladimi. 

IZIDOR SODJA roj. 1940 PD POŠTE IN TELEKOMA CELJE

Za dolgoletno vsestransko delo v PD Pošte in Telekoma Celje; s svojim delom je pustil pomemben pečat domačem in v širšem okolju.

KAREL ŽIBRET roj. 1951 PD ŠMARTNO OB PAKI

Za dolgoletno delo v PD Šmartno ob Paki, na različnih področjih planinstva in za prepoznavnost društva v širšem okolju.

STANKO PODMENINŠEK roj. 1935 PD LJUBNO OB SAVINJI

Za dolgoletno vsestransko delo v PD Ljubno ob Savinji, predvsem pri izgradnji in vzdrževanju koče na Travniku in za prepoznavnost društva v kraju in tudi 
širše.

IVAN JANKO MIRNIK roj. 1929 PD POŠTE IN TELEKOMA LJUBLJANA

Za dolgoletno predano delo na področju alpinizma, planinskega gospodarstva, dela v Planinski zvezi Slovenije in v Odboru alpinistov veteranov.

Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 4.  Članarina PZS 2021
Damjan Omerzu je za uvod predstavil trenutno število članstva. V primerjavi z prejšnjim letom je članstvo upadlo za slabih 5%. Zavaro-
vanje ostane enako kot do sedaj. Povedal je, da smo prejeli pobudo PD Pohorje Zg. Polskava, da se članarina P+O zniža za polovico. To ni 
možno, saj je delitveno razmerje članarine že sedaj prilagojeno v prid društvom. 
RAZPRAVA: Mira Eržena je zanimalo, ali 1 eur za planinske koče ostaja. Damjan Omerzu mu je odgovoril pritrdilno, Izvzet je iz P+O 
ter IN članarine ter . Enako kot do sedaj. Marija Kuhar je omenila, da je na Srečanju treh dežel opazila, da imajo Avstrijci po prebivalcih 
7% članstvo. Zanimalo jo je mnenje ostalih zakaj je temu tako. Miro Eržen ji je odgovoril, da imajo dobro zasnovane programe, veliko 
usposabljanj, pri njih se zelo razvija športno plezanje in turno kolesarjenje, Jože Rovan pa je dodal, da je  vsekakor pomemben razlog tudi 
plačljivo reševanje v gorah. 

SKLEP 5/19-11-2020: Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, na predlog Odbora za članstvo 
potrjuje zneske priporočene članarine za leto 2021, z vključenim dodatkom iz 13. člena Pravilnika o članstvu posameznikov, v višini 
A 60,00 €, A/d 54,60 €, B 28,00 €, B/d 22,60 €, B1 21,00 €, S+Š 18,50 €, S+Š/d 15,00 €, P+O 8,00 €, P+O/d 6,40 €, IN 8,00 €, IN/d 6,40 
€ in B člani društev v tujini 15,85 €.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Prisotnih je bilo 19 članov z glasovalno pravico, skupaj 79,2 %.

Ad. 5.  Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2021
Damjan Omerzu je povzel, da so izhodišča le ključne predpostavke za pripravo konkretnega podrobnega finančnega načrta. Glavna izhodi-
šča pa so: prihodki iz članarine se zmanjšajo za 5% glede na dosežene prihodke iz članarine leta 2020, prihodki iz lastnih sredstev ostanejo 
enaki lastnim prihodkom iz rebalansa finančnega načrta za leto 2020, sredstva Fundacije za šport so povečajo glede na odobrena sredstva 
leta 2020 za 40 %, sredstva iz letnega programa športa ostanejo enaka vrednosti odobrenih sredstev leta 2020, sredstva Urada za mladino 
za programe mladinske komisije ostanejo enaka vrednosti odobrenih sredstev v skladu s podpisano pogodbo za obdobje 2020-2021, pri 
sponzorstvih in donacijah upoštevamo enako vrednost kot je načrtovana v prvem podrobnem finančnem načrtu za leto 2020 ter vrednost 
prihodkov v rubriki ostalo se prilagodi stanju izvedbe projektov za leto 2021. Dodal je še, da je predsednik NO PZS opozoril na odhodke, 
le ti pa se načrtujejo na januarski seji in morajo biti skladni s prihodki.
RAZPRAVA: Dušan Plesničar je izrazil zaskrbljenost, da bo članstvo več kot 5% nižje. Potrebno bo najti način, kako obdržali člane. Manja 
Rajh je mnenja, da članstvo ne bo upadlo. Tudi Marija Kuhar je optimistična, vendar pričakuje, da bo Covid krizi sledila gospodarska. Matej 
Planko je dodal, da ni dovolj, da se PZS trudi za ohranjanje članstva, več bi morala narediti tudi društva z bolj osebnim pristopom k svojim 
članom. Bojan Rotovnik je povedal, da smo že pred leti videli, da  gospodarska kriza nima toliko vpliva na članstvo, bolj se upad pozna 
zaradi slabega vremena poleti. Petra Šilaka je zanimalo, kako je s Planinsko srečko. Matej Planko mu je odgovoril, da je bilo lani prodano 
okoli 50.000 srečk, za letos pa še nima podatka. Delež sredstev od prodanih srečk, ki po pogodbi pripadajo PZS, pa bo šel v planinski sklad.

SKLEP 6/19-11-2020: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za pripravo podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2021.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 6. Informacije s področja planinskega gospodarstva
Miro Eržen je predstavil stališče Ribniške koče. Opravljeni so bili razgovori  v katerih so sodelovali predsednica PD Paloma, novi najemnik, 
podžupan občine Ribnica na Pohorju ter predstavniki podjetja Marald – Marse d.o.o. (bivši najemnik in v fazi namere o prodaji koče, 
potencialen kupec Ribniške koče), podpredsednik PZS  Miro Eržen, strokovni sodelavec PZS Damjan Omerzu in odvetnik Črt Zavašnik. 
V razgovorih smo iskali predvsem možnosti sodelovanja vseh deležnikov na Ribniškem Pohorju, za kar smo ugotavljali, da bi moral biti 
skupni interes. Obratovanje Ribniške koče v zimskem obdobju je v preteklosti bilo zelo odvisno od delovanja žičničarskih naprav v lasti 
podjetja Marsel-Marald, pri čemer smo ugotovili, da omenjeno podjetje v skladu z veljavno koncesijsko pogodbo ni uredilo služnosti s 
lastniki zemljišč  (PD Paloma in PZS). Zato vodstvo PD Paloma pričakuje, da podjetje to uredi. Za letošnjo sezono, ki jo zaznamuje pande-
mija, obratovanje žičnic tako ali tako ne bo prišlo v poštev, saj je temeljilo predvsem na zaključenih šolskih skupinah. Zato je vodstvo PD 
Paloma skupaj z najemnikom najavilo iskanje alternativne smeri razvoja dejavnosti Ribniške koče. Na osnovi navedenega smo ugotovili, 
da prodaja Ribniške koče v tem trenutku ni več aktualna. Pri iskanju sinergij med dvema poslovnima modeloma PD Paloma (skupaj z 
najemnikom)  in podjetjem Marald-Marsel d.o.o. pa PZS svoje vloge ne vidi, ampak zgolj apelira na obe strani k razumnemu in konstruk-
tivnemu pogovoru in sodelovanje. PD Paloma smo tudi obvestili, da je s tem tudi pravna pomoč PZS zaključena, ob njihovi oceni, da bi v 
prihodnje tudi potrebovali pravno svetovanje odvetniške pisarne, ki sodeluje s PZS, pa se morajo o takem sodelovanju dogovoriti posebej 
in to na stroške PD Paloma. 
Predstavil je tudi problematiko Doma Petra Slakarja: na zahtevo občine Bovec, sta tako PZS kot PD Bovec posredovala arhivsko dokumen-
tacijo, ki dokazuj vlaganje planinske organizacije v ta objekt in bo osnova za podelitev stavbne pravice. Le ta bo omogočila oddajo Doma 
v najem Jamarski zvezi Slovenije, ki je zainteresirana za to in tudi njeno upravljanje in izvedbo nekaterih investicij. Kljub zelo oteženi  in 
praktično nemogoči komunikaciji z vodstvom PD Bovec ocenjujemo, da je to v danih razmerah edina sprejemljiva rešitev za nadaljnje 
obratovanje in vzdrževanje koče. V ta namen so bili tudi opravljeni razgovori s predsednikom Jamarske zveze Slovenije, ki zagotavlja, da 
bo koča tudi v bodoče imela status planinske koče in bodo s tem člani planinske organizacije uživali ugodnosti, ki iz tega statusa izhajajo. 
Dogovorili smo se, da bo v tem smislu tudi PZS sopodpisnica najemne pogodbe, ko bo do nje prišlo. Še vedno pa ostaja nerešen problem 
bivaka ob koči, ki je potreben obnove in v tem trenutku ni jasno, kdo bi lahko bil njegov upravljavec. 
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik je povedal, da je izjemno vesel, da ni prišlo do prodaje Ribniške koče. Glede Doma Petra Skalarja je mnenja, 
da če bojo jamarji uspeli dobro gospodariti s planinsko in razširiti dejavnost bo to dobro za vse nas, saj jo bomo le tako uspeli obdržati. Za 
Bivak nima smisla, da je odprt pred obratujočo kočo, saj tako ne služi svojemu namenu. Bi bilo potrebno poiskati nadomestno lokacijo. Tudi 
Jože Rovan se je strinjal, da bivak pred obratujočo kočo ne služi svojemu namenu, vprašanje pa je, če bi ga lahko prestavili zaradi slabega 
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stanja ter zapletenega transporta, pa tudi prava nadomestna lokacija bi bila morda smiselna pri stari koči. Tudi Matej Planko je mnenja, 
da je vprašljivo, če bi bivak prenesel še eno selitev, že pred selitvijo bi bilo potrebno poiskati upravljalce oz. gospodarja bivaka, prav tako 
pa oceniti stroške prestavitve in seveda zagotoviti potrebne finančne vire za , selitev bivaka na novo lokacijo. PD Bovec žal nima pravega 
odnosa do bivaka. Če se bojo uspeli dogovoriti z Jamarsko zvezo bo to korak naprej, glede selitve bivaka pa bi bilo smiselno še počakati.

Ad. 7. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS 
Robert Pritržnik je predstavil delovanje Komisije za gorske športe v letu 2020, ki je zelo bogato. Podkomisija za ledno plezanje je prestavila 
svetovni pokal v lednem plezanju v Domžalah. Pri podkomisiji za turno smučanje so izvedli Izobraževanje za vaditelje turnega smučanja. 
Tekem za enkrat zaradi Covid razmer še ne odpovedujejo, prav tako izvajajo treninge, tabore in kondicijske priprave. Na koncu smo si 
ogledali še filmček o turnem smučanju.

Ad. 8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora
Ni bilo najav.

Ad. 16. Razno
Marija Kuhar je predstavila uspešno izvedeno tekmo Orientacije Primorske lige, kljub Covid situaciji. Dušan Plesničar je pohvalil odlično 
obiskan in izveden pohod SPD Trsta od Bazovice na Kokoško. Zanimalo ga je kako poteka vpis v Razvid ter če se neporabljena sredstva 
MDO lahko prenesejo v naslednje leto. Matej Planko mu je odgovoril, da so na Ministrstvo začeli pošiljati dopise za dopolnitev vlog za 
vpis v razvid. Kdor prejme dopis, se naj obrne na PZS in bomo izdali potrebno potrdilo. Neporabljena sredstva MDO pa se avtomatično 
prenesejo v prihodnje leto. Tudi Marija Kuhar je pohvalila izjemno delovanje SPD Trsta, kateri so uspeli kljub razmeram izpeljati nekaj 
dogodkov. Manjo Rajh je zanimalo, kdo bi lahko prevzel arhiv MDO PD Savinjske, da se ga pregleda in ustrezno spravi v digitalno obliko.  
Matej Planko ji je odgovoril, da imamo v ta namen pripravljen klasifikacijski načrt, za prenos v digitalno obliko bomo poiskali izvajalca, 
Pregled dokumentacije pa bo moral opraviti nekdo iz SMDO-ja.
Aleš Pirc je za konec predstavil izvedbo ideje Nacionalnega plezalnega centra. Potekajo razni sestanki. PZS se je odločila, da odstopi kot 
investitor v projektu, projekt pa ima v rokah sedaj PZS in ne več Komisija za športno plezanje. Sredstva za izgradnjo se iščejo na državnem 
nivoju, računa se, da bi država lahko pridobila nekaj sredstev iz EU. V nadaljevanju jih čaka predstavitev na Mestni občini Ljubljana ter 
sestanek pri županu.

Seja je bila končana ob 19. 03 uri.
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 21. 01. 2021.

Zapisala:
Saša Sitar,
poslovna sekretarka PZS

Matej Planko,             Jože Rovan,
generalni sekretar PZS           predsednik PZS

ZAPISNIK
13. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 21. januarja 2021, ob 16.30 uri, preko video konference.

PRISOTNI:
Predsednik: Jože Rovan.
Podpredsedniki: Miro Eržen, Martin Šolar in Roman Ponebšek.
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Brigita Čeh, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin, Danilo Kete, Anton Progar in Peter Šilak.
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Jože Prah (MDO PD Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD 
Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe 
(MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Oto Žan (Komisija za alpinizem), 
Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti), Valentin Rezar (Gospodarska komisija) in Atila Ar-
mentano (Komisija za turno kolesarstvo).
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Barbara Gradič Oset (predstavnica 
PZS za odnose z javnostmi) in Barbara Kelher (strokovna sodelavka).
Opravičeno odsotni: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Irena Mrak (podpredsednica PZS) in Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe).

Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan  ter povedal, da je prisotnih 20 članov z glasovalno pravico, to je 83,3 %. 
Pod točko razno je svojo temo najavila Marija Kuhar. Pod točko informacija o delovanju komisij in odborov PZS se je prijavila Ana Suha-
dolnik (Mladinska komisija).

Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil  predlagan dnevni red. 

SKLEP 1/21-1-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 13. seje.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SPREJET DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 12. seje UO PZS 
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2021 
4. Pravilnik o mentorstvu novim društvom v PZS – I. obravnava 
5. Usmeritve o pogrebnih svečanostih 
6. Spremembe v katastru planinskih poti 
7. Potrditev sestave IO MK PZS 
8. Certifikati Okolju prijazna koča in Certifikati Družini prijazna koča 
9. Informacija o delovanju komisij PZS 
10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
11. Razno 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 12. seje UO PZS
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik nismo prejeli pripomb. Pregledal je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Raz-
prave ni bilo. 

SKLEP 2/21-1-2021: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 12. seje upravnega odbora, z dne 19. 11. 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS
Damjan Omerzu:
•	 Spremljali smo dogajanje v zvezi s epidemijo koronavirusa in sproti o ukrepih obveščali planinska društva in obiskovalce gora,
•	 Ozaveščanje o varnosti v gorah, predvsem ob plazovnih ogroženosti.
•	 izdana sta leposlovna knjiga Tipanje v neznano in vodnik po navrtanih plezalnih smereh Moderne večraztežajne smeri, ter sveže Nove 

dogodivščine v Pravljičariji.
•	 Izdana zemljevida Semič z okolico in Domžale z okolico, 1:25.000.
•	 S strani UE Ljubljana je bila potrjena sprememba Statuta PZS, ki ga je Skupščina sprejela 4. septembra v Vitanju.
•	 V decembru sta bila izvedena sta bila dopisna zbora VK in MK.
•	 Planinska zveza Slovenije ob 100 letnici olimpizma na Slovenskem prejela Častno listino, najvišje priznanje Olimpijskega komiteja 

Slovenije.
•	 Dan turnega smučanja na Golteh, 26. 12. 2020.
•	 Kongres športa za vse, 27. in 28. 11. 2020.
•	 36. Slovenski knjižni sejem.
•	 Promocija 1% dohodnine planinstvu.
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•	 Podaljšana pogodba z generalnim sponzorjem reprezentance v ŠP Prvo osebno zavarovalnico d.d. za 4 leta.
•	  Sklenjena sponzorska pogodba s podjetjem Hervis.
•	 Prenovljena stran za spletno včlanitev.
•	 Vzpostavljena možnost UPN položnic v Navezi je v fazi končnega testiranja.
•	 Matej Planko je s koncem leta zapustil položaj GS PZS, s 1. 1. 2021 ga je prevzel Damjan Omerzu.
•	 S 1. 1. 2021 se nam je pridružila strokovna sodelavka Barbara Kelher. 
•	 Sestanek vodstva PZS pri drž. sekretarju g. Marjanu Dolinšku.
•	 Nadaljevanje prizadevanj za NPC, MOL je projekt sprejel in začenja s pripravo dokumentacije.
•	 Pobuda glede Zakona o planinskih poteh, angažma poslanke v DZ ga. Mateje Udovč.

RAZPRAVA: Dušan Plesničar je vprašal, ali so pri državnem sekretarju, g. Dolinšku pogovarjali kaj o društvih, katera bodo zaradi situacije 
ostala brez najemnin. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da so izpostavili ta problem, in pozval predsednike MDO PD, da pozovejo svoja 
društva k izpolnitvi ankete, ki jo bo pripravila gospodarska komisija. Valentin Rezar je povedal, ga bo Gospodarska komisija dala pred-
sedstvu pobudo, da predlagajo ministru, da se društvom, ki imajo kočo v najemu povrne del izpada dohodka. 

Ad. 3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2021
Jože Rovan je povedal, da je celotni vsebinski načrt priloga gradivu, programi so dobro pripravljeni, nekateri zelo skrbno in optimistično 
in si želi, da bodo vsi realizirani. 
Podpredsednik Miro Eržen, ki pokriva področje gospodarske komisije, je izpostavil problematiko financiranja planinskih koč. Ministr-
stvo za gospodarstvo vidi namreč koče kot pomemben člen zelenega turizma, po drugi strani na najbolj obiskanih delih gora varstveniki 
narave opozarjajo, da planinske koče ogrožajo okolje in bi morali na tem delu zmanjšati obisk planincev. Zanimivo je tudi to, da kar 30% 
prihodkov slovenskega turizma ustvarjajo gorske občine, k čemur prispevajo tudi planinske koče. V letošnjem letu bo gospodarska komisija 
nadaljevala z uvajanjem novega rezervacijskega sistema, upajoč, da bo vanj konec leta 2021 vključenih vsaj 15 planinskih koč.  
Podpredsednik Martin Šolar je pohvalil delo komisije za gorske športe in izpostavil ambiciozno delo načelnika komisije Roberta Pritržnika. 
Komisija za športno plezanje je prepoznavni promocijski konj PZS in letos nadaljuje z aktivnostmi. Lanskoletna velika pričakovanja o olim-
pijski kolajni so se preselila v letošnje leto. Tekma svetovnega pokala bo tudi letos septembra v Sloveniji. Podpredsednik Roman Ponebšek 
je predstavil aktivnosti vodniške komisije v letošnjem letu in potrebo po prenovi programa vodniškega usposabljanja. Izpostavil je, da si 
mladinska komisija poleg osnovnega programa želi večjega mreženja s planinskimi društvi in da končno prenovijo učbenik Planinska šola. 
Podpredsednica Irena Mrak je pri pregledu programov pohvalila zelo vzorno pripravljen program za osebe s posebnimi potrebami, kot 
tudi komisije za varstvo gorske narave. Oto Žan, načelnik komisije za alpinizem, je izpostavil prenovo sistema izobraževanja ter predstavil 
spletni arhiv Slovenske stene. Predsednik PZS Jože Rovan je pohvalil ambiciozen program komisije za turno kolesarstvo in dodal, da so v 
komisiji posebno pozornost dali pridobivanju dovoljenj za označitev turnokolesarskih poti. Komisija za planinska poti ima ob upoštevanju 
omejenega števila kadrov primerno zastavljen načrt, da pa je potrebno v bodoče izvesti več usposabljanj za markaciste, pogoj za to pa je 
povečanje števila inštruktorjev. Letos je zato nujno izvesti načrtovano usposabljanje za inštruktorje. Komisijo je potrebno tudi kadrovsko 
prenoviti, saj sta dva vodji odborov povsem neaktivna. Izpostavil je, da bo potrebna izrazita pomladitev markacistov. 
RAZPRAVA: Miro Mlinar je pripomnil, da predloge programov MDO PD nihče od članov predsedstva ni komentiral, le za programe dela komisij. 

Za finančni načrt je predsednik Jože Rovan povedal, da je konzervativno pripravljen, saj je neznank v teh razmerah zelo veliko. Generalni 
sekretar Damjan Omerzu je dodal, da bo letos predvsem izziv obdržati članstvo na enakem nivoju zaradi COVID razmer. Izhajali smo iz 
izhodišč, ki so bili potrjeni na pretekli seji UO PZS. Razpis Fundacije za šport je končan, vendar rezultati še niso znani, Razpis Letnega 
programa športa še ni razpisan, pri članarini pa je predviden upad 5 %.
Urša Mali je predstavila finančni načrt podrobneje. Skupni prihodki v finančnem načrtu znašajo 2.824.621 EUR, skupaj z internimi knjiž-
bami 3.200.405 EUR. Glede na rebalans 2020 se je vrednost povečala za 9 %.  Prihodke iz lastne dejavnosti načrtujemo v skupni vrednosti 
592.743 EUR. Glede na izhodišče so povečani, predvsem zato, ker je v načrt vključena večina razpisanih usposabljanj. Za zdaj smo izločili 
samo tista, za katera že vemo, da jih ne bo. Pri sredstvih Fundacije za šport načrtujemo za 40 % večjo vrednost sredstev kot jih je bilo odo-
brenih za leto 2020. Zaradi izrednih razmer je namreč Fundacija s podpisanimi aneksi omogočila, da se neporabljena sredstva leta 2020 
za reprezentance prenesejo v leto 2021. Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport še ni objavilo razpisa za letni program športa 2021. 
Glede na sprejeta izhodišča je načrtovana vrednost ostala enaka odobreni vrednosti iz leta 2020. Z Uradom za mladino smo lani podpisali 
dveletno pogodbo za sofinanciranje programov mladinskega dela, vrednost odobrenih sredstev je tudi za leto 2021 enaka 22.825 EUR.
Načrtovana vrednost donacij je kljub določitvi v izhodiščih večja, saj je FURS povečal odstotek dohodnine, ki jo davčni rezident lahko 
nameni za financiranje nevladnih organizacij (prej 0,5 %, zdaj 1,0 %). Med sredstvi ESS so vključena sredstva za usposabljanje strokovnih 
kadrov in projektov VrH Julijcev, Erasmus+ EUMA, Life Sustainhuts in Erasmus+ SCCR (nov projekt v letu 2021).
V rubriki prihodkov »ostalo« so vpisane vrednosti prihodkov, ki jih ne moremo razvrstiti v zgoraj omenjene postavke: reciprociteta 23.000 
EUR, Ministrstvo za zdravje 21.275 EUR, FIHO 3.685 EUR, TVU 2.000 EUR in MIZŠ 16.041 EUR. Na podlagi načrtovanih prihodkov so 
načrtovane vrednosti odhodkov po posameznih komisijah in stroškovnih mestih. Skupni odhodki znašajo 2.812.840 EUR, skupaj z internimi 
knjižbami 3.188.624 EUR, kar je za 9 % več od načrtovanih v drugem rebalansu za leto 2020. Glavni vzroki za povečanje glede na osnovo 
so: prenova spletne strani, projekt VrH Julijcev, tekma za SP v športnem plezanju, novosti v planinski trgovini in razpisana usposabljanja. 
RAZPRAVA: Mirka Tovšaka je zanimalo glede sredstev planinskega sklada, projekta Vrha Julijcev, prenove spletne strani, razpisa za obnovo 
planinskih koč in povišanih sredstev Komisije za športno plezanje. Petra Šilaka je zanimalo, kako se PZS sooča z izpadom dohodkov. Damjan 
Omerzu mu je odgovoril, da pri glavnih javnih sredstvih spremembe v višini razpisanih sredstev ne pričakujemo, vprašanje pa je kako bo 
situacija vplivala na število članov. Jurček Nowakk je izrazil nezadovoljstvo z višino sredstev, ki jo PZS nameni Odboru za invalide PIN/OPP.

SKLEP 3/21-1-2021: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 4/21-1-2021:  Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinskim načrtom komisij  in na predlog odborov sprejema 
podrobni vsebinski program dela za leto 2021. Če sta podrobni vsebinski in finančni načrt v nasprotju, veljajo določila podrobnega 
finančnega načrta PZS za leto 2021.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 4.  Pravilnik o mentorstvu novim društvom v PZS – I. obravnava
Miro Eržen je predstavil, da smo s spremembo Statuta PZS uspeli zajeziti drobljenje že obstoječih  društev in nastajanje novih. Želja PZS pa 
je tudi, da dobimo podatek, ali je novonastalo društvo zaživelo, ter kako deluje. Zato je v pripravi pravilnik o mentorstvu novim društvom, 
kateri velja tako za nova društva, kot za mentorje. Jože Rovan je dodal, da je poleg mentorskega društva vključen tudi matični MDO PD.
RAZPRAVA: Bojana Rotovnika je zanimalo kakšen je namen ocene po 5 letih članstva. Mentorstvo traja 2 leti. Potrebno bo določiti tudi, 
kako je s kritjem stroškov mentorstva. Vsebovati bi moral tudi  vabilo predstavniku mentorskega društva tudi na občni zbor. Miro Eržen 
mu je odgovoril, da bi ocena po  letih pokazala, ali je društvo resnično zaživelo in kakšno je delo brez mentorja. Jurček Nowakk je opozoril 
na pomanjkanje kriterijev za negativno oceno ter na skladnost pravilnika z Zakonom o društvih. Damjan Omerzu je pojasnil, da negativna 
ocena lahko pripelje do izključitve iz članstva zgolj v primeru v Statutu PZS določenih pogojev za prenehanje članstva, sam pravilnik v to 
ne posega.

Marija Kuhar je pripombe na pravilnik podala pisno preko elektronske pošte. 

SKLEP 5/21-1-2021:  Upravni odbor PZS na podlagi tretje odstavka 16. člena Statuta PZS potrjuje Pravilnik o mentorstvu novo 
včlanjenim društvom v Planinsko zvezo Slovenije v I. obravnavi. Pripravi se verzija pravilnika za II. obravnavo.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 5.   Usmeritve o pogrebnih svečanostih
Jože Rovan je povedal, da je namen usmeritev le, da se ob morebitni smrti zasluženega člana ustrezno in pravočasno odzovemo. 
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik je opozoril, da je potrebno določiti ali je ta dokument usmeritve (naslov) ali pravilnik (1. člen), 2. člen 
in 3. člen nista konsistentna, v 4. členu dodati: če je pogreb v družinskem krogu, potem PZS v sodelovanju z matičnim društvom 
lahko organizira žalno sejo, v eno od skupin dodati tudi bivše generalne sekretarje ter pošiljanje pisnega sožalje: bolje matičnemu 
društvu s prošnjo, da sožalje prenesejo svojcem. Miro Mlinar meni, da nebi dosegli namena, namreč 90% PD ima delovne ure le en 
dan v tednu, tako da bi pošta obležala v poštnem nabiralniku. Miro Eržen apelira na vse bivše predsednike in člane MDO PD, da 
zberejo podatke o funkcijah članov ter da se iz tega pripravi neko podatkovno bazo. Jože Rovan je mnenja, da bi to lahko vpisali tudi 
v Navezo. Marija Kuhar je predlagala, da se namesto sveč donira v dobrodelne namene. Manja Rajh je vprašala, kako smo obveščeni 
o smrti članov, saj sama mnogokrat prepozno prejme informacijo. Miro Eržen je prosil predsednike MDO PD, da društva sporočijo 
informacijo na zvezo.

SKLEP 6/21-1-2021:  Upravni odbor sprejema usmeritve o pogrebnih svečanostih s prejetimi pripombami.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 6. Spremembe v katastru planinskih poti
Bogdan Seliger je na kratko predstavil, da gre v vlogah za odprtje dveh odsekov, ter dveh za opustitev. Razprave ni bilo.

SKLEP 7/21-1-2021: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da Planinsko 
društvo Bohor Senovo odpre in je skrbnik odseka planinske poti na relaciji Šentvid pri Planini–Netopir in se novo planinsko pot 
vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Bohor Senovo upoštevati določbe 
Zakona o planinskih poteh in z njimi povezanih zahtev KPP za ureditev in označitev planinskih poti. PZS posreduje podatke za vpis 
v Kataster gospodarske javne infrastrukture.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 8/21-1-2021: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da Planinsko 
društvo Semič odpre in je skrbnik odsekov planinske poti na relaciji Petric–Gričice–Gače ter na relaciji Srednja vas–Stene Markove 
glave  in se novi  planinski poti vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo 
Semič upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in z njimi povezanih zahtev KPP za ureditev in označitev planinskih poti. PZS 
posreduje podatke za vpis v Kataster gospodarske javne infrastrukture.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 9/21-1-2021: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da se opusti 
odsek planinske poti Pred Planino–Sredgora–Suha luža–Planina JZ. (ID12787). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze 
Slovenije zavede kot opuščen. Pri odstranitvi oznak mora PD Črnomelj upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 10/21-1-2021: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da se opusti 
odsek planinske poti Pod vrhom Korena 1–Pod vrhom korena 3 (ID788). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slove-
nije zavede kot opuščen. Pri odstranitvi oznak mora PD Komenda upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP.
Sklep je bil soglasno sprejet.
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Ad. 7. Potrditev sestave IO MK PZS
Ana Suhadolnik je povedala, da je drugi polovici decembra potekal dopisni Zbor MO 2020, ki bil zelo uspešno izveden. Potrjeni so bili 
vsi predlagani sklepi, prisotnost je bila 56,34 %. Z novo ekipo so se sestali že pred samim zborom in tudi po zboru izvedli že prvo uradno 
sejo, kjer so si razdelili delo. Kot načelnica je nad novo ekipo navdušena. V delo dajo veliko sebe, tudi med seboj se dobro razumejo, kar je 
dodaten plus. 

SKLEP 11/21-1-2021: Upravni odbor PZS na podlagi točke c) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS daje soglasje k sestavi Izvršnega 
odbora Mladinske komisije PZS: Ana Suhadolnik (PD Borovnica) – načelnica,  Ana Skledar (PD Poljčane), Brin Tomc (PD Onger 
Trzin), Klara Kavčič (PD Idrija), Matjaž Dremelj (PD Vrhnika), Medeja Šerkezi (PD Kamnik), Sara Gregl (PD Brežice), Tanja Žgajnar 
(PD Kobarid), Tim Peternel (PD Dovje-Mojstrana), Tim Ravnik (PD Vrhnika) in Žiga Čede (PD Dramlje).
Sklep je bil soglasno sprejet.

Prisotnih je bilo 19 članov z glasovalno pravico, skupaj 79,2 %.

Ad. 9. Informacija o delovanju komisij PZS
Ana Suhadolnik je predstavila delovanje Mladinske komisije v zadnjem času. Tehnična ekipa uspešno vodi in upravlja spletni mesti Mla-
dinske komisije: Facebook in Instagram profil. Objavljajo različne kvize ter fotografije s tematikami, ki se vsebinsko navezujejo na varno 
hojo v hribe in dejavnosti, ki jih izvaja MK. Uspešno so izvedli nagradni kviz z naslovom 12 dni do božiča na Facebook-u in nagradni kviz 
na Instagramu. Oba kviza sta bila uspešno zaključena. Objavljen je bil tudi planinski kviz, ki je bil objavljen na spletni strani MK in je javno 
dostopen vsem. Objavljen je kot nadomestilo regijskega tekmovanja MIG. 
Učbenik Planinska šola (PŠ) bo šla v kratkem ponovno v tisk. Učbenik PŠ, ki bo namenjen OŠ, mentorjem in laikom, je v delu. Snemanje 
za Mladinsko komisijo: po zgledu PZS kratkih videov si želimo tudi sami posneti kratke videe, ki bodo predvsem namenjeni mladim. 

Ad. 8. Certifikati Okolju prijazna koča in Certifikati Družini prijazna koča
Valentin Rezar je predstavil predlog sklepov. V primeru podelitve Koče na Blegošu in Domu na Peci se certifikat podeli samo za eno leto, 
saj se je izgubil rezultat meritev čistilne naprave.

SKLEP 12/21-1-2021: Upravni odbor PZS na predlog IO GK PZS, na podlagi 5.  člena Pravilnika o podeljevanju certifikata »Okolju 
prijazna planinska koča«, podeljuje certifikat »Okolju prijazna planinska koča« za obdobje 2021 –2024 naslednjim kočam:
•      Planinski dom I. štajerskega bataljona na Čreti – PD Vransko
•      Koča na Planini Razor – PD Tolmin
•      Mozirska koča na Golteh – PD Mozirje
•      Kamniška koča na Kamniškem sedlu – PD Kamnik
•      PUS Bavšica – PZS
•      Dom dr. Klementa Juga v Lepeni – PD Nova Gorica
•      Dom na Menini planini – PD Gornji Grad
•      Planinski dom na Boču – PD Poljčane
in za obdobje 2021 naslednjim kočam:
•      Koča na Blegošu – PD Škofja Loka
•      Dom na Peci – PD Mežica
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 13/21-1-2021: Upravni odbor PZS na predlog IO GK PZS, na podlagi 5.  člena Pravilnika o podeljevanju certifikata »Druži-
nam prijazna planinska koča«, podeljuje certifikat »Družinam prijazna planinska koča« za obdobje 2021 – 2024 naslednjim kočam:
•      Planinski dom I. štajerskega bataljona na Čreti – PD Vransko
•      Dom na Peci – PD Mežica
•      Dom na Šmohorju – PD Laško
•      Planinska koča na Uršlji Gori – PD Prevalje
•      Planinski dom na Kofcah – PD Tržič
•      Planinski dom na Košenjaku – PD Dravograd
•      Planinski dom na Uštah – PD Moravče
•      Planinski dom pod Storžičem – PD Tržič
•      Planinski dom v Gorah – PD Dol pri Hrastniku
•      Tumova koča na Slavniku – OPD Koper
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora
Marijo Kuhar je zanimalo kako poteka vpis v Razvid. Damjan Omerzu ji je odgovoril, da je skupinski vpis preko PZS zaključen, sedaj po-
samezniki sami vlagajo predlog za vpis.

Ad. 11. Razno
Predsednik PZS Jože Rovan je napovedal, da se PZS nagiba k odprtju projektne pisarne, katera bo pripomogla društvom za pridobivanje 
sredstev iz razpisa za obnovo koč ter pri sami obnovi, vse to pa presega zmožnosti delovanja Gospodarske komisije. Zato se je podpredse-

dnik Miro Eržen odločil, da na skupščini odstopi kot podpredsednik in je pripravljen voditi projektno pisarno. Zato se bo razpisala nova 
kandidatura za podpredsednika.
RAZPRAVA: Manja Rajh podpira odprtje projektne pisarne, saj se je ravno pri pogorelih kočah PD Celje Matica pokazalo, kako je projek-
tni vodja pri obnovi pomemben. Tudi Peter Šilak podpira odločitev. Miro Mlinar pozdravlja predlog za »projektno pisarno«, ker je naše 
bogastvo - planinske koče v precej slabem stanju, leta in leta bodo potrebna za posodobitve v smislu prijaznosti za bivanje,  upoštevaje tudi 
ekološke zahteve. 

Seja je bila končana ob 20. 08 uri.
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 11. 03. 2021.

Zapisala:
Saša Sitar,
poslovna sekretarka PZS

Damjan Omerzu,             Jože Rovan,
generalni sekretar PZS              predsednik PZS
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ZAPISNIK
14. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 1. aprila 2021, ob 16.30 uri, preko video konference.

PRISOTNI:
Predsednik: Jože Rovan.
Podpredsedniki: Miro Eržen, Irena Mrak in Roman Ponebšek.
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Brigita Čeh, Danilo Kete in Anton Progar.
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD 
Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk 
(MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (namestnik MDO PD Ljubljane), Miro 
Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine)
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Bogdan Seliger (Komisija za pla-
ninske poti), Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe) in Valentin Rezar (Gospodarska komisija). 
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar.
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Barbara Gradič Oset (predstavnica 
PZS za odnose z javnostmi) in Urša Mali  (strokovna sodelavka v računovodstvu).
Drugi: Brane Povše (predsednik PD Celje-Matica), Matej Planko.
Opravičeno odsotni: Jožef Bobovnik (voljeni član), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje) in Peter Šilak (voljeni član).

Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan  ter povedal, da je prisotnih 17 članov z glasovalno pravico, to je 70,8 %. 
Pod točko razno je svojo temo najavila Marija Kuhar. Pod točko informacija o delovanju komisij in odborov PZS se je prijavila Ana Suha-
dolnik (Mladinska komisija).

Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil  predlagan dnevni red. 

SKLEP 1/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 14. seje.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SPREJET DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 13. seje UO PZS 
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
3. Priprave na skupščino PZS 2021 
a. Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS 
b. Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2020
c. Poročilo Nadzornega odbora PZS 2020 
d. Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2022 
e. Volitve podpredsednika PZS in Volilne komisije PZS 
4. Pravilnik o mentorstvu novim društvom v PZS – II. obravnava 
5. Namera o včlanitvi novih društev 
6. Nacionalni plezalni center
7. Včlanitev PZS v Turistično gostinsko zbornico 
8. Informacija o delovanju komisij PZS 
9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
10.  Razno

Prisotnih je bilo 18 članov z glasovalno pravico, skupaj 75 %.

Ad. 1. Potrditev zapisnika 13. seje UO PZS
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik nismo prejeli pripomb. Pregledal je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Raz-
prave ni bilo. 

SKLEP 2/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 13. seje upravnega odbora, z dne 21. 1. 2021.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS
Damjan Omerzu:
•	 Spremljali smo dogajanje v zvezi s epidemijo koronavirusa in sproti o ukrepih obveščali planinska društva in obiskovalce gora,
•	 ozaveščanje o varnosti v gorah, predvsem ob plazovnih ogroženosti,
•	 zaživela nova spletna stran Planinske založbe PZS,
•	 karta Kamnik in okolica je tik pred izzidom, nova in dopolnjena izdaja učbenika Planinska šola
•	 Izveden zbor markacistov (dopisno in preko spleta),
•	 tekme v tekmovalnem turnem smučanju (Lumarjev memorial v MB, udeležba na SP v Andori)

•	 razpisano usposabljanje za markaciste – odpovedano,
•	 registracija za vodnike izvedena preko Naveze,
•	 spletna izobraževanja (webinarji): Naveza in vpis v razvid strokovnih delavcev, Vodenje zborov članov preko spleta,
•	 spletna usposabljanja (webinarji) v sodelovanju z zavarovalnico Generali (Varno v gore pozimi, snežni plazovi, turno smučanje).
•	 Pobuda MGRT in MOP glede razširitve ukrepov COVID na društva,
•	 udeležba mladih alpinistov na UIAA plezalnem taboru v Franciji,
•	 izpopolnjevanja KVGN in KTK (preko spleta),
•	 objavljen seznam prejemnikom Diplom dr. Angele Piskernik,
•	 začetek izpopolnjevanj in usposabljanj VPZS – ponovno ustavljeni zaradi ukrepov,
•	 izveden inkluzijski pohod v skladu z omejitvami,
•	 oddana prijava na razpis LPŠ 2021.
•	 SVRK potrdila EU sredstva za razpis MGRT za planinske koče,
•	 izveden prvi posvet s predstavniki komisij PZS glede okoljskih izzivov planinstva,
•	 razpisane volitve za Volilno komisijo in podpredsednika PZS – podaljšan rok do 7. 4.,
•	 tekma Državnega pokala v športnem plezanju – Log,
•	 novinarska konferenca ob začetku sezone športnega plezanja,
•	 podelitev najvišjih priznanj v okrnjenem obsegu na sedežu PZS,
•	 24. 2. 2021 požar na Mozirski koči,
•	 v predlogu programa na Okrevanje in odpornost je upoštevana pobuda PZS za planinsko infrastrukturo,
•	 vložen Predlog sprememb in dopolnitev Zakona o planinskih poteh (26. 2. 2021),
•	 umrl je nekdanji podpredsednik PZS Adi Vidmajer,
•	 umrl je dolgoletni sodelavec planinske organizacije dr. Milan Naprudnik.

Prisotnih je bilo 20 članov z glasovalno pravico, skupaj 83,3 %.
Miro Eržen je podal informacije o pogovoru z županom Ribnice na Pohorju glede Ribniške koče v prihodnje, podal je informacije o po-
goreli Mozirski koči in nameri o njeni obnovi, ter o projektu Vrh Julijcev. Apeliral je na društva, ki imajo v lasti koče z vodnim zajetjem, da 
oddajo vlogo za pridobitev novega soglasja. Brane Povše, predsednik PD Celje Matica je podal informacije o poteku obnove Frischaufovega 
doma na Okrešlju.

Ad. 3. Priprave na skupščino PZS 2021
a)   Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS
Jože Rovan je povedal, da bo Skupščina PZS predvidoma 21. maja, vendar bo verjetno prestavljena zaradi ukrepov na 18. junij. V kolikor 
tudi to ne bo izvedljivo bo izvedena septembra.

b)   Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2020
Damjan Omerzu je povzel, da je bilo izčrpno vsebinsko poročilo priloga gradivu in pripravljeno na enak način kot pretekla leta. Največji 
izziv preteklega leta je bil nedvomno vsa nastala situacija virusa Covid-19. Urša Mali je predstavila podrobneje finančno poročilo, ki je 
bilo tudi priloga gradivu. PZS je poslovno leto zaključila s presežkom prihodkov nad odhodki v vrednosti 138.335 EUR. Obračunan je bil 
davek od dohodkov pravnih oseb v vrednosti 7.706 EUR, tako je bil čisti presežek prihodkov obračunskega leta 130.629 EUR. Za toliko se 
je povečala vrednost društvenega sklada. Na dan 31. 12. 2020 je bil opravljen redni letni popis osnovnih sredstev, nepremičnin, drobnega 
inventarja, edicij, trgovskega blaga, denarnih sredstev ter terjatev in obveznosti. Večje razlike med popisanim in knjigovodskim stanjem 
niso bile ugotovljene. Vrednost neopredmetenih in opredmetenih osnovnih sredstev  se  je glede na leto 2019 znižala za 1 % kot posle-
dica obračunane amortizacije, izločitev in novih nabav.  V letu 2020 ni bilo prodaje opreme niti prodaje nepremičnin ali izločitev le-teh. 
Dolgoročne finančne naložbe predstavlja ustanovni delež Ustanove Avgusta Delavca, ki se ni spremenil. Postavka zaloge vsebuje zaloge 
trgovskega blaga, edicije in t. i. nedokončano proizvodnjo. Vrednost vseh zalog na 31. 12. 2020  je 143.133,59 EUR, glede na stanje 31. 12. 
2019 se je stanje zalog spremenilo za manj kot odstotek. Kratkoročne poslovne terjatve zajemajo kratkoročne terjatve do kupcev v Sloveniji 
in tujini, terjatve za DDV, terjatve iz naslova zahtevkov za sofinanciranje, dane akontacije – vse skupaj v vrednosti  250.195,81 EUR. Glede 
na stanje konec leta 2019 gre za 89 % povišanje, ki je predvsem posledica podpisanih aneksov s Fundacijo za šport, da se del sredstev za 
reprezentance v športnem plezanju in alpinizmu prenese v leto 2021. Zaradi presežka  prihodkov nad odhodki za leto 2020 se je društveni 
sklad zvišal za 23 % in znaša 687.100,65 EUR. V lanskem letu so bile zmanjšane dolgoročne rezervacije iz naslova rezerviranih sredstev za 
10 % lastniški delež PZS iz naslova denacionalizacijskega postopka planinskega doma v Kamniški Bistrici, saj je bil postopek zaključen in 
PZS iz tega naslova nima obveznosti. Čisti prihodki od prodaje zajemajo prihodke planinske trgovine, revije Planinski vestnik, koledarja, 
usposabljanja kadrov, sponzorstev, najemnin, drugega materiala in storitev. Vključeni so tudi prihodki od licenc pri komisiji za športno 
plezanje, prihodki od vstopnin, registracije klubov, drugi prihodki iz dejavnosti. V letu 2020 je tovrstnih prihodkov za 683.239,14 EUR in 
so nižji za 19 % v primerjavi s  preteklim letom. Finančno poslovanje za leto 2020 je pregledala revizijska družba, izdali so pozitivno mnenje. 
Jože Rovan je dodal, da so poročila skrbno pripravljena, glede na preteklo leto ga morda malce skrbi vsebinski del, saj je odpadlo veliko 
usposabljanj.
RAZPRAVA: Manja Rajh je povedala, da je zadovoljna s poslovanjem, kljub korona časom. V Savinjskem MDO PD so ohranili visoko 
številko članstva, za kar je zaslužen osebni kontakt društev s svojimi člani. Organizirali so tabore, po priporočilih NIJZ organizirali izlete… 
Bogdan Seliger je opozoril na določitev kriterijev za dodeljevanje in porabo sredstev.

SKLEP 3/1-4-2021: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS soglaša s finančnim poročilom PZS 
za leto 2020 in predlaga skupščini PZS, da ga potrdi.
Sklep je bil soglasno sprejet.
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SKLEP 4/1-4-2021: Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2020 in jih posreduje skupščini v potrditev. 
Vsebinska poročila za leto 2020 bodo objavljena na spletni strani PZS, PD pa v tiskani obliki prejmejo Letopis PZS 2020, kjer bodo 
predstavljeni bistveni poudarki iz poročil za leto 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 5/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje vsebinsko in finančno poročilo 
PZS za leto 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.

c)    Poročilo Nadzornega odbora PZS 2020
Franc Ekar je podal poročilo NO PZS. Seznanili so se z bilanco stanja, izkazom poslovnega uspeha in z obračunom davka od dohodkov 
pravnih oseb. Seznanili so se s poročilom neodvisnega revizorja, ki ugotavlja, da  računovodski izkazi v vseh pomembnih pogledih pošteno 
predstavljajo finančno stanje  PZS na dan 31. decembra 2020 in da je računovodsko poročilo izdelano v skladu s slovenskimi računovodskimi 
standardi. Neodvisni revizor tudi ugotavlja, da je PZS poslovno leto 2020 zaključila s presežkom prihodka nad  odhodki  v višini 130.629 
EUR in se za ta znesek poveča društveni sklad Planinske zveze Slovenije, kar je skladno z zahtevami 3. odstavka 55. člena Statuta PZS, v 
katerem  je zapisano, da se ustvarjen presežek dohodkov porabi izključno za uresničevanje ciljev in izvajanja nalog Planinske zveze Slovenije. 
Društveni sklad PZS na dan 31.12. 2020 znaša 687.100,65 EUR. Pregled poslovanja s strani neodvisnega revizorja je bil zaključen 9. 3. 2021. 
Zaradi epidemije Covid-19 je bilo poslovanje in delo Planinske zveze Slovenije v letu 2020 omejeno, prepovedane planinske aktivnosti, 
zaprte planinske postojanke in omejeno delo strokovnih delavcev ter organov zveze in društev, kar je imelo posledico v  zmanjšanju načrto-
vanih prihodkov. Prav tako se je ta 'Koronski čas' odrazil tudi v zmanjšanju števila članov planinskih društev, saj beležimo v letu 2020 3212 
vpisanih članov manj, kot v letu 2019. Za zagotovitev transparentnega poslovanja in predvsem spremljanja finančnih učinkov posameznih 
aktivnosti PZS NO priporoča finančno ovrednotenje planiranih aktivnosti v podrobnem planu PZS za naslednje leto in v sprejetih sklepih 
organov PZS, ki imajo za posledico stroške in/ali prihodke. Vrednost zalog gotovih izdelkov in nedokončane proizvodnje na dan 31. 12. 
2020 znaša 143.133,59 EUR. NO apelira na vodstvo PZS in strokovne službe, da je potrebno nameniti pozornost zmanjševanju vrednosti 
zalog. Enako velja tudi za terjatve, ki so na dan 31. 12. 2020 znašale 250.195,81 EUR in so se v primerjavi z letom 2019 povečale za 89 %. Pri 
terjatvah NO priporoča, da se večjo pozornost nameni redni izterjavi in zmanjšanju starosti terjatev.
Pri pregledu obveznosti do dobaviteljev se je NO seznanil z načinom izbora dobaviteljev in izvajalcev storitev. Podrobneje so bili pregledani 
tisti z večjo vrednostjo skupnih plačil in se seznanili z načini naročil. NO predlaga, da so postopki izbora takšni, da bo izbor dobavitelja 
najoptimalnejši glede na kakovost, zanesljivost in ceno. NO po seznanitvi s finančno materialnim poslovanjem PZS v letu 2020, pregledu 
izkazov in mnenja neodvisnega revizorja ugotavlja, da je bilo poslovanje primerno in vodeno v skladu z računovodskimi standardi in da 
je letno poročilo PZS z bilanco stanja in izkazom poslovnega izida s pojasnili, pripravljeno skrbno in strokovno. Glede na navedeno NO 
predlaga skupščini PZS da potrdi finančno poročilo PZS za leto 2020.
Razprave ni bilo. Predsednik PZS Jože Rovan je pohvalil skrbno pripravljeno poročilo Nadzornega odbora.

d)   Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2022
Damjan Omerzu je povedal, da je bilo gradivo priloga vabilu na sejo. Napoved je zelo nepredvidljiva. Trenutno se srečujemo z zmanjšanim 
številom članov, ki je posledica Covid-19 razmer. 
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik pogreša splošni program dela vodstva za leto 2022. Predlagal je, da se razmisli, kako bi pomagali pogoreli Mo-
zirski koči. Morda bi se namenila sredstva kupnine parcele pod Mozirsko kočo, ki je bila nedavno prodana Slovenskim državnim gozdovom. 
Jože Rovan je mnenja, da bi se lahko namenil tudi kakšen delež od članarine, ki je namenjen za obnovo koč. Miro Eržen je predlagal, da sklad 
za obnovo koč pripravi plan, kako bo sredstva črpal. Jurček Nowakk je mnenja, da bo potrebno pripraviti  plan financiranja strokovnega 
kadra na PZS. Prav tako bo potrebno razmisliti, kako bomo pomagali ne samo pogorelim kočam, vendar tudi tistim potrebnim obnove 
oz. novogradnjam. Miro Eržen mu je odgovoril, da bo za to edina možnost javni razpis za obnovo koč, ki je v pripravi vendar se boji, da ne 
bomo uspeli v kratkem času počrpati vseh sredstev. Bogdan Seliger je povedal, da bo prihodnje leti 100 obletnica Knafelčeve markacije. 
Za varovanje koč pred požari bi bilo potrebno razmisliti tudi o električni varnosti (preverjanje elektro in strojnih instalacij). Priporoča 
vzpostavitev stika z Elektrotehniško zvezo. Jože Rovan mu je odgovoril, da je obeležitev Knafelčeve markacije prihodnje leto predvidena 
v Planinskem muzeju v Mojstrani, ne ve pa na kakšen način. Mirko Tovšak je predlagal, da se PZS aktivno vključi v sodelovanje s Regijsko 
razvojno agencijo za Podravje za obnovo pohodnih in kolesarskih poti na Pohorju. Jože Rovan mu je odgovoril, da pozna program in že 
navezujejo stike za sodelovanje.

SKLEP 6/1-4-2021: Upravni odbor PZS točke na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS potrjuje okvirni finančni 
program dela PZS za leto 2022 in predlaga skupščini, da ga potrdi.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 7/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje okvirni finančni načrt za leto 
2022 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni finančni načrt za leto 2022 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih 
mestih. Skupščina PZS pooblašča upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2022 spremlja in ga na podlagi rebalansa uskladi z 
dejanskimi prihodki in odhodki.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 8/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2022 in predlaga skupščini, da ga potrdi.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 9/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino:

Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2022 in pooblašča, da na podlagi okvirnih programov:
- komisije z zbori dejavnosti in MDO PD  sprejmejo podroben program dela posamezne dejavnosti za leto 2022, soglasje k programu 
mora podati upravni odbor PZS, 
- upravni odbor PZS, na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne programe dela PZS na posameznih podro-
čjih za leto 2022. 
- na podlagi sprejetih programskih smernic PZS za mandat 2018-2022, Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS sprejme 
podrobni program na splošnem področju dela PZS za leto 2022.
Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2022 morajo organi upoštevati finančni načrt za leto 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

e)   Volitve podpredsednika PZS in Volilne komisije PZS
Damjan Omerzu je povedal, da je bil objavljen razpis za podpredsednika PZS in Volilno komisijo. Ker nismo prejeli dovolj kandidatur, je 
razpis podaljšan do 7. 4. 2021. Ob tem je pozval predsednike MDO PD, da pozove svoje člane k prijavam.

Ad. 4.  Pravilnik o mentorstvu novim društvom v PZS – II. obravnava
Damjan Omerzu je povedal, da so bile prejete pripombe iz pravilnika v I. obravnavi smiselno upoštevane. Dan pred sejo smo prejeli 
pripombe PD Škofja loka, katerih pa ne moremo upoštevati, saj je okvir vsebine pravilnika že določen z novim statutom PZS. Razprave 
ni bilo.

SKLEP 10/1-4-2021: Upravni odbor PZS na podlagi tretje odstavka 16. člena Statuta PZS potrjuje Pravilnik o mentorstvu novo 
včlanjenim društvom v Planinsko zvezo Slovenije v II. obravnavi. 
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 5. Namera o včlanitvi novih društev
Damjan Omerzu je povedal, da sta namero o včlanitvi podala Plezalni klub Dobre razmere in Plezalni klub Sevnica. Mnenje za oba je 
podala Komisija za športno plezanje.
RAZPRAVA: Jože Prah je povedal, da je MDO PD Zasavja poslal pisno mnenje, da MDO PD Zasavja s to vlogo ni bil seznanjen direktno, 
pa vseeno podajajo mnenje, da bi bilo smiselno, da so vsa društva, ki so člani PZS, tudi člani domicilnega MDO (ni obvezno po statutu), 
ali da so sekcije planinskih društev. 
Pripomba PD Lisca – Sevnica, ki se ji pridružuje tudi MDO Zasavje, pa je v tem, da ni smiselno, da se v občini tudi na prostovoljstvu podpira 
konkurenca, temveč sodelovanje, kajti PK Sevnica je za svojo dejavnost namenil tudi delovanje na planinstvu. 

SKLEP 11/1-4-2021:  Upravni odbor potrjuje namero o včlanitvi in se strinja  z mnenje Komisije za športno plezanje za Plezalni 
klub Dobre razmere in Plezalni klub Sevnica. Društvi lahko podata vlogo za včlanitev v PZS na podlagi drugega odstavka 16. člena 
Statuta PZS.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 6. Nacionalni plezalni center
Matej Planko, vodja projekta s strani PZS, je podal informacije o projektu Nacionalnega plezalnega centra (NPC) v Ljubljani, ki ga 
kot investitor namerava zgraditi Mestna občina Ljubljana (MOL). Center bo lociran na križišču Koprske ulice in Ceste v Mestni log v 
bližini Gimnastičnega centra Ljubljana. UO PZS je na junijski seji 2020 podprl prizadevanja za vzpostavitev NPC. Nato je bil projekt  
predstavljen vodstvu MOL, naročena je bila izdelava študije ekonomskih učinkov in različnih možnosti financiranja investicije, izve-
dena je bila anketa med potencialnimi uporabniki NPC, ves čas pa je potekalo sodelovanje z MOL in pripravljanje različnih vsebinskih 
podlag. V NPC bosta združena del, namenjen vrhunskim tekmovalcem, in del, ki bo namenjen širši rekreativni javnosti z možnostjo 
vključevanja v turistično ponudbo. Dejavnosti v NPC: treningi članske, mladinske in paraplezalne reprezentance v športnem pleza-
nju, usposabljanje za postavljavce plezalnih smeri in ostale strokovne kadre, rekreativno plezanje, treningi alpinistov in tekmovalcev 
v lednem plezanju, različne vadbe za člane planinskih društev, izvajanje športnoplezalnih, alpinističnih in planinskih šol, izvajanje 
programov za invalide in osebe s posebnimi potrebami, organizacija planinskih večerov, predavanj alpinistov in športnih plezalcev, 
trening vrvne tehnike in predavanja za člane GRS-postaje Ljubljana, sestanki vodstev društev in občni zbori članov, usposabljanja na 
zahtevni zavarovani plezalni poti (ferati), usposabljanje za gasilce in reševalce s področja zaščite in reševanja,  vključevanje v turistično 
ponudbo mesta Ljubljana…
Okvirne dimenzije objekta:  prostori za vrhunske tekmovalce: balvanska stena - 300 m2, visoka plezalna stena 400 - m2, manjša telovadnica 
in večja predavalnica - skupne površine - 970 m2; prostori za rekreacijo: balvanska stena - 500 m2, visoka plezalna stena - 1.300 m2, stena 
za izvajanje plezalnih šol - 400 m2 in otroška plezalnica - skupne površine - 1.440 m2
drugi prostori: garderobe, sanitarije, vstopna avla, bife, skladišča, tehnični prostori - skupne površine  600 m2 ter zunanje površine: bal-
vanska stena 300 m2, visoka tekmovalna plezalna stena 200m2 skupne površine - 500m2.
MOL ima v proračunu 2021-2024 zagotovljenih cca. 6,5 mio. €, v letu 2021 že 100.000 €. Naše nadaljnje aktivnosti: sodelovaje z MOL pri 
pripravi razpisa za arhitekturne rešitve, ki bo objavljen v maju letos, strokovna podpora pri izvajanju projekta, dogovori z Vlado RS in MIZŠ 
za zagotovitev dodatnega sofinanciranja projekta ter iskanje morebitni razpisov za dodatno sofinanciranje.
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik podpira projekt NPC in predlaga, da se ga predstavi na Skupščini za pridobitev podpore vseh PD. 

SKLEP 12/1-4-2021: Upravni odbor potrjuje dosedanje aktivnosti in  nadaljnja prizadevanja PZS za graditev nacionalnega plezalnega 
centra in zagotovitev ustrezne plezalne infrastrukture za trening reprezentanc v športnem plezanju in za rekreativno in društveno rabo.
Sklep je bil soglasno sprejet.
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SKLEP 13/1-4-2021: Na Skupščino PZS se umesti točka s predstavitvijo priprav in aktivnosti PZS pri izgradnji nacionalnega plezalnega 
centra s predlogom, da Skupščina PZS podpre nadaljnja prizadevanja PZS za graditev nacionalnega plezalnega centra in zagotovitev 
ustrezne plezalne infrastrukture za trening reprezentanc v športnem plezanju in za rekreativno in društveno rabo.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Prisotnih je bilo 18 članov z glasovalno pravico, skupaj 75 %.

Ad. 7. Včlanitev PZS v Turistično gostinsko zbornico
Miro Eržen je povedal, da je gradivo priloga vabilu, ter da včlanitev prinaša tako prednosti kot slabosti. Brez povezovanja v strokovna zdru-
ženja bomo svoje želje težje uveljavljali. Če bomo dovolj aktivni, bomo imeli od včlanitve koristi. Vsekakor pa bi bilo potrebno razmisliti, 
če se včlanimo za čas 2 leti in v tem prehodnem obdobju razmislimo, ali je članstvo smiselno za nas. 
RAZPRAVA: Marija Kuhar, predsednica MDO PD Primorske je povedala, da imajo pomisleke, saj jih argumenti niso prepričali, poleg tega 
je članarina visoka. Predlagajo, da se aktivira svetovalna pisarna za koče, kasneje pa se po potrebi vključimo v Turistično gostinsko zborni-
co. France Benedik MDO PD Gorenjske je povedal, da je informacija prešla prepozno, ter da bi se morala umakniti iz dnevnega reda seje. 
Zadevo je potrebno bolje predstaviti, trenutno pa je podanih premalo informacij. Dušan Plesničar, MDO PD Posočja soglasno podpirajo 
včlanitev, prav tako Jože Prah, MDO PD Zasavja. Jurček Nowak MDO PD Kamniško Bistriškega območja ne nasprotujejo včlanitvi, vendar 
si želijo več informacij. Miro Eržen je pojasnil, da bo članica samo PZS, in samo za društva s kočami. Predlagal je, da se včlanimo za 2 leti, 
v kolikor nam po tem času ne bo odgovarjalo lahko izstopimo. Trenutno obdobje je ključno za aktivno sodelovanje in vključevanje na vseh 
nivojih, saj se pripravlja tako strategija turizma, nova EU finančna perspektiva, kot Sklad za okrevanje in odpornost.

SKLEP 14/1-4-2021: Predlog sklepa: Upravni odbor PZS na podlagi potrjuje predlog o včlanitvi Planinske zveze Slovenije v Turi-
stično gostinsko zbornico Slovenije.
Sklep je bil sprejet. (16 ZA, 2 PROTI -Marija Kuhar in France Benedik)

Ad. 9. Informacija o delovanju komisij PZS
Ni bilo najav.

Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora
Bojan Rotovnik je podal vprašanje glede plačljivega reševanja v gorah ter vprašanje glede mirnih con v TNP. Glede reševanja v gorah je 
Damjan Omerzu odgovoril, da se je ideja porodila o vsaj delnem plačljivem reševanju v gorah na Ministrstvu za obrambo. Na sestanku so 
bili prisotni poleg predstavnikov Ministrstva za  zaščito in reševanje še Gorska reševalna zveza Slovenije, predstavniki Zavarovalniškega 
združenja ter PZS. Dogovorili so se, da Ministrstvo z Združenjem zavarovalničarjem preuči kompleksno zadevo, vendar do sedaj še niso 
uspeli najti rešitve.
TNP je v načrtih upravljanje predvidel mirne cone, kjer naj bi  veljal dodaten režim varovanja živali in omejitve obiska. Na sestanki smo 
sodelovali tudi mi, pri čemer smo izpostavili ohranitev določenih planinskih poti, alpinističnih smeri in klasičnih smeri turnega smučanja. 
Do danes delovna skupina še ni pripravila konkretnih rešitev v pisni obliki. Irena Mrak je povedala, da so mirne cone že določene in oprede-
ljene, zato se bo potrebno malce prilagoditi in to vzeti v zakup. To moramo planinci vzeti za naše dobro in za dobro varovanja naše narave.

Ad. 11. Razno
Dušana Plesničarja je zanimalo ali bodo aprilski termini izpopolnjevanja odpovedani glede na popolno zaprtje države in ali bodo kandi-
dati pravočasno obveščeni. Damjan Omerzu je odgovoril, da je planiranje usposabljanj nepredvidljivo zaradi pogostih menjav ukrepov 
zaradi Covid-19. Komisije in strokovna služba si prizadevajo da se usposabljanja v največji meri izvedejo in jih načrtujejo kljub negotovim 
omejitvam. Prosi za razumevanje s strani društev in kandidatov.
Miro Eržen se je ob koncu svojega mandata zahvalil vsem sodelujočim za zaupanje in sodelovanje.

Seja je bila končana ob 19. 39 uri.
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 10. 6. 2021.

Zapisala:
Saša Sitar,
poslovna sekretarka PZS

Damjan Omerzu,             Jože Rovan,
generalni sekretar PZS                      predsednik PZS

ZAPISNIK
15. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 10. junija 2021, ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 
30a, Ljubljana.

PRISOTNI:
Predsednik: Jože Rovan.
Podpredsedniki: Martin Šolar in Roman Ponebšek.
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin in Danilo Kete. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Jože Prah (MDO PD Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD 
Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske) in Franc 
Janež (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine).
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Ana Suhadolnik (Mladinska 
komisija), Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti).
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar.
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Urša Mali  (strokovna sodelavka v računovodstvu), Barbara Gradič 
Oset (predstavnica PZS za odnose z javnostmi), Dušan Prašnikar (strokovni sodelavec PZS), Matjaž Šerkezi (strokovni sodelavec PZS) in 
Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS).
Vodje odborov PZS: Tone Jesenko (Odbor za članstvo)
Opravičeno odsotni: Irena Mrak (podpredsednica PZS),  Peter Šilak (voljeni član), Brigita Čeh (voljena članica),  Anton Progar (voljeni 
član), Igor Oprešnik (MDO PD Podravja) in Marija Kuhar (MDO PD Primorske). 

Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan  ter povedal, da je prisotnih 16 članov z glasovalno pravico, to je 66,7 %. 
Pod točko razno so svoje teme najavili Aldo Zubin, Mirko Tovšak in Dušan Plesničar. Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil  predlagan 
dnevni red. 

SKLEP 1/10-6-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 15. seje.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SPREJET DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 14. seje UO PZS 
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
3. Informacija s skupščine PZS 
4. Rebalans Podrobnega finančnega načrta 2021 
5. Poročilo o rezultatih ankete med planinskimi društvi za leto 2020 
6. Razdelitve sredstev Sklada za Korošico in Sklada planinskih koč 
7. Register planinskih koč – predlog za novo kočo in izbris obstoječe koče 
8. Včlanitvi novih društev 
9. Informacija o delovanju komisij PZS 
10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
11. Razno

Ad. 1. Potrditev zapisnika 14. seje UO PZS
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik nismo prejeli pripomb. Pregledal je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Raz-
prave ni bilo. 

SKLEP 2/10-6-2021: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 14. seje upravnega odbora, z dne 1. 4. 2021.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS
Damjan Omerzu:
•	 Spremljali smo dogajanje v zvezi s epidemijo koronavirusa in sproti o ukrepih obveščali planinska društva in obiskovalce gora,
•	 Ozaveščanje o varnosti v gorah, predvsem o nevarnosti zdrsa
•	 Izvedena Skupščina PZS v Velenju, 21. 5. 2021
•	 Izšla knjiga Najvišji vrhovi evropskih držav in karta Kamnik
•	 Sodelovanje na Slovenskem knjižnem sejmu
•	 Udeležba mladinske reprezentance na Evropskem prvenstvu v Permu, Rusija
•	 Članska reprezentanca na dveh tekmah v ZDA
•	 Izvedena prva tekma DP 2021 
•	 Izvedena so bila usposabljanja za markaciste
•	 Izvedena usposabljanja in izpopolnjevanja za VPZS
•	 Zaključeno usposabljanje za inštruktorje planinske vzgoje
•	 Začetek izbora Naj planinska pot
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•	 Izvedeni prvi izleti v sodelovanju z društvi in Hervisom
•	 Slovenija planinari razpis
•	 Dan planincev v razpršeni obliki
•	 Začetek akcije 30 vrhov za 30 let
•	 Marjeta Čič prejela državno priznanje kot prostovoljka za leto 2020
•	 Izvedeni inkluzijski pohodi in akcije 
•	 Izvedena delovna akcija Sklada slovenskih plezališč in posvet opremljevalcev
•	 Objavljen razpis MGRT za energetsko sanacijo planinskih koč in prvi rok prijav
•	 Sprejet Predlog sprememb in dopolnitev Zakona o planinskih poteh

Ad. 3. Poročilo s skupščino PZS 
Jože Rovan je povedal, da je bila udeležba dobra, vsi  sklepi so bili sprejeti soglasno, društva so se na razpis za energetsko sanacijo planin-
skih koč Ministrstva za gospodarski razvoj in turizem dobro odzvala, dobro kaže tudi izgradnji Plezalnega centra,  finančno stanje je dokaj 
ugodno, zaznali smo majhen upad članstva. Razprave ni bilo.

Ad. 4.  Rebalans Podrobnega finančnega načrta 2021
Jože Rovan je povedal, da je bilo gradivo priloženo vabilu. Okvirni finančni načrt za leto 2021 je bil potrjen na seji Skupščine PZS v Vitanju 
4. septembra 2020. Izhodišča za pripravo predloga podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2020 po dejavnostih oz. stroškovnih mestih 
so bila potrjena na 12. seji UO PZS 19. 11. 2020, podrobni finančni načrt pa je potrdil Upravni odbor PZS na svoji 13. seji, ki je bila 21. 
Januarja 2021.
Urša Mali je povzela, da je osnovni prihodek iz članarine na osnovi števila včlanjenih posameznikov do sredine maja in primerjave z 
lanskim letom ocenjen na 5 % manjšo vrednost kot v podrobnem načrtu za leto 2021. Tudi prihodke iz lastne dejavnosti smo zmanj-
šali glede na podrobni načrt, in sicer za 3 %. Vzroki so naslednji: manj načrtovanih usposabljanj pri športnih plezalcih, manj licenc in 
najemov stene, tekma za SP brez gledalcev, izvedeno je bilo samo eno snežno izpopolnjevanje za vodnike, odpade druga izmena tečaja 
B za vodnike. Sredstva Fundacije za šport za leto 2021 so za programe vrhunskega športa ter športa otrok in mladine že znana, prav 
tako za obnovo plezališč ter planinskih poti. Pri reprezentancah so prišteta tudi neizkoriščena sredstva iz preteklega leta. Programe 
športne rekreacije in druge programe dejavnosti informiranja in promocije ter založništva načrtujemo v obsegu odobrenih sredstev 
preteklega leta. Glede na podrobni načrt so načrtovana sredstva Fundacije za šport povečana za 13 %. Z Ministrstvom za izobraževanje, 
znanost in šport je bila podpisana pogodba za letni program športa. Odobrili so nam za 5 % več sredstev kot lani. Z Uradom za mladino 
smo lani podpisali dveletno pogodbo za sofinanciranje programov mladinskega dela, vrednost odobrenih sredstev je tudi za leto 2021 
enaka 22.825 EUR. Načrtovana vrednost sponzorskih sredstev je večja za 3 % od primerjane (dodatna sponzorska sredstva za odbor 
za invalide). Nekoliko večja je tudi načrtovana vrednost donacij. Med sredstvi ESS so vključena sredstva za usposabljanje strokovnih 
kadrov in drugih že znanih projektov. Zaradi preložitve investicije v okviru projekta VrH Julijcev načrtujemo le 30 % realizacijo od 
prvotno načrtovane, kar v skupni vrednosti pomeni 43 % zmanjšanje načrtovanih sredstev iz evropskih skladov. Vrednost ostalih pri-
hodkov je večja za 33 % glede na podrobni načrt, podpisan je namreč dogovor z OKS za priprave športnih plezalcev na Olimpijske igre, 
Paraolimpijski komite pa bo delno financiral parareprezentanco v športnem plezanju. Skupna vrednost prihodkov je tako zmanjšala 
za 1 % glede na podrobni načrt.
Na podlagi načrtovanih prihodkov so načrtovane vrednosti odhodkov po posameznih komisijah in stroškovnih mestih. Skupni odhodki 
z internimi knjižbami so za 1 % manjši od načrtovanih v podrobnem načrtu za leto 2021. Načrtovani rezultat poslovnega leta je pozitiven.
RAZPRAVA: Bojana Rotovnika so zanimale postavke za Kugyjev spomenik v Trenti, skupščino PZS ter skupščine mednarodnih planinskih 
organizacij in podal je predlog, da se vsaj nekaj sredstev iz članarine nameni tudi za projekt OSP.  France Benedik je postavil vprašanje zakaj 
za MDO PD Gorenjske ni predvidenih sredstev za licenčna izpopolnjevanja.

SKLEP 3/10-6-2021: Upravni odbor potrjuje rebalans finančnega načrta PZS za 2021.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 5. Poročilo o rezultatih ankete med planinskimi društvi za leto 2020
Matjaž Šerkezi je predstavil rezultate ankete med planinskimi društvi za leto 2020. 62% oziroma 180 društev, ki pa imajo skupaj 80% čla-
nov, je oddalo opravljeno anketo, ki jo je pripravila PZS. Zaradi epidemije je bilo lansko leto v marsičem drugačno od preteklih. Posebej je 
opazen upad dejavnosti z otroki v šolah in vrtcih, število različnih aktivnosti v društvih je upadlo, prav tako število usposabljanj. Vseeno 
je bilo spodbudno to, da so v društvih v času zaprtja zaradi pandemije na različne inovativne načine spodbujali člane, da so se gibali v 
naravi. Analiza spomladanske ankete za društva za leto 2020 bo objavljena v Obvestilih PZS ter na spletni strani PZS, povzetek pa tudi v 
Letopisu PZS 2020.
RAZPRAVA: Dušan Plesničar je dal pobudo, da je v prihodnje klube loči od društev. Marija Frančiška Koželj Stepic je povedala, da je upad 
članstva pri otrocih posledica tega, da ravnatelji niso dovolili izvedbo planinskih krožkov. 

Ad. 6. Razdelitve sredstev Sklada za Korošico in Sklada planinskih koč
Dušan Prašnikar je na kratko povzel, da na podlagi že sprejetih sklepov skupščine in vodstva PZS ter prejetega Dogovora med PZS in PD 
Celje-Matica o podpori pri gradnji Kocbekovega doma na Korošici in Frischaufovega doma na Okrešlju namenimo finančna sredstva v višini 
110.501 € (skupaj sredstva sklada za Korošico in sredstev članarine za leto 2020, ki so v Skladu planinskih koč) že namensko opredeljena 
za pomoč PZS pri obnovi zgoraj navedenih planinskih koč. Prav tako na osnovi vloge PD Mozirje z dne 25.05.2021 za obnovo pogorele 
Mozirske koče na Golteh iz Sklada planinskih koč Planinskemu društvu Mozirje v letu 2021 nameni 20.000 €.
RAZPRAVA: Miro Mlinar predlaga, da se na vseh kočah bolj pogleda požarno varnost in električno napeljavo. Jurček Nowakk je v imenu 
MDO PD KBO prosil za časovnico obnove Kocbekovega doma na Korošici.

 SKLEP 4/10-6-2021: Upravni odbor PZS na osnovi sprejetih sklepov skupščine, sprejetega Dogovora med PZS in PD Celje-Matice 
za obnovo pogorelih Frischaufovega doma na Okrešlju in Kocbekovega doma na Korošici ter na osnovi vloge PD Celje–Matica z dne 
4. 5. 2021 v letu 2021 iz Sklada planinskih koč Planinskemu društvu Celje–Matica nameni 110.501,00 €, ki jih društvo, vezano na 
dinamiko gradnje (gradnja Kocbekovega doma se še ni začela), nameni obnovi Frischaufovega doma na Okrešlju.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 5/10-6-2021: Upravni odbor PZS na osnovi vloge PD Mozirje z dne 25.05.2021 za obnovo pogorele Mozirske koče na Golteh 
iz Sklada planinskih koč Planinskemu društvu Mozirje v letu 2021 nameni 20.000 €.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 7. Register planinskih koč – predlog za novo kočo in izbris obstoječe koče
Dušan Prašnikar  je povedal, so vlogo za vpis Planinskega dom na Slivnici prejeli med planinske objekte obravnavali. Objekt izpolnjuje 
vse pogoje. Glede Furlanovega zavetišča pri Abramu, ki ima status planinske koče so ključne ugotovitve, da lastnik ne upošteva obveznih 
popustov za člane PZS za nočitev in da objekt deluje povsem kot turistična kmetija in razen žiga kontrolne točke SPP nima nobene vidne 
podobe planinske koče. Lastnik je na obisku izjavil, da popustov tudi v prihodnosti ne bodo upoštevali. So pa ponosni na to, da je kmetija 
že skoraj od samega začetka kontrolna točka na SPP.
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik predlaga da se sklep Furlanovega zavetišča preoblikuje v postopek za izbris. Jožef Bobovnik je povedal, da 
je Dom na Slivnici že nekoč imel status planinske koče, kateri se po nekaj letih izbrisal, ko ni bilo več interesa s strani najemnika, zato bi se 
morali nekako zavarovati, da se to ne ponovi. Enakega mnenja je bil Martin Šolar. Dušan Plesničar je za Furlanovo zavetišče na Abramu 
povedal, da so sicer zelo prijazni do planincev, verjetno pa jih odvzem statusa ne bo prizadel.

SKLEP 6/10-6-2021: Upravni odbor PZS potrjuje, da s predložitvijo uporabnega dovoljenja, Planinski dom na Slivnici, lastnik Občina 
Cerknica, pridobi status planinske koče in je s tem vpisan v register planinskih objektov PZS.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 7/10-6-2021: Upravni odbor PZS potrjuje, da se za Furlanovo zavetišče pri Abramu odvzame status planinske koče in se ga 
s tem izbriše iz registra planinskih objektov. Ob naslednji spremembi trase Slovenske planinske poti se obravnava tudi vprašanje 
ukinitve kontrolne točke. 
Sklep je bil sprejet (15 ZA, 1 PROTI – Jože Prah).

Ad. 8. Namera o včlanitvi novih društev
Damjan Omerzu je povedal, da sta Plezalni klub Dobre in Plezalni klub Sevnica podala vloge za članstvo v PZS, ter da oba izpolnjujeta 
pogoje. Ne pričakuje se trenj na lokalni ravni.  
RAZPRAVA: Med udeleženci se je razvila obširna razprava, v kateri je bilo ugotovljeno, da je namen takih klubov zgolj le komerciala. Aleš 
Pirc bo pripravil analizo kako so dosedanji klubi aktivni.

SKLEP 8/10-6-2021: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Plezalni klub Dobre razmere, s sedežem 
Lahomšek, Laško, matična št. 4112792000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za mentorsko društvo za dobo dveh let se določi 
Planinsko društvo Rašica.
Sklep je bil sprejet (15 ZA, 1 PROTI – Miro Mlinar).

SKLEP 9/10-6-2021: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Plezalni klub Sevnica, s sedežem Sevnica, 
matična št. 4120701000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za mentorsko društvo za dobo dveh let se določi Posavski alpinistični klub.
Sklep je bil sprejet (15 ZA, 1 PROTI – Miro Mlinar).

Ad. 9. Informacija o delovanju komisij PZS
Ni bilo najav.

Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora
Aldo Zubin je v imenu MDO PD Primorske izrazil pohvalo glede organizacije usposabljanj in predavanj preko videokonferenc v času 
epidemije. Predlagal je, da bi bile video vsebine dostopne na portalu. Dušana Plesničarja je zanimalo, ali je možno pridobiti teste za samo-
testiranje osebja na planinskih kočah. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da trenutno to ni možno. Mirko Tovšak je predstavil problematiko 
Vranovega leta v svobodo, kateri je edinstven dogodek pobega sedmerice ujetnikov zavezniških sil avgusta 1944 iz delovnega taborišča v 
Ožbaltu in nato še osvoboditev 80 Britancev. Ta skupina 87 vojnih ujetnikov zavezniških sil se je tako ob pomoči partizanov in domačinov 
uspela na območju ozemlja pod okupatorskimi silami Tretjega rajha na 273 km dolgi poti prebiti do Semiča v Beli Krajini in nato s partizan-
skega letališča na Otoku poletela v Bari, kjer so jih prevzele zavezniške sile. To dejanje je menda edinstveno v analih druge svetovne vojne, 
zato se je kasneje na pobudo nekaterih posameznikov in planincev ustanovilo društvo »Vranov let«. Ti so se leta 2007 povezali s takratnim 
predsednikom Odbora za planinske obhodnice Tonetom Tomšetom, preko katerega so člani tega društva nadaljevali svoje aktivnosti za 
označitev in registracijo te obhodnice. Aktivnosti so kasneje zaradi smrti Toneta Tomšeta zastale, čeprav so med tem časom pod predsedo-
vanjem predsednika tega društva Edvarda Vedernjaka celotno traso poti tudi označili in jo opremili z informacijskimi tablami. Pot poteka 
pretežno po hribovitih območjih od Ožbalta, preko Pohorja, Mozirskim planin, Menine planine vse do Bele Krajine. Trasa te poti torej 
poteka preko vseh hribovitih delov Meddruštvenih odborov in planinskih društev od Maribora do Bele Krajine in torej dejansko predstavlja 
vseslovensko obhodnico, kot sta na primer tudi obhodnici E6 in E7. Takšne obhodnice so predvidene tudi v Zakonu o planinskih poteh. 
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Mirko Tovšak je predlagal da se KPP in P PZS pogovori na svoji seji o mednarodni spominski poti zavezništva Vranov let, za katero želijo 
da se vključi v PZS. Jože Rovan je povedal, da naj o tem odloča KPP, Bojan Rotovnik pa s tem ni strinjal in je predlagal, da naj združenje 
Vranov let najprej dostavi soglasja skrbnikov tistih planinskih poti, kjer so na drogovih za planinske smerne table dodane smerne table 
poti Vranov let in kjer so na planinskih poteh poleg markacij dodane še oznake poti Vranov let. 

Ad. 11. Razno
Jože Prah je podal povabilo na Evropohod 2021 (Eurorando), ki bo potekal od  September 2020 – 3. oktober 2021 in 11. sept. - 18 sept. 
2022, na temo Prijateljstvo, pokrovitelj predsednik RS, več o številnih dogodkih na spletu evropskih pešpoti. Več na http://eupoti.com

Seja je bila končana ob 19. 08 uri.
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 23. 9. 2021.

Zapisala:
Saša Sitar,
poslovna sekretarka PZS

Damjan Omerzu,             Jože Rovan,
generalni sekretar PZS                      predsednik PZS

ZAPISNIK
16. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 30. septembra 2021, ob 16.30 uri, preko video konference.

PRISOTNI:
Predsednik: Jože Rovan.
Podpredsedniki: Irena Mrak, Martin Šolar in Roman Ponebšek.
Voljeni člani UO: Peter Šilak,  Brigita Čeh, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin in Anton Progar.
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD 
Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk 
(MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO 
PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine).
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Bogdan Seliger (Komisija za pla-
ninske poti) in Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe).
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar.
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Urša Mali  (strokovna sodelavka v računovodstvu), Manca Ogrin 
(predstavnica PZS za odnose z javnostmi) in Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS).
Opravičeno odsotni: Bojan Rotovnik (voljeni član), Danilo Kete (voljeni član) in Marinka Frančiška Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane).

Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan  ter povedal, da je prisotnih 16 članov z glasovalno pravico, to je 69,6 %. 
Pod točko razno so svoje teme najavili Jože Prah, Marija Kuhar, Miro Mlinar in Dušan Plesničar. Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil 
predlagan dnevni red. 

SKLEP 1/30-9-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 16. seje.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SPREJET DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 15. seje UO PZS 
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
3. Vmesno poročilo članarine 2021 
4. Datumi največjih dogodkov PZS 2022 
5. Vmesno finančno poročilo PZS  za obdobje januar - avgust 2021 
6. Spremembe v katastru planinskih poti 
7. Tekme svetovnega pokala v športnem plezanju in predviden razvoj plezalne infrastrukture v Sloveniji 
8. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS 
9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
10. Razno

Ad. 1. Potrditev zapisnika 15. seje UO PZS
Damjan Omerzu je povedal, da smo na zapisnik prejeli nekaj manjših pripomb, katere so bile vse upoštevane. Pregledal je tudi razpredel-
nico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo. 

SKLEP 2/30-9-2021: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 15. seje upravnega odbora, z dne 10. 6. 2021.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS
Damjan Omerzu:
•	 Zlata Olimpijskega medalja v športnem plezanju, Janja Garnbret
•	 Tekma svetovnega pokala v športnem plezanju v Kranju
•	 Mladinsko svetovno prvenstvo Rusija, Sara Čopar, svetovna prvakinja v težavnosti in v kombinaciji
•	 Udeležba reprezentanc na svetovnem prvenstvu v Moskvi in zaključek sezone v športnem plezanju. Luka Potočar, svetovni podprvak 

v težavnosti.
•	 Reprezentanca v paraplezanju, Tanja Glušič.
•	 Nacionalni plezalni center – DIIP v zaključni fazi
•	 Zbor Komisije za športno plezanje in Volitve IO KŠP PZS
•	 Red za zasluge Planinskemu vestniku ob 125 letnici
•	 Ozaveščanje o varnosti v gorah
•	 Covid ukrepi – obveščanje. Novi BON2021 tudi za planinsko dejavnost
•	 Dan slovenskih markacistov 2021 v Prekmurju, 7. 7.
•	 Akcije tehnične ekipe KPP
•	 Info table na kočah SPP
•	 Izbor Naj planinska pot – Koroška Rinka
•	 Izbor in podelitev naj planinske koče, Dom na Kofcah in Koča na Ratitovcu 
•	 Rezultati razpisa MGRT za energetsko sanacijo planinskih koč, 3.9 millijonov €, 21 koč
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•	 Tekmovalni turno smučanje na ZOI
•	 Razpis za najvišja priznanja PZS
•	 Evropski teden športa – Slovenija planinari, Olimpijski festival OKS, Dan slovenskega športa
•	 Dijaški in študentski tabor MK PZS
•	 Inkluzijski pohodi
•	 STKP v enem dnevu
•	 Balkansko orientacijsko tekmovanje
•	 Kraško planinsko orientacijsko tekmovanje (KPOT) 2021, 20. junij
•	 Izšla knjiga Planinski vodnik po Rapalski meji, zemljevid Julijske Alpe 1:50.000, Koledar 2022
•	 Izvedena usposabljanja in izpopolnjevanja za VPZS in druge strokovne kadre
•	 Poteka postopek prilagoditve programov usposabljanj VPZS, javna obravnava bo predvidoma v drugi polovici oktobra.
•	 Alpinistične odprave (SMAR  Peru)
•	 Mednarodna dejavnost: Skupščina CAA, delovno srečanje s Planinsko zvezo Srbije.
•	 Kombi PZS poškodovan.
•	 Manca Ogrin je nazaj v službi. Barbara Gradič Oset je zaključila nadomeščanje.

Ad. 3. Vmesno poročilo članarine 2021
Damjan Omerzu je povedal, je letos članstvo upadlo zaradi COVID-a, zaznavamo pa že drugo leto upad članstva. Trenutno imamo v 
Navezo vpisanih malo pod 50.000 članov, kar je več kot 7.000 članov manj kot preteklo leto ob istem času. Najbolj opazno je v skupini P+O 
(4000 manj), kar je opazno, da se v šoli ne izvajajo planinski krožki. Jože Rovan je dodal, da je zanimivo, da je obisk gora v močnem porastu.
RAZPRAVA: Peter Šilak je mnenja, da bo izpad članarine upoštevati v finančnem načrtu. Vprašati se moramo tudi, kako pridobiti nove 
člane oz. pridobiti nazaj stare. Dušan Plesničar je mnenja, da je stanje zaskrbljujoče. Ravnatelji šol niso naklonjeni izvedbi krožkov. V gorah 
je največ enodnevnih obiskov, zato je tudi zaznan upad spanja v kočah. K vsem pa so pripomogli še ukrepi zaradi COVID-a. Marija Kuhar 
je povedala, da so uspeli dvignit članstvo P+O z družinskim taborom. Strinja pa se z Dušanom Plesničarjem. Zanimalo jo je, ali je narejena 
analiza nezgod v gorah. Iz tega bi se videlo, ali se več nezgod pripeti članom ali nečlanom. To bi bil lahko tudi pokazatelj, zakaj je članstvo 
priporočljivo. Ana Suhadolnik je povedala, da je v času COVID-a vse odpovedalo, tako krožki kot tabori. Razlog za slab obisk koč pa je 
tudi t.i. » mehurčkanje«, zaradi katerega so kapacitete sob zelo malo izkoriščene. Jurček Nowakk se ne strinja s Plesničarjevo izjavo, da so 
krivi ravnatelji šol za neizvajanje planinskih krožkov. Potrebno se je obrniti na združenje ravnateljev. Zanimalo ga je, kdaj je imela PZS 
zadnji tečaj za mentorje planinskih skupin, saj je povpraševanje zelo veliko. Pa tudi pogoj, da mora biti mentor planinskih skupin posvetni 
delavec ni primerno, saj močno omejuje določilo, kdo je lahko mentor.  
Razvila se je obširna razprava, v kateri je bilo na koncu dogovorjeno, da se poišče stil s planinskimi krožki, da društva poiščejo aktivnosti, 
s katerimi bi se lahko predstavila šolam, da MDO-PD ji predložijo predloge, kako bi se lahko predstavili ravnateljem, da pridobimo nazaj 
čim več članov P+O, kateri so naši nasledniki. Prav tako je potrebno pristopiti k planinskim krožkom srednjih šol. Preuči se  dolžina tečaja 
za mentorje planinskih skupin ter točkovanju v sistemu Katis, kar se že izvaja

Prisotnih  je bilo 19 članov z glasovalno pravico, skupno 82,6 %. 

Ad. 4.  Datumi največjih dogodkov PZS 2022
SKLEP 3/30-9-2021: Upravni odbor PZS določi datume glavnih dogodkov PZS v letu 2022: Skupščina PZS 23. aprila 2022, Dan slo-
venskih planincev 11. 6. 2022 in Podelitev najvišjih priznanj 3. 12. 2022 ter pooblasti Predsedstvo PZS, da v primeru omejitev, ki ne 
omogočajo ali bistveno otežujejo izvedbo, določi nadomestne datume.
Sklep je bil soglasno sprejet.
Razprave ni bilo.

Ad. 5. Vmesno finančno poročilo PZS  za obdobje januar - avgust 2021
Urša Mali je povedala, da so v pripravljenem poročilu vrednosti prihodkov in stroškov za prvih osmih mesecev primerjane z vrednostmi 
v rebalansu za letošnje leto in poročilom za leto 2020. V proučevanem obdobju je PZS zabeležila 56 % načrtovanih odhodkov in 59 % 
načrtovanih prihodkov glede na rebalans. Razmejeni prihodki iz članarine za obdobje januar - avgust predstavljajo 66 % načrtovanih v 
rebalansu. Na dan priprave poročila je bilo v Navezi vpisanih 50236 članov, kar je za 12 % manj kot v enakem obdobju lani. Prihodki iz 
lastne dejavnosti v prvih osmih mesecih dosegajo 60 % načrtovanih v rebalansu, sponzorska sredstva pa 64 % načrtovanih. Odobrena 
sredstva za reprezentance Fundacije za šport so razmejena za osem mesecev, prav tako tudi sredstva iz letnega programa športa. Sicer smo 
do današnjega dne oddali zahtevke za dobro polovico sredstev iz letnega programa športa. Med prihodki iz evropskih sredstev so knjižena 
samo sredstva po letošnjem prvem zahtevku za usposabljanje strokovnih delavcev v športu, saj drugi zahtevek še ni bil potrjen, tretji je pa 
v pripravi. Predvsem se to kaže pri vodniški komisiji, saj so stroški izvedenih usposabljanj že knjiženi, prihodki iz evropskih sredstev pa 
ne. V skladu za obnovo koč se je v prvih osmih mesecih nabralo 40.321 EUR. Te številke se v poročilu po stroškovnih mestih neposredno 
ne vidi, zato smo pripravili pregled, kako se je mesečno polnil omenjeni sklad. Zaradi neenakomerno razporejene dejavnosti med letom 
je pri nekaterih stroškovnih nosilcih zaznati večje odstopanje prihodkov oz. odhodkov od povprečja za osem mesecev.
RAZPRAVA: Sodeloval je Peter Šilak.
Prisotnih  je bilo 20 članov z glasovalno pravico, skupno 87,0 %. 

Ad. 6. Spremembe v katastru planinskih poti 
SKLEP 4/30-9-2021: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti sogla-
ša, da Planinsko društvo Atomske toplice Podčetrtek odpre in je skrbnik odsekov planinske poti postaja Podčetrtek–Sv. Lovrenc, 
Palčnik–Podčetrtek in Vebrovo–Svinjski graben in se nove odseke  planinske poti vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze 

Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Atomske toplice Podčetrtek upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS 
posreduje podatke za vpis v Kataster gospodarske javne infrastrukture.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 7. Tekme svetovnega pokala v športnem plezanju in predviden razvoj plezalne infrastrukture v Sloveniji
Damjan Omerzu je povedal, da je 3. in 4. septembra je v Kranju potekala tekma svetovnega pokala v športnem plezanju IFSC, v organizaciji 
PZS. To je bila 25. tekma v Sloveniji v 26. letih. Stena v Dvorani Zlato Polje v Kranju je po sodobnih standardih IFSC postala premajhna in 
v bodoče organizacija tekem tam ne bo več mogoča. Spomladi je PZS najavila tekmo v 2022 in 2023 v Kopru, na novo nastajajoči zunanji 
plezalni steni. Trenutno Mestna občina Koper kot investitor še ne more garantirati pravočasne izgradnje stene, zato preverjamo tudi možnosti 
organizacije dogodka v Ljubljani, predvidoma na prostem. Glavni izziv tekme je torej izostanek obstoječe primerne plezalne infrastrukture 
in posledično večje finančne zahteve organizacije dogodka, če je potrebno zagotoviti začasno plezano steno, ki bi ustrezala pogojem IFSC. 
V Sloveniji sicer trenutno poteka več prizadevanj za izgradnjo večjih plezalni objektov, poleg Ljubljane in nacionalnega plezalnega centra 
na pobudo PZS (investitor Mestna občina Ljubljana) in nove večnamenske dvorane v Kranju, kjer bo možna organizacije večjih dogodkov 
(investitor Mestna občina Kranj), tudi v Prevaljah (investitor Občina Prevalje), Slovenski Bistrici in že omenjenem Kopru (investitor Mestna 
občina Koper). Časovnice izgradnje so predvidene od 2022 do 2025, predvsem pa so odvisne od zaprtja finančnih konstrukcij projektov.

SKLEP 5/30-9-2021: Upravni odbor PZS se seznanja s prizadevanji glede ohranitve tekme svetovnega pokala IFSC v Sloveniji v na-
slednjih letih in predvidenim razvojem večje športnoplezalne infrastrukture v Sloveniji.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 8. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS
Robert Pritržnik je predstavil delovanje Komisije za gorske športe. Pri Podkomisiji za ledno plezanje ni bilo veliko napredka, pri Podkomisiji 
za turno smučanje pa je aktivnosti zelo veliko. Največja novost je, da turno smučanje postal olimpijski šport in bo svojo premiero doživel 
na zimskih olimpijskih igrah v Milano Cortina 2026.  Skrbi jih, kako bodo ujeli kvote za udeležbo in kako bodo zagotovili financiranje 
reprezentance v turnem smučanju. Zaključili so usposabljanje prve generacije vaditeljev turnega smučanja. Z letošnjim letom začenjamo 
usposabljanje za 2. stopnjo.  Z letošnjim letom so začeli z nacionalnim  projektom popularizacije turnega smučanja med mladimi »Šolar 
na turne smuči«.  V ta namen je PZS in KGŠ nabavila osem kompletov turnsmučarske opreme, s katerimi bodo vaditelji turnega smučanja 
izvajali predstavitve v osnovnih in srednjih šolah. V mesecu decembru bodo izvedli uvodno tekmo slovenskega pokala v disciplini vzpon 
na Krvavcu in disciplini šprinti na Golteh. Organizirali bodo turnosmučarski tabor za perspektivne športnike in za mlade. Z namenom 
večje udeležbe na tekmah za slovenski pokal se bodo povezali z Vodniško komisijo in Komisijo za alpinizem. Jesenski treningi  in priprave 
so že v teku.

Ad. 9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora
Ni bilo najav.

Ad. 10. Razno
Jože Prah je podal poročilo o projektu Sevnica miga z lisičko ter Eurorando 2021-2022. Predstavil je sodelovanje Zavoda za gozdove ter 
Planinske zveze Slovenije  glede gozdnih učnih poti. Miro Mlinar je podal pisno informacijo, da je prišla pobuda iz PD Borovnica nega-
tivno mnenje, da se na table SPP lepi nalepke. Jože Rovan je pojasnil da odbor za oživitev Slovenska planinska pot (v nadaljevanju SPP) 
vodi Andrej Stritar, pri katerem so dali pobudo, da se v konico table kamor vodi SPP nalepi nalepko kot označitev smeri. V času COVID-a 
smo prodali največ dnevnikov SPP do sedaj. Marijo Kuhar je zanimalo ali bodo tekmovanja MIG izvedena. Mentorjem je potrebno dati 
zagotovilo, da bodo tekmovanja izvedena, da lahko pričnejo s pripravami. Roman Ponebšek ji je odgovoril, da naj se tekmovanja razpišejo, 
v skladu s takrat veljavnimi Covid omejitvami.

Seja je bila končana ob 18. 59 uri.
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 18. 11. 2021.

Zapisala:
Saša Sitar,
poslovna sekretarka PZS

Damjan Omerzu,             Jože Rovan,
generalni sekretar PZS                      predsednik PZS
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ZAPISNIK ZBORA MLADINSKIH ODSEKOV 2020,
ki je zaradi epidemije koronavirusa potekal dopisno. Potekal je od srede, 23. decembra 2020, od 12. ure do srede, 30. decembra 2020, do 18. ure.

Prisotni:  lista predstavnikov mladinskih odsekov PD z glasovalno pravico, ki so sodelovali v glasovanju,  je priloga 1 k arhivskemu zapisniku.

V nedeljo, 6. decembra 2020, je bil na spletni strani Mladinske komisije PZS in spletni strani PZS objavljen sklic zbora z vsemi gradivi. 
Postavljen je bil rok za razpravo na gradivo, 16. december 2020. Do roka na MK ni bil poslan noben predlog.

V sredo, 23. decembra 2020, je bilo po elektronski pošti na e-naslove načelnikov mladinskih odsekov poslana glasovnica. Navodila za 
glasovanje so bila:

Na glasovnici pod posameznim predlogom sklepa označite, ali glasujete ZA ali PROTI, in glasovnico, ki ji obvezno priložite pooblastilo, 
pošljete na elektronski naslov mladinska.komisija@pzs.si najkasneje do srede, 30. decembra 2020, do 18. ure.

V skladu z 10. členom Poslovnika o delu Zbora mladinskih odsekov je zbor sklepčen, če je prisotnih vsaj tretjina registriranih MO. Od 71 
registriranih mladinskih odsekov jih je glasovnico oddalo 40, kar predstavlja 56,34 %. To pomeni, da je bil zbor sklepčen - da je glasovalo 
več kot tretjina predstavnikov vodniških odsekov z glasovalno pravico, kar je dovolj za sprejetje sklepov.

K 1. točki:
Predlagani dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda Zbora mladinskih odsekov 2020
2. Potrditev organov Zbora mladinskih odsekov 2020
3. Dobitnica priznanja Mladina in gore v letu 2020
4. Dobitniki naziva Mladinski voditelj v letu 2020
5. Realizacija sklepov Zbora mladinskih odsekov 2019
6. Poročilo o delu MK PZS in strokovnih odborov za leto 2020
7. Potrditev programa dela in finančnega načrta MK PZS za leto 2021 ter okvirnega programa dela za leto 2022
8. Razrešnica organom Mladinske komisije PZS
9. Volitve organov Mladinske komisije PZS

Sklep 1/20: 
Zbor mladinskih odsekov potrjuje predlagani dnevni red.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K 2. točki:
Predlog sestave organov Zbora mladinskih odsekov PD 2020:

Delovno predsedstvo:
Predsednica: Katarina Kadivec, PD Jesenice
Član: Tim Peternel, PD Dovje-Mojstrana
Članica: Klara Kavčič, PD Idrija

Zapisničarka: Ana Suhadolnik, PD Borovnica

Overovatelja zapisnika:
Žiga Čede, PD Dramlje
Tanja Žgajnar, PD Kobarid

Sklep 2/20:
Zbor mladinskih odsekov potrjuje organe Zbora mladinskih odsekov 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.
  
K 3. točki:
Zbor mladinskih odsekov 2020 se seznani s prejemnico priznanja Mladina in gore v letu 2020. Obrazložitev je priloga h gradivu za zbor.

K 4. točki:
Zbor mladinskih odsekov 2020 se seznani s prejemniki naziva Mladinski voditelj v letu 2020. Seznam je priloga h gradivu za zbor.

K 5. točki:
Zbor mladinskih odsekov se seznani z realizacijo sklepov Zbora mladinskih odsekov 2019.
Realizacija sklepov Zbora mladinskih odsekov 2019 je priloga h gradivu za zbor.

K 6. točki: 
Poročilo o delu MK PZS, delno finančno poročilo MK PZS in poročila strokovnih odborov ter PS PUS Bavšica za leto 2020 so priloge h 
gradivu za zbor.

Sklep 3/20:
Zbor mladinskih odsekov potrjuje poročilo o delu MK PZS, delno finančno poročilo MK PZS, poročila strokovnih odborov ter 
Programskega sveta PUS Bavšica za leto 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.
  
K 7. točki: 
Program dela in finančni načrt MK PZS za leto 2021 ter okvirni program dela za leto 2022 je priloga h gradivu za zbor.

Sklep 4/20:
Zbor mladinskih odsekov potrjuje program dela in finančni načrt MK PZS za leto 2021 ter okvirni program dela za leto 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K 8. točki: 
Zbor mladinskih odsekov razrešuje organe Mladinske komisije PZS, ki je bila izvoljena za mandatno obdobje 2018–2020.

Sklep 5/20:
Zbor mladinskih odsekov razrešuje načelnico MK PZS ter člane IO MK PZS za mandatno obdobje 2018–2020.
Sklep je bil sprejet s 38 glasovi ZA, eden pa je bil neopredeljen.

K 9. točki: 
Volilna komisija v sestavi: predsednica Katja Maček, PD Šentjošt, in članica Katja Hren, PD Šmarna gora, je pregledala prispele predloge 
kandidatov za načelnika MK in članov IO MK za mandatno obdobje 2020-2020, ki so prispeli v roku. Vsi predlogi so bili ustrezni. Pred-
stavitev kandidatov je priloga h gradivu za zbor.

Sklep 6/20:
Zbor mladinskih odsekov za mandatno obdobje 2020-2022 potrjuje Izvršni odbor Mladinske komisije PZS v sestavi: Ana Skledar 
(PD Poljčane), Brin Tomc (PD Onger Trzin), Klara Kavčič (PD Idrija), Matjaž Dremelj (PD Vrhnika), Medeja Šerkezi (PD Kamnik), 
Sara Gregl (PD Brežice), Tanja Žgajnar (PD Kobarid), Tim Peternel (PD Dovje-Mojstrana), Tim Ravnik (PD Vrhnika) in Žiga Čede 
(PD Dramlje).
Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep 7/20:
Zbor mladinskih odsekov potrjuje Ano Suhadolnik (PD Borovnica) za načelnico Mladinske komisije PZS za mandatno obdobje 
2020-2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Naslednji Zbor mladinskih odsekov bo 14. 11. 2021.

Zapisničarka:                                         Predsednik delovnega predsedstva:
Ana Suhadolnik, PD Borovnica                                                   Katarina Kadivec, PD Jesenice       

Overovatelja  zapisnika: 
Žiga Čede, PD Dramlje
Tanja Žgajnar, PD Kobarid

Zapisniki zborov komisij PZS
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ZAPISNIK ZBORA PREDSTAVNIKOV VODNIŠKIH 
ODSEKOV PD 2020,
ki je zaradi epidemije koronavirusa potekal dopisno. Potekal je od petka, 27. novembra 2020, od 12. ure do petka, 4. decembra 2020, do 18. ure.

Prisotni:  lista predstavnikov vodniških odsekov PD z glasovalno pravico, ki so sodelovali v glasovanju,  je priloga 1 k arhivskemu zapisniku.

V petek, 6. novembra 2020, je bil na spletni strani Vodniške komisije PZS in  spletni strani PZS objavljen sklic zbora z vsemi gradivi. Po-
stavljen je bil rok za razpravo na gradivo, 20. november 2020. Do roka je na VK prispel en predlog, ki je bil tudi upoštevan (predlog, da se 
gradivo Realizacija sklepov zbora predstavnikov vodniških odsekov 2019 dopolni z navedbo sklepov).

V petek, 27. novembra 2020, je bilo po elektronski pošti na e-naslove načelnikov vodniških odsekov poslana glasovnica. Navodila za 
glasovanje so bila:
Na glasovnici pod posameznim predlogom sklepa označite, ali glasujete ZA ali PROTI, in glasovnico, ki ji obvezno priložite pooblastilo, 
pošljete na elektronski naslov vodniska.komisija@pzs.si najkasneje do petka, 4. decembra 2020, do 18. ure.

V skladu z 10. členom Pravilnika o organiziranosti vodnikov PZS je zbor sklepčen, če je prisotnih več kot tretjina predstavnikov registri-
ranih vodniških odsekov planinskih društev. Od 181 registriranih vodniških odsekov jih je glasovnico oddalo 95, kar predstavlja 52,49 %. 
To pomeni, da je bil zbor sklepčen - da je glasovalo več kot tretjina predstavnikov vodniških odsekov z glasovalno pravico, kar je dovolj za 
sprejetje sklepov.

K 1. točki:
Predlagani dnevni red: 
1. Potrditev dnevnega reda Zbora predstavnikov vodniških odsekov PD 2020
2  Potrditev organov Zbora predstavnikov vodniških odsekov PD 2020
3. Dobitniki priznanja častni vodnik v letu 2020
4. Realizacija sklepov Zbora predstavnikov vodniških odsekov 2019
5. Poročilo o delu VK PZS in strokovnih odborov za leto 2020 
6. Potrditev programa dela in finančnega načrta VK PZS za leto 2021 ter okvirnega programa dela za leto 2022

Sklep 1/20: 
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD potrjuje predlagani dnevni red.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K 2. točki:
Predlog sestave organov Zbora predstavnikov vodniških odsekov PD 2020:

Delovno predsedstvo:
Predsednik: Matej Kocbek, PD Krka Novo mesto
Član: Miha Pavšek, PD Onger Trzin
Članica: Katja Maček, PD Šentjošt

Zapisnikarica: Katja Žagar, PD Valentin Stanič Kanal

Overovatelja zapisnika:
Dragica Onič, PD Poljčane
Leopold Ostrožnik, PD Zagorje ob Savi

Sklep 2/20:
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD potrjuje organe Zbora predstavnikov vodniških odsekov PD 2020.
Sklep je bil sprejet s 94 glasovi ZA, eden pa je bil neopredeljen.
  
K 3. točki:
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD 2020 se seznani s prejemniki priznanja častni vodnik v letu 2020. 
Priznanja »častni vodnik PZS« so prejeli: 
MDO DOL. IN BELE KRAJINE 
MARTINČIČ MARJETA  PD TREBNJE
VITEZ MILOJKA   PD TREBNJE
MDO KOROŠKE 
EPŠEK MARJAN   PD DRAVOGRAD
MDO PODRAVJA 
ČREPNJAK VINKO  PD TAM MARIBOR
DOKL BRANKO   KPD HEJ, GREMO NAPREJ

HARTMAN MATJAŽ   PD FRAM
REČNIK KRAJNC ILKA   PD FRAM
TOVŠAK CIRIL    PD JAKOBA ALJAŽA
MDO SAVINJSKE 
GLAVNIK FERDINAND   PD POŠTE IN TELEKOMA CELJE
NARAKS KOPRIVC NATAŠA  PD ZABUKOVICA
PAHOVNIK FRANC   PD GORNJI GRAD
MDO ZASAVJA 
BREZOVNIK ALENKA   PD LISCA SEVNICA
KRŽAN FRANC    PD BREŽICE
PRAH ANTON    PD LISCA SEVNICA
PRAH JOŽE    PD LISCA SEVNICA
SOTOŠEK JANKO   PD LISCA SEVNICA

K 4. točki:
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD 2020 se seznani z realizacijo sklepov Zbora predstavnikov vodniških odsekov 2019. Realizacija 
je priloga h gradivu za zbor.

K 5. točki:
Poročilo o delu VK PZS in strokovnih odborov za leto 2020 je priloga h gradivu za zbor.

Sklep 3/20:
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD potrjuje Poročilo o delu VK PZS in strokovnih odborov za leto 2020.
Sklep je bil soglasno sprejet.
  
K 6. točki: 
Program dela in finančni načrt VK PZS za leto 2021 ter okvirni program dela za leto 2022 je priloga h gradivu za zbor.

Sklep 4/20:
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD potrjuje program dela in finančni načrt VK za leto 2021 ter okvirni program dela za leto 
2022.
Sklep je bil sprejet s 94 glasovi ZA in enim glasom PROTI.

Naslednji Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD bo 27. 11. 2021.

Zapisničarka:            Predsednik delovnega predsedstva:
Katja Žagar,                      Matej Kocbek, 
PD Valentin Stanič Kanal           PD Krka Novo mesto 

Overovatelja  zapisnika: 
Dragica Onič,  
PD Poljčane

Leopold Ostrožnik, 
PD Zagorje ob Savi
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 Zapisnik zbora KŠP,
ki je bil v  sredo, 8. septembra 2021 ob 18. uri v prostorih Planinske zveze Slovenije, Ob železnici 30 a v Ljubljani. sred13. marca 2013, ob 
16.30 marca 2013, ob 16.30 uri v prostorih Domžalskega doma

Vabljeni: 
•	 načelniki/predsedniki registriranih članov KŠP 
•	 člani IO KŠP, vodja Zbora sodnikov, vodja Zbora postavljalcev
•	 Jože Rovan - predsednik PZS
•	 Martin Šolar, podpredsednik PZS
•	 Damjan Omerzu – generalni sekretar PZS

Uvodna točka: 
•	 Preverjanje prisotnosti in potrditev sklepčnosti: ob štetju je bilo ugotovljeno da je prisotnih 26 članov z volilno pravico od tega 13 

načelnikov in 12 namestnikov (op. Miha Hribar ima dva glasova) s pooblastilom kluba oziroma društva – sklepčnost zagotovljena.
•	 Koordinator projekta OSP Štefan Wraber predlaga spremembo dnevnega reda z uvrstitvijo dodatne točke . Predstavitev delovanja 

projekta OSP.
•	 Potrditev dopolnjenega dnevnega reda; nihče proti

Predlog dnevnega reda: 
1. Izvolitev delovnega predsedstva, verifikacijske komisije, zapisnikarja in dveh overovateljev zapisnika zbora KŠP
2. Predstavitev projekta OSP
3. Akcijsko in finančno poročilo za preteklo leto
4. Načrt aktivnosti  in finančni načrt za tekoče leto
5. Državno prvenstvo za tekoče leto ( licence)
6. Volitve načelnika KŠP in članov IO KŠP
7. Razno (informacija o projektih plezalne infrastrukture za trening reprezentance ( mobilna nizka stena, Nacionalni plezalni center )

Obravnava: 
1. Dopolnitev dnevnega reda s točko 2. (Predstavitev projekta OSP), izvolitev delovnega predsedstva, verifikacijske komisije, zapi-
snikarja in dveh overovateljev zapisnika zbora KŠP. Za zbor KŠP so bila predlagana naslednja delovna telesa:
•	 Predsedstvo: Jernej Peterlin
•	 Verifikacijska komisija: Klemen Humerca, Andrej Horvat
•	 Overovatelja zapisnika: Nejc Potrebuješ, Andrej Kokalj
•	 Zapisnikar: Jure Golob

SKLEP 1: 
Sestava delovnih teles je bila potrjena soglasno.

2. Predstavitev projekta OSP
Š. Wraber predstavi delovanje projekta OSP, delež donacij, št. preopremljenih in novo opremljenih smeri. Izvedba seminarja za opremlje-
valce je bila izvedena uspešno. Ugotavlja se reden dotok sredstev s strani posameznikov, organizacij in klubov, na katera lahko računamo 
tudi prihodnja leta.
V načrtu je tudi prenova spletnega portala plezanje.net, ki bo izvedena v sodelovanju s projektom OSP.

SKLEP 2: 
Zbor KŠP se je seznanil s projektom OSP.

3. Akcijsko in finančno poročilo za leto 2020.
Vsebinsko in finančno poročilo je predstavil strokovni sodelavec Tomo Česen.

SKLEP 3: 
Akcijsko in finančno poročilo za leto 2020 sta bila sprejeta z naslednjim rezultatom:    ZA: 26
   PROTI: 0     VZDRŽANI: 0

4. Akcijski in finančni načrt za leto 2021
Načrt aktivnosti in finančni načrt za 2021 je predstavil strokovni sodelavec Tomo Česen.
Glavni poudarki iz razprave:

SKLEP 4: 
Načrt aktivnosti in finančni načrt za leto 2018 sta bila sprejeta z naslednjim rezultatom:     ZA: 26     PROTI: 0     VZDRŽANI: 0

5. Državno prvenstvo za tekoče leto (Tekmovalni pravilnik, licence, štartnine, koledar,..)
Glavni poudarki iz razprave:
•	 Višina tekmovalne licence se ohrani in je 50€ na tekmovalca.
•	 Predlogi so bili tudi da se licenca prenese v naslednje leto, v kolikor se izkaže da zaradi odpovedi tekem ne bo izpeljanih določeno št. 

tekem. To se bo ovrednotilo na koncu leta.
•	 A. Kokalj predlaga da se s plačilom licence ne obremeni starše v celoti, temveč naj delno to pokrije klub.

SKLEP 5:
Višina tekmovalne licence je 50 € in se v primeru odpovedi večjega št. tekem prenese v naslednje leto:     ZA: 26     PROTI: 0     VZDRŽANI: 0

6. Volitve načelnika KŠP in članov IO KŠP
Glavni poudarki iz razprave:
•	 Aleš Pirc, predstavi dosežke IO KŠPO v preteklem mandatu (NPC, izobraževanja, razširitev nabora perspektivnih mladih plezalcev, 

načrtno uvajanje hitrostnega plezanja, zagotavljanje pogojev za trening reprezentance); pohvali tudi delo selektorjev članske in mla-
dinske reprezentance ob dosežkih tudi na OI Tokio.

•	 Hren predstavi novo plezalno steno za reprezentanco

Izvedene so bile volitve za načelnika in člane IO KŠP. Spodnji prag za potrditev kandidata 14 glasov. Število glasov, ki so jih prejeli posa-
mezni kandidati so:

Glasovanje za načelnika KŠP:
•	 Aleš Pirc 24/26 glasov

Glasovanje za člane IO KŠP: 
•	 Nejc Potrebuješ 26/26 glasov
•	 Dean Schmautz 18/26 glasov
•	 Matjaž Jeran 10/26 glasov
•	 Marko Pogačar 21/26 glasov
•	 Jernej Peterlin 25/26 glasov
•	 Jure Golob 24/26 glasov
•	 Štefan Wraber 7/26 glasov

SKLEP 6:
IO KŠP je izvoljen za novi štiriletni mandat.
Načelnik KŠP je Aleš Pirc.
Člani IO KŠP so: Nejc Potrebuješ, Dean Schmautz, Marko Pogačar, Jernej Peterlin, Jure Golob

7. Razno
M. Hribar opozori na financiranje postavljalcev v letu 2021, v kolikor so za to na voljo sredstev
M. Jeran predlaga znižanje kotizacije za seminarje (npr. vaditelj); 
Generalni sekretar PZS Damjan Omerzu predstavi Večje načrtovane projekte infrastrukture za športno plezanje (Nacionalni plezalni 
center Ljubljana, Koroški plezalni center v Prevaljah, Plezalni center Koper, Plezalni center Kranj in večnamenska dvorana, Plezalni center 
Slovenska Bistrica).

Komentarji:
M. Jeran predstavi informacijo o širitvi Plezalnega centra Ljubljana. Nastajata še dva projekta in sicer v Velenju ter Novem mestu.

G. Hren predlaga znižanje štartnin, vsaj za srednjo kategorijo, ki morajo plačevati dve štartnini.
Nivo tekem DP mora biti na visokem nivoju, na kar vpliva predvsem kvaliteta plezalnih sten.
Potrebno zagotoviti sredstva za nagrade.

M. Hribar omeni, da bi bilo potrebno omejiti št. tekem.

K. Kejžar navede, da je zaradi majhnega št. tekem bil otežen izbor za člane mladinske reprezentance.

Zapisnikar: Jure Golob

Overovatelja:
Nejc Potrebuješ            Andrej Kokalj
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Zapisnik zbora načelnikov Komisije za alpinizem,
ki je bil v sredo, 20. oktobra 2021, ob 18. uri v prostorih Planinske zveze Slovenije, Ob železnici 30a, Ljubljana. 

Uvodne besede načelnika Komisije za alpinizem Ota Žana. Trenutek tišine posvečen vsem, ki so izgubili življenje v gorah.

Ad1/ Izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja, overovatelja zapisnika ter verifikacijske komisije.

Načelnika IO KA, Oto Žan, je predlagal izvolitev delovnega predsedstva v sestavi:
Matjaž Šerkezi – predsednik zbora
Miha Zupin (AO PD Kranj) in Sandi Gričnik (AO PD TAM) – člana zbora

Sklep 1.1.:
Zbor je soglasno potrdil delovno predsedstvo v sestavi:
Predsednik zbora – Matjaž Šerkezi.
Člana zbora – Miha Zupin (AO PD Kranj) in Sandi Gričnik (AO PD TAM)

Predsednik zbora Matjaž Šerkezi je predlagal še ostala delovna telesa:
Matjaž Šerkezi – zapisnikar,
Jasna Pečjak (AO PD Domžale) in Gregor Kristan (AO PD Cerkno) – overovatelja zapisnika,
Matic Košir (AO PD Litija) – verifikacijska komisija.

Sklep 1.2.:
Zbor je soglasno potrdil delovna telesa v predlagani sestavi.

Prisotni načelniki oz. namestniki odsekov/klubov: glej prilogo!

Ostali prisotni:
Jože Rovan, predsednik PZS
Irena Mrak, podpredsednica PZS
Kazimir Drašlar, predsednik Odbora alpinistov veteranov.
Člani IO KA: Miha Habjan (ZOOM), Matic Košir in Jasna Pečjak.
Strokovni sodelavec Matjaž Šerkezi.

Verifikacijska komisija je poročala, da je od 44 registriranih odsekov / klubov zastopanih na zboru 28. 
Delovni predsednik je ugotovil, da je zbor sklepčen. Zbor je začel delo. 

Ad 2/ Sprejem predlaganega dnevnega reda
Predsednik zbora je prebral predlagani dnevni red.

Dnevni red:
1. Izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja in overovatelja zapisnika ter verifikacijske komisije, 
2. sprejem predlaganega dnevnega reda,
3. pregled realizacije sklepov zadnjega zbora načelnikov,
4. poročilo o delu v letu 2020,
5. finančno poročilo za leto 2020,
6. plan dela za 2021 in 2022,
7. finančni plan za 2021,
8. razno.

Sklep 2.1.:
Zbor načelnikov je predlagani dnevni red soglasno sprejel.

Ad 3/ Pregled realizacije sklepov zadnjega zbora načelnikov
Zapisnik zbora načelnikov z dne 18. 6. 2020 je bil poslan vsem načelnikom odsekov. 
Matjaž Šerkezi je na kratko preletel zapisnik in povedal, da so izvedeni vsi sklepi.

Sklep 3.1.: 
Zapisnik zbora načelnikov z dne 18. junija 2020 je bil soglasno sprejet.

Ad 4/ Poročilo o delu v letu 2020
Povzetek poročila o delu je podal Oto Žan. Poudaril je težave glede epidemije, saj so odpadle vse odprave. KA je ves čas skušala sproti 
reševati problematiko Covida, kar je uspevalo z večjim številom akcij. Izpostavi nesreče na izpitnih turah v zadnjih letih. Na to temo v KA 

poteka razprava kako izpite urediti v bodoče. Problematika SMAR-a, kjer je upad zanimanja za članstvo. Začeli smo s programom Mladi 
alpinisti, ki ga ocenjujemo kot delno uspešnega. Zbornik Slovenski alpinizem 2011-2012 je bil zaključen in poslan načelnikom odsekom. 
Miha Habjan je vodil projekt klini in svedri za slovenske stene. Kupila se je oprema (dve vrtalki, ploščice in sidrišča).

Irena Mrak: vprašanje glede vrtanja v slovenskih stenah, da ne bi opremili klasik. Odgovor: Pojasni se, da je KA imela na to temo razpravo 
z odseki in da je bil pripravljen etični kodeks - Uporaba svedrovcev v slovenskih gorah - stališče IO KA PZS.pdf

Sklep 4.1.:
Poročilo o delu KA v letu 2020 je bilo soglasno sprejeto.

Ad 5/ Finančno poročilo za leto 2020
Poročilo, ki je priloga zapisnika, je predstavil in obrazložil Matjaž Šerkezi. 

Sklep 5.1.:
Finančno poročilo za leto 2020 je bilo soglasno sprejeto.

Ad 6/ Plan dela za 2021 in 2022
Plan dela je predstavil Oto Žan. 
Predstavil je spremembe na področju usposabljanja, in sicer premostitveni modul iz programa alpinist vaditelj po novem zakonu o športu. 
Alpinisti po zakonu o športu niso strokovni sodelavci v športu. Z upoštevanjem naziva alpinist kot predhodne kompetence in dodatnim 
poslušanjem 22 ur obveznih vsebin in izpitnih obveznosti, bi se pridobil naziv alpinist vaditelj, ki je prva stopnja v športni panogi planin-
stvo-alpinizem. S tem bi si alpinist razširil kompetenco tudi na področje usposabljanj in bi lahko aktivno sodeloval pri izvajanju alpini-
stične šole. Alpinist vaditelj je vpisan tudi v razvid strokovno usposobljenih delavcev v športu pri MIZŠ in kot takšen se upošteva tudi pri 
sofinanciranju v športu na lokalni ravni. Ko bo načrt izdelan, bomo na odseke poslali natančne informacije. 

Izveden je bil začetni alpinistični tečaj na Kamniškem sedlu. Uspelo nam je pridobiti dve novi zaposlitvi v Policiji. Matija Volontar je aktiven 
na projektu »Virtualni ferajn«, ki je spletna platforma za načelnike in člane. Projekt bo zaključen v letu 2021. V načrtu je akcija Patagonija 
2022, ki jo vodita Luka Lindič in Luka Krajnc. Dela se na ureditvi arhivskega gradiva alpinizma, ki je velik zalogaj, in hkrati zelo pomemben 
za slovenski alpinizem.

Irena Mrak – vprašanje glede odprav v Himalajo. Oto Žan pojasni, da je KA na to temo razpravljala in da če se bo pojavila želja, vodja in 
člani za osrednjo odprav KA v pogorje Himalaje, bo ta izvedena. Za zdaj je prišlo do odločitve za odpravo v Patagonijo.

Sklep 6.1.:
Zbor načelnikov je potrdil plan dela KA za leto 2021 in 2022.

Ad 7/ Finančni plan za leto 2021
Finančni plan je priloga zapisnika.

Sklep 7.1.:
Finančni plan za leto 2021 je bil soglasno potrjen.

Ad 8/ Razno
Pod točko razno ni bilo razprave.

Vse prisotne je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan. Poudari pomembnost alpinizma v okviru PZS. Poudari ka-
kovostno usposabljanje, ki je pogoj za varnost v gorskem svetu. Optimistično zaželi dobro delo naprej, kljub prizadetosti panoge zaradi 
koronavirusa. Pohvali dobro delo komisije. 

Kazimir Drašlar – Mikec se zahvali za povabilo. Predstavi delo odbora alpinistov veteranov. V letu 2021 je bilo med veterane sprejetih 
nekaj novih članov.

Zbor načelnikov je bil zaključen ob 19.30.

Zapisnikar: Matjaž Šerkezi, strokovni sodelavec PZS

Overovatelja zapisnika:                                                                                                                
Jasna Pečjak (AO PD Domžale) in Gregor Kristan (AO PD Cerkno) – overovatelja zapisnika.

Oto Žan, načelnik KA PZS
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ZAPISNIK  ZBOR odsekov za varstvo gorske narave 2021
Zaradi situacije s covid-19 je Zbor odsekov VGN v letu 2021 potekal dopisno. Potekal je od sobote, 27. marca 2021, do petka, 2. aprila 2021 
do 24h. Pred dopisnim zborom je dne 22. 3. 2021 potekalo Srečanje načelnikov odsekov VGN preko spleta, na katerem so bila predstavljena 
gradiva za zbor in omogočena predhodna diskusija predstavljenih gradiv. 

K glasovanju in izvedbi zbora so bila povabljena vsa planinska društva z odsekom za varstvo narave oziroma vodje teh odsekov. Z elektron-
skim dopisom je bilo vsem poslano sledeče gradivo:
•	 Poročilo o delu KVGN v letu 2020
•	 Program dela KVGN v letu 2021
•	 Okvirni program dela KVGN v letu 2022

Na podlagi predloga s strani IO KVGN se je dnevni red dopisnega zbora razširil s točkama:
•	 Volitve za nadomestno članico Izvršnega odbora KVGN
•	 Diplome dr. Angele Piskernik

Po končanem terminu za glasovanje je glasovnice pregledala verifikacijska komisija. Kot veljavne glasovnice so bile upoštevane tiste, ki so 
imele priloženo tudi izpolnjeno pooblastilo delegata. 
Število odsekov za varstvo gorske narave: 112
Število veljavno oddanih glasovnic: 52
Število neveljavnih glasovnic: 2

Verifikacijsko-glasovalna komisija je ugotovila, da je KVGN od skupno 112 glasov za odločanje prejela 54 glasov, od katerih je bilo 52 
veljavnih, 2 pa neveljavni. Komisija je ugotovila, da je na zboru veljavno glasovalo 46,4 % odsekov VGN, za sklepčnost zbora pa bi bilo 
potrebnih vsaj 38 glasov. Komisija je ugotovila, da je bil zbor sklepčen.
 Vsi veljavne glasovnice so imele pri vseh predlaganih sklepih označeno ZA. 
Soglasno sprejeti sklepi zbora odsekov za varstvo gorske narave v letu 2021 so:   

Sklep 1/21: 
Zbor odsekov za varstvo gorske narave potrjuje predlagani dnevni red.
•	 Potrditev dnevnega reda Zbora odsekov VGN 2021
•	 Potrditev organov zbora
•	 Poročilo o delu KVGN za leto 2020
•	 Potrditev programa dela KVGN za leto 2021 ter okvirnega programa dela KVGN za leto 2022
•	 Volitve za nadomestno članico Izvršnega odbora KVGN
•	 Diplome dr. Angele Piskernik
•	 Razno

Sklep 2/21:
Zbor odsekov za varstvo gorske narave potrjuje organe zbora 2021:
Delovno predsedstvo: Sabina Franček Ivović (Obalno PD Koper) – predsednica, Janez Senica (PD Slovenj Gradec), Nino Auer (PD Drava Maribor)
Zapisnik:  Dušan Prašnikar (strokovni sodelavec KVGN)
Overovatelja zapisnika: Franka Zega (PD nova Gorica) – vodja, Anica Podobnik (PD Cerkno)
Verifikacijska komisija: Daniela Jakomini (PD Skalca) – vodja, Mojca Gorjup (PD Bohinjska Bistrica), Dušan Prašnikar (strokovni sode-
lavec KVGN)

Sklep 3/21:
Zbor odsekov za varstvo gorske narave potrjuje Poročilo o delu KVGN PZS za leto 2020.

Sklep 4/20:
Zbor odsekov za varstvo gorske narave potrjuje program dela KVGN PZS za leto 2021 ter okvirni program dela KVGN PZS za leto 2022.

Sklep 5/20:
Zbor odsekov potrjuje Ireno Bertoncelj (PD Ljubljana Matica) kot nadomestno članico IO KVGN za obdobje do Zbora odsekov 
VGN v letu 2022.

Točka 6 je bila zgolj informativna. In sicer je IO KVGN potrdil prejemnika diplome dr. Angele Piskernik za leto 2020. To sta: Jože Gostiša 
– Joc (PD Ljubljana Matica) in Matjaž Jež.

Zapisal: Dušan Prašnikar

Overovatelj zapisnika: Franka Zega, PD Nova Gorica
Overovatelj zapisnika: Anica Podobnik, PD Cerkno

Zapisnik zbora turnih kolesarjev Komisije za turno kolesarstvo,
ki je bil v sredo, 24. marca 2021, ob 17. uri preko ZOOM. Začetek zbora ob 17.00 uri.
Uvodne besede načelnika Komisije za turno kolesarstvo PZS Atile Armentano. 

Ad 1/ Izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja, overovatelja zapisnika ter verifikacijske komisije.
Zbor načelnikov je potekal preko ZOOM. Vodil ga je Matjaž Šerkezi, strokovni sodelavec. Posnetek je v arhivu Komisije za turno kolesarstvo.

Prisotni načelniki oz. namestniki odsekov/klubov: ZOOM posnetek.

Ostali prisotni:
Jože Rovan – predsednik PZS
Strokovni sodelavec Matjaž Šerkezi.

Ad 2/ Sprejem predlaganega dnevnega reda
Predsednik zbora je prebral predlagani dnevni red.

Dnevni red:
1. Evidentiranje prisotnosti (od 16:45 do 17:00 ure).
2. Izvolitev organov zbora turnih kolesarjev.
3. Pregled in potrditev dnevnega reda.
4. Poročilo verifikacijske komisije
5. Poročilo načelnika KTK o delu komisije med obema zboroma (junij 2020 – marec 2021), razprava o poročilu.
6. Predstavitev programa komisije za leto 2021, razprava o programu.
7. STKP v enem dnevu – predstavitev glavnega dogodka KTK PZS v letu 2021.
8. Razno.

Sklep 2.1.1:
Zbor načelnikov je predlagani dnevni red soglasno sprejel.

Ad 4/ Poročilo verifikacijske komisije
Verifikacijska komisija je poročala, da je od 34 registriranih odsekov / klubov, zastopanih na zboru 26. 
Delovni predsednik je ugotovil, da je zbor sklepčen. Zbor je začel delo. 

Ad 5/ Poročilo načelnika KTK o delu komisije med obema zboroma (junij 2020 – marec 2021), razprava o poročilu.
Poročilo je bilo poslano vsem načelnikom odsekov.
Poročilo je priloga zapisnika.

Povzel ga je Atila Armentano in izpostavil:
1. KTK je imela v letu 2020 36 članov - odsekov, ki so oddali poročila o turnokolesarski dejavnosti.
2. KTK je imela v letu 2020 dve seji IO KTK in sicer 26.1.2020 in 19.10.2020, vendar so se člani IO KTK tekom celega srečevali po projektih. 

3. Naziv usposabljanja Termin in lokacija Št. udeležencev 
(udel./zaklj.)

Vodstvo Člani vodstva

TKV I 6. - 7.6.2020 in
25. - 28.6.2020 Kočevje in 
Valvazorjev dom

27/25 Vodji:
Marjan Pučnik – Maac,
Blaž Šmid

Marjan Pučnik, TKV II
Jože Rovan, TKV II
Blaž Šmid, TKV II
Atila Armentano, TKV II
Tadej Kosmačin TKV I

Šola turnega kolesarjenja Ljubljana, PZS
1.10. - 18.10.2020

50 Vodje: Maja Baliž

Mentorski posvet 19.12.2020, ZOOM 10 Vodja: Atila Armentano
Tečaj za markaciste 28. do 30.8.

Cerkno
Vodja: Uroš Ribič KTK v sodelovanju z inštruktorji markacisti 

KPP.

Strokovni kadri (stanje na dan 31.12.2020)
Naziv Št. vodnikov
TKV I 186
TKV II 37

Dejavnost KTK 2020:
•	 usposabljanje za turnokolesarske vodnike I,
•	 urejanje Slovenske turnokolesarske poti,
•	 organizacija Šole turnega kolesarstva (ŠTK) v organizaciji posameznih odsekov (omejeno zaradi epidemije covid-19),
•	 zbor turnih kolesarjev PZS,
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•	 posodobitev učnih gradiv in elektronskih predstavitev za izobraževalno dejavnost (turnokolesarska šola, usposabljanje za TKV I in 
II), posodobitev Koloročnika - turnokolesarskega učbenika.

•	 Promocija turnega kolesarstva: elektronska promocijska predstavitev (domača stran PZS, kolesarske spletne strani) in zgibanka Sloven-
ska turnokolesarska pot (turistični sejmi na katerih se predstavlja PZS, planinska srečanja, seje organov PZS, na razpolago v planinskih 
kočah, na kolesarskih turah itd.), objave mnenj o aktualnih temah v turnem kolesarstvu.

•	 Promocija dela KTK in STKP v skupni turi Sprejmi Migimigi izziv – prevozimo STKP v enem dnevu.
•	 Sodelovanje z drugimi organizacijami, ki spodbujajo razvoj turnega kolesarstva (KZS, KGK Volja, STO, GIZ za pohodništvo in kolesarstvo itd.).
•	 Sodelovanje pri pripravi zakonodajnih aktov, ki so povezani s turnim kolesarstvom.

Sklep 5.1.1:
Poročilo o delu IO KTK PZS v letu 2020 in finančno poročilo za leto 2020 sta bila soglasno potrjena.

Ad 6/ Program dela za leto 2021 in 2022 in finančni načrt 2021
Programa dela in finančni plan, ki so priloga zapisnika, je predstavil in obrazložil Atila Armentano.

Načrtovana usposabljanja KTK:

Zaključek
V letu 2021 nas poleg že utečenih aktivnosti čakajo naslednje naloge:
•	priprava	enotnega	programa	turnokolesarske	šole,	ki	jo	bodo	izvajali	TKO	v	PD,
•	ponovna	organizacija	STKP	v	enem	dnevu	in	spodbujanju	skupnih	tur	v	TKOjih.

Sklep 6.1.1:
Programa dela IO KTK PZS za leto 2021 in 2022 in finančni plan za leto 2021 so bili soglasno potrjeni.

Ad 7/ STKP v enem dnevu – predstavitev glavnega dogodka KTK PZS v letu 2021.
Vodja projekta je Karmen Razlag. 
Akcija bo 11. 9. 2021. Vsak vodnik prejme informacijo o prijavljenih in vodnik komunicira s prijavljenimi.  

Ad 8/ Razno
a. Poziv načelnikom, da na spletni strani PZS objavljajo organizirane turno kolesarske izlete in šole.
b. Načelnikom bo poslan program turno kolesarske šole.
c. Informacija o taboru Nadiža 2021 - https://ktk.pzs.si/novice.php?pid=14841

Zbor načelnikov je bil zaključen ob 18.30.
Zapisnikar: Matjaž Šerkezi, strokovni sodelavec PZS

Atila Armentano, načelnik KTK PZS

ZAPISNIK ZBOR GOSPODARJEV 2021
Zbor gospodarjev je v letu 2021 potekal dopisno. Razlog je, ker si bile v času izvedbe zbora v veljavi ukrepi Covi-19, ki niso dovoljevali izvedbe 
zbora v živo. Dopisni zbor je potekal od 1. do vključno 10. februarja 2021. Objava zbora in poslano vsem društvom s kočami je bila 11. 1. 2021, 
ko je bilo objavljeno tudi vso gradivo zbora. Pred dopisnim zborom je bilo organizirano Srečanje gospodarjev, ki je potekalo preko spletne plat-
forme ZOOM in na kateri so bile predstavljene vsebine dnevnega reda dopisnega zbora, pod točko Razno pa več tematik: rezervacijski sistem 
za planinske koče, Hišni red za planinske koče (predvsem problematika določbe prepovedi spuščanja psov v koče), zakonodaja na področju 
delovanja planinskih koč, mednarodno sodelovanje v organizacijah CAA in EUMA.

Dopisnega zbora gospodarjev se je udeležilo 29 delegatov z volilno pravico. Seznam udeležencev volilnega zbora je priloga zapisnika. To je 
predstavljalo 36 % zastopanost društev z gospodarskim odsekom, ki imajo volilno pravico (skupaj je 80 takih društev), kar pomeni, da je bila 
zastopanost višja od ene tretjine in je bil dopisni zbor sklepčen. 

Potrjen dnevni red dopisnega zbora:
1. Potrditev dnevnega reda Zbora gospodarjev 2021
2. Potrditev organov zbora
3. Poročilo o delu GK za leto 2020
4. Potrditev programa dela in finančnega načrta GK za leto 2021 ter okvirnega programa dela GK za leto 2022
5. Razno

Soglasno potrjeni sklepi dopisnega zbora:
Sklep 1/21: 
Zbor gospodarjev potrjuje predlagani dnevni red.

Sklep 2/21: 
Zbor gospodarjev potrjuje organe zbora 2021:
Delovni predsednik: Jaka Zupanc, PD Srednja vas v Bohinju
Člana delovnega predsedstva: Roman Resnik, PD Kamnik in Ivan Rupnik, PD Cerkno 
Verifikacijska komisija: Valentin Rezar, PD Radovljica; Janko Arh, PD Bohinjska Bistrica in Jaka Zupanc, PD Srednja vas v Bohinju
Zapisnikar: Dušan Prašnikar
Overovatelja zapisnika: Aleš Požar, PD Postojna; Marjan Kozmus, PD Laško

Sklep 3/21:
Zbor gospodarjev potrjuje Poročilo o delu GK PZS za leto 2020.

Sklep 4/20:
Zbor gospodarjev potrjuje program dela in finančni načrt GK za leto 2021 ter okvirni program dela za leto 2022.

Zapisnikar Zbora gospodarjev:
Dušan Prašnikar, strokovni sodelavec PZS

Overovatelj zapisnika:
Aleš Požar, PD Postojna

Overovatelj Zapisnika: 
Marjan Kozmus, PD Laško



O B V E S T I L A  P L A N I N S K E  Z V E Z E  S L O V E N I J E50 51

Zapisnik zbora markacistov 2021
Pred dopisnim zborom markacistov je bila 19.3.2021, med 17:30 in 19:30 izvedena spletna razprava (konferenca), ki jo je vodil Janko 
Šeme, PD Bovec. Razpravo je zabeležila Lilijana Uršič. 
Na razpravi je bilo prisotnih 24 delegatov z glasovalno pravico in 9 vabljenih na zbor – skupaj 33 prisotnih.
Prisotne na razpravi  je pozdravil načelnik Komisije za planinske poti, Bogdan Seliger in omenil lanski odpadli zbor zaradi Covida. Pou-
daril je, da se kljub Covidu delo nadaljuje. Na prvem mestu je omenil Strategijo vzdrževanja planinskih poti, kot drugo zelo pomembno 
zadevo pa Predlog zakona o spremembi Zakona o planinskih poteh. Če bo potrjen, bo omogočil sistemski vir za kritje stroškov urejanja in 
vzdrževanja planinskih poti. Za markaciste to pomeni še večjo skrb in odgovornost, da bodo poti take, kot morajo biti.
Razprava se je odvila po predlaganem dnevnem redu, kateremu so bile pod točko razno dodane 3 predlagane teme.

Dnevni red:
1. Določitev organov zbora
2. Poročilo o delu KPP v letu 2020 in povzetek dejavnosti iz leta 2019
3. Razprava o poročilu in oblikovanje predlogov sklepov
4. Plan dejavnosti za leto 2021 in okvirni plan dejavnosti za leto2022
5. Razprava o planih in oblikovanje predlogov sklepov
6. Strategija vzdrževanja planinskih poti
7. Knafelčeve diplome
8. Razno

K 1. točki: 
Ker je glavnina zbora dopisna, so organi zbora okrnjeni na Verifikacijsko komisijo in Overovatelja zapisnika. Funkcija vodje zbora, ki je 
vezana na samo razpravo, pa se po razpravi zaključi, zato ni predmet nadaljnjega glasovanja. Zapisnik zbora pripravijo člani Verifikacijske 
komisije.
Na dopisno glasovanje zbora se je podal predlog za sestavo delovnih organov:

Verifikacijska komisija:
Katarina Kotnik, PD Medvode; 
Damjan Omerzu, PD Bohor Senovo.

Overovatelja zapisnika: 
Doroteja Jazbec, PD Lisca Sevnica; 
Marko Rupnik, PD Javornik Črni vrh nad Idrijo.

Predlagana verifikacijska komisija ugotavlja, da je dopisni zbor markacistov potekal med 22.3.2021 in do vključno 12h 25.3.2021.

Na zbor je v navedenem roku odgovorilo 73 od 134 delegatov z glasovalno pravico (2 glasovnici sta bili oddani po navedenem roku in nista 
upoštevani). Prisotnost na zboru je bila 54 %, kar pomeni da je zbor sklepčen.

Zbor je sprejel:
SKLEP 1_dZ/19-3-2021: Zbor markacistov se strinja z imenovanjem v delovne organe.
Sklep je bil sprejet soglasno.

K 2. in 3. točki:
Bogdan Seliger je podal kratko poročilo o delu KPP v letu 2020 in povzetek dejavnosti iz leta 2019. Predstavil je mrežo planinskih poti, 
število skrbnikov le-teh, število registriranih markacistov, največjo dolžino poti na markacista in dolžino poti brez markacistov. V letu 2019 
smo na razpisu FŠO za usmerjevalne table uspeli in iz tega naslova dobili 535 usmerjevalnih tabel in 65 drogov.
Leta 2019 je bil v Radečah organiziran Dan slovenskih markacistov, lani pa je zaradi Covida odpadel.
Pri urejanju zahtevnih in zelo zahtevnih poti je bilo v letu 2019 izvedenih 14 tehničnih akcij z 78 udeleženci, v 2020 pa jih je bilo 11 s 65 udeleženci.
V letu 2019 je 74 kandidatov opravilo tečaj za markacista kategorije A. Od lani dveh planiranih tečajev za kategorijo A, se bo en izvedel 
marca in aprila letos. Obnovitveno usposabljanje je bilo v 2019 v celoti izvedeno, tisto za leto 2020 pa je bilo po sklepu OUP prestavljeno 
v leto 2021 zaradi Covida.
Objavljen je razpis za prenos poti v skrbništvo društev. Nekaj poti je bilo iz skrbništva PZS prenesenih v skrbništvo društev, razpis pa je še 
vedno odprt.
Na koncu je načelnik predstavil še finančno poročilo.
K spletni razpravi se je prijavil Damjan Debevec, ki opozarja, da podatki KPP kažejo, da v njegovem društvu nimajo markacistov, čeprav 
imajo dva. Strokovna sodelavka mu je pojasnila, da mora biti markacist z veljavno licenco tudi registriran, ni bilo poročil markacistov. D. 
Debevec meni, da smo stvari preveč zbirokratizirali in bi jih bilo treba poenostaviti. Vodja zbora predlaga, da se o tem in podobnih pro-
blemih razpravlja na IO KPP in zavzame smiselno stališče glede na pravila, ki jih imamo.
Alojz Pirnat je opozoril na število delovnih ur na akcijah, ki so podane v poročilih. K. Kotnik je pojasnila glede št. ur za akcijo na Kredarici. 
Vodja zbora je predlagal, da se tudi o tem razpravlja na IO KPP. A. Pirnat se je s tem strinjal.
V potrditev zboru je bil posredovan

SKLEP 2_ dZ/19-3-2021: Zbor markacistov se strinja s podanimi poročili o delu Komisije za planinske poti in ga potrjuje.
Sklep je bil sprejet z 72 glasov ZA in 1 glasom PROTI. Komentar na ta sklep se glasi:
PD Borovnica: »PD Borovnica je imela v 2020 3 markaciste, PD Kranjska gora 2 markacista.«

K 4. in 5. točki
Načelnik, Bogdan Seliger je podal povzetek plana dejavnosti KPP za leto 2021 in okvirnega plana dejavnosti za 2022. Začel je z Dnevom 
slovenskih markacistov, za organizacijo katerega še ni prispela nobena vloga. V kolikor vlog ne bo, bo potrebno razmisliti o drugačni 
organizaciji (obliki).
Razpis za predajo poti iz skrbništva PZS v skrbništva društev še vedno velja.
Planiranih je 16 akcij z 89 udeleženci za urejanje zahtevnih in zelo zahtevnih poti.
Izvedla se bodo usposabljanja: 
2 tečaja za kategorijo A  in eden prenesen iz leta 2020
1 tečaj za kategorijo B   in eden prenesen iz leta 2020
6 obnovitvenih vsi preneseni iz leta 2020

Predstavil je tudi finančni plan in povedal, da je vse planirano tako, kot da bo leto normalno potekalo.
Tudi pri okvirnem planu za leto 2022, je začel z Dnevom slovenskih markacistov.
Razpis prenosa poti v skrbništvu PZS bo trajal dokler bodo poti za prenos.
Za urejanje zahtevnih in zelo zahtevnih poti se načrtuje 15 do 20 akcij.
Predvideva se 2 tečaja za markacista kategorije A, 1 tečaj za markacista kategorije B in 4 obnovitvena usposabljanja.
Poudaril je, da bomo v letu 2022 obeležili 100 letnico Knafelčeve markacije in izrazil željo glede PlanaGIS, da bodo v drugi polovici leta 
možna neposredna poročanja o delu na planinskih poteh. Spomnil je tudi na volitve KPP za novo mandatno obdobje.
K razpravi se ni prijavil noben delegat.

V potrditev zbora je bil posredovan

SKLEP 3_dZ/19-3-2021:Zbor markacistov potrjuje predlagan program KPP za leto 2021 in okvirni plan dejavnosti KPP za leto 2022.
Sklep je bil sprejet soglasno.

K 6. točki
Uroš Vidovič je predstavil Strategijo vzdrževanja markiranih planinski poti. Povedal ja, da je KPP k pripravi Strategije spodbudilo pred-
sedstvo PZS, še posebej njen podpredsednik Miro Eržen. Strategija ima dva namena in sicer:
- priprava strokovnih podlag za spremembo Zakona o planinskih poteh
- priprava strokovnih vsebin in podlag za notranje delovanje in organiziranost markacistov PZS v prihodnje.
Predlog Strategije je sedaj obravnava IO KPP, kasneje pa se bodo v obravnavo vključili vsi, ki se ukvarjajo z vzdrževanje planinskih poti. 
Predstavil je ogrodje Strategije (zgodovina planinskih poti, analiza stanja planinskih poti, financiranje poti skozi čas, mreža in kategorije 
poti, ocena stanja in potreb po vzdrževanju, zakonodajni okvir, predstavitev današnjega modela vzdrževanja planinskih poti, ocena obiska 
planinskih poti, SWOT analiza IOKPP). Temeljni del Strategije je priprava možnih modelov vzdržnega financiranja vzdrževanja planinskih 
poti. Obstajajo različni modeli vzdrževanja. Pri nas imamo trenutno model prostovoljnega dela na vseh nivojih in v primeru, da bo država 
zagotavljala sredstva, bo tudi zahtevala, da so poti tako urejene kot zahteva zakonodaja. V kolikor bi se zgodilo, da bi prišlo do problemov 
in se v taki obliki ne bi vzdrževanja moglo izvajati, moramo imeti pripravljene drugačne modele in oblike, ker bi to lahko pomenilo, da 
ostajamo brez financiranja. Ministrstvo je tudi izrazilo zahtevo, da Strategija vsebuje predloge za preusmerjanje planincev in pohodnikov 
na manj obremenjene poti in poudarek na razvoju dodatne turistične ponudbe. V svojem izvajanju je U. Vidovič omenil tudi dobrodošlo 
pomoč pri izdelavi Strategije gospe z Gorenjske in sekretarja PZS.
Vodja zbora se je zahvalil U. Vidoviču in odprl razpravo. K razpravi o Strategiji se ni prijavil nihče, je pa vodja zbora pozval vse, da Strategijo 
preberejo, ko bo javno objavljena. 
K razpravi na to temo se ni prijavil nihče. Tudi ni bilo predlaganih sklepov.

K 7. točki
Po pravilniku KPP se diplome podeljujejo na zborih markacistov. Glede na to, da je lanski zbor odpadel, letošnji pa je dopisni, bodo diplomo 
prejeli na Dnevu slovenskih markacistov.
Prisotni na razpravi so čestitali prejemnikom:
•	Martin	Vaš,		PD	Zabukovica
•	Franc	Arnšek,		PD	Galicija
•	Maksimiljan	Kotnik,		PD	Dravograd
•	Mladen	Živković,		PD	Krka	Novo	mesto
•	Tone	Cepec,		PD	Ožbalt	Kapla

K 8. točki
8 A. Dodatne oznake na planinskih poteh:
Na spletni razpravi je temo odprl Janez Piskar, PD Tržič, ki je izpostavil, da bi morale biti glede na pravilnik o opremljanju planinskih poti 
in njegove priloge smerne puščice zgolj v rdeči barvi in ne beli, kakor učijo inštruktorji markacisti. 
Želel je, da se zbor o tem odloči.
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Repliko je podal Jože Rovan, predsednik PZS. V  Markacijskem priročniku je bilo določeno, da je puščica rdeča, le v primeru, če je podlaga 
zelo temna, se lahko uporabi bela barva. Menil je, da je tako tudi edino smiselno. Res pa je, da v Pravilniku to ni omenjeno. Še naprej naj bi 
uporabljali tudi bele puščice in to je treba ob prvi priliki vnesti tudi v pravilnik, je zaključil J. Rovan.
Alojz Pirnat je povedal, da je po Pravilniku puščica lahko samo rdeča, se pa strinja, da se na temni podlagi slabše vidi. Če je puščica kakšne 
druge barve, planinec ni več prepričan, da je na pravi poti.
Janko Šeme je opozoril, da veliko planincev uporablja poti tudi ponoči in takrat je vidna le bela puščica.
Dejan Černilogar je podal izkušnje, ki jih ima s Čavna in Golakov. Veliko ljudi hodi tam tudi ponoči, predvsem ob polni luni, in takrat je 
bela puščica bolj vidna. Gozd je tudi izjemno temen, zato se bela bolj vidi.
Uroš Vidovič je dodal, da je tudi na pocinkanih drogovih bolj vidna bela barva.
Damjan Debevec je menil, da se je treba držati pravilnika, ampak brez kompliciranja. Bela puščica se itak pojavi istočasno s Knafelčevo 
markacijo. Sicer pa imamo zadnje čase tudi rumene puščice (Jakobova pot).
Mladen Živković je ugotavljal, da so na njihovih poteh tudi rumene puščice in školjke (Jakobova pot). Njega to ne moti, saj mora biti bela 
puščica v kombinaciji s Knafelčevo markacijo.
Bogdan Seliger je dodal, da mora biti puščica vedno skupaj v uporabi z markacijo. Tudi trikotnik, ki označuje zelo zahtevno planinsko pot 
je, izjemoma zaradi vidljivosti, lahko bele barve. Ne sme pa biti puščica obrobljena kot se zadnje čase tudi dogaja.
U. Vidovič je predlagal, da se v sklep doda 'v primeru evropskih pešpoti v rumeni barvi'.
I. Šalamon je predlagal, da se v sklep doda 'v kombinaciji s Knafelčevo markacijo'.
V potrditev zbora je bil posredovan

SKLEP 4_dZ/19-3-2021: Zbor markacistov se strinja, da so dodatne oznake ob Knafelčevi markaciji na planinskih poteh, glede na 
doktrino Komisije za planinske poti, praviloma v rdeči barvi ali v izjemnih primerih zaradi boljše vidljivosti v beli barvi oz. v pri-
meru evropskih pešpoti v rumeni barvi v kombinaciji s Knafelčevo markacijo z rumeno piko. Predlaga se sprememba Pravilnika o 
označevanju in opremljanju planinskih poti.
Sklep je bil sprejet z 72 glasov ZA in 1 glasom PROTI. 

Komentarji na ta sklep se glasijo:
PD Borovnica: »Predlagam, da se predpiše le obliko (velikost) in barvo markacij, ostalo pa prepusti presoji markacistov.«
PD Cerknica: »Menim, da nam prevelika normiranost ni potrebna. Predvsem pa naj bo na obnovitvenih usposabljanjih več poudarka 
vsebini smerne table, ki naj kaže namembni kraj hoje, ki ga je mogoče poiskati na zemljevidu, ne pa navedb, ki jih ni v zemljevidu, pa tudi 
ne zgolj imena planinske poti, ki prav nič pove, v kateri kraj pot vodi.«
PD Mozirje: »Kako zaščititi poti, da ostanejo? Prevečkrat se dogaja, da planinske poti markirajo raznorazne skupine s svojimi znaki, brez 
dogovora s skrbniki!«
PD Tržič: »Glasujem proti predlaganemu sklepu, ker menim, da je spreminjanje Pravilnika povsem nepotrebno. Obrazložitev, da je 
smerna puščica v beli barvi na temnem lesu bolje vidna od rdeče, le delno drži. Kadar je planince nujno opozoriti na spremembo smeri 
(v današnjem času je v gozdovih vse več cest in vlak, ki sekajo našo markirano planinsko pot), tudi bela barva ne zadostuje. Učinkovita 
je le dvobarvna oznaka (rdeča puščica na beli podlagi), kar sam prakticiram že več kot 25 let, ta način pa sem prevzel od mojih starejših 
kolegov, spoštovanih tržiških markacistov. Namen označevanja poti je vendarle ta, da pripeljemo planince varno do njihovega cilja, brez 
nepotrebnega izgubljanja v neznanem okolju.«

8 B. PlanGIS
V spletni razpravi je vodja predal besedo Jožetu Rovanu, predsedniku PZS. Predstavil je PlanaGIS, ki je prvi geografski informacijski sitem 
namenjena vsem markacistom in ostalim strokovnim kadrom. Vsebuje vse geografske podatke o planinskih poteh. Skrbniki so na PD 
prejeli povezavo na PlanGIS in svoje geslo za vstop. Treba ga je začeti uporabljati in predloge za spremembe posredovati K. Kotnik, ki bo 
vzpostavila kontakt in pomagala pri pripravi nadaljnjega postopka.
Druga aplikacija,  maPZS, je namenjena široki javnosti, deluje tudi na telefonu in lahko z malo priprave v vsakem trenutku vemo na katerem 
delu poti se nahajamo. maPZS vsebuje planinske poti. Sčasoma pa bo tudi turno kolesarske in turistične. Treba ga je začeti uporabljati in 
dajati pripombe, da bo stanje ažurirano.
K. Kotnik je na zaslonu delila pogled na PlanGIS in maPZS.

8 C. Sprememba ZPlanP
J. Rovan je nadaljeval z Dopolnitvijo Zakona o planinskih poteh. Zakon je nastal 2007 in ima več nerodnosti oz. je prenormiran. Skušamo 
ga dopolniti v tistih točkah, ki nas najbolj žulijo:
1. člen  - določanje ustrezne kategorije planinske poti se prenese na PZS,
2. člen  - PZS vodi register markacistov, določa kategorijo markacistov in veljavnost kategorije, določa  pogoje za vpis, določa opremo …  
3. člen  - država naj bi financirala naša usposabljanja in obnovitvena usposabljanja kot tudi vzdrževanje planinskih poti, kar pomeni, da 
markacisti ostajamo prostovoljci, vendar bodo povrnjeni materialni stroški za vzdrževanje in označevanje poti.
Ocenjuje, da bo predlog tega zakona o spremembah Zakona o planinskih poteh težko spraviti skozi pravno komisijo parlamenta. Predstavlja 
tudi določeno obremenitev za proračun. V predsedstvu PZS in strokovnih službah se zelo trudijo, da bi bil Zakon sprejet.
Jože Rovan se je dotaknil tudi obdobja po Covidu, ko so Sloveniji namenjena kar velika finančna sredstva. Del teh sredstev naj bi dobila 
tudi turizem in kultura in v podtočkah so omenjene tudi planinske poti. Tudi ta predlog mora skozi parlament, kjer so podpisi poslancev 
zagotovljeni, ne vemo pa, če bomo uspeli.
Vodja razprave se je zahvalil za predstavitev, zanimalo pa ga je ali naj bi država krila tudi stroške usposabljanja markacijskih inštruktorjev. 

Damjan Debevec je imel predlog glede opremljanja markacistov B. Država bi to lahko zagotovila podobno kot za Civilno zaščito, ker je 
področje opreme podobno. Ko bo potekala javna razprava o Zakonu, bo podal nekaj predlogov glede reševanja problematike oviranja 
prehoda planinskih poti.
Jože Rovan je opozoril, da je zelo pomembno, da občine dajo soglasje in podprejo predlog tega Zakona. Nekaj občin je to že storilo. Na 
predlog Alojza Pirnata bosta s Katarino Kotnik preverila ali je na voljo kak dopis za občine.
Dorotejo Jazbec je zanimalo, če je mogoče računati na finančno pomoč PZS v primeru izdaje knjige o delu markacistov v MDO ob 100 
letnici Knafelčeve markacije.
Bogdan Seliger je predlagal, da se pobuda preda OZI (založniškemu odboru).
Janko Šeme je menil, da se o pobudi najprej razpravlja na IO KPP in se potem ugotovi, kakšne so možnosti. Vodja zbora je dal besedo 
načelniku KPP.
Načelnik se je vsem markacistom zahvalil za delo na poteh in ekipi za pripravo zbora.

Verifikacijska komisija zbora:
 
Katarina Kotnik, PD Medvode
 
Damjan Omerzu, PD Bohor Senovo
 
 Overovatelja zapisnika zbora markacistov:

 Doroteja Jazbec, PD Lisca Sevnica; 

 Marko Rupnik, PD Javornik Črni vrh nad Idrijo.
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Pri ohranjanju (gorske) narave, razvijanju planinskih vrednost in vzdrževanju planinske 
infrastrukture lahko pomaga vsak. Namenite do 1 odstotek odmerjene dohodnine planinski 
organizaciji ali društvom. 

Postanite (naš) podpornik in podprite:
· vzdrževanje planinskih poti, koè, bivakov in zavetišè.
· prostovoljne dejavnosti društev in planinske zveze (izleti, ture, tabori ...).
· izvajanje razliènih teèajev, seminarjev in drugih planinskih usposabljanjih.
· izdajanje revije Planinski vestnik in druge planinske literature.

Odprtost za vse ljubiteljev gora je razlog, da je planinska zveza in veliko planinskih društev pridobilo 
status organizacije, ki deluje v javnem interesu. 

Èe želite svoj odstotek dohodnine nameniti planinstvu, to sporoèite finanèni upravi 
do 31. MAJA 2021:

· preko spletne strani eDavki,
· pisno ali ustno na zapisnik pri pristojnem davènem organu ali
· ali z obrazcem, ki ga posredujete na vaš davèni urad.
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